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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 12 
ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

Z Á P I S  

  16. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 12, 

 konané dne 24. 1. 2017 ve 14:00 hod.  

Sál kulturního zařízení, Kulturní zařízení Písková, Písková 126, Praha 4 - Modřany 

 
 
Zahájeno: 12:10 hodin 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé: Renáta Adámková, Ing. Jan Polomský 
 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Zahájení, volba návrhového výboru, volebního výboru, schválení programu 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík – starosta 
Tak dobré poledne všem, já vítám všechny, kteří přišli včas a v dobré náladě, nicméně se 
omlouvám, nejsme tady všichni, já bych využil té možnosti a odložil zahájení zastupitelstva 
dnešního o půl hodiny, to znamená na půl jedné. Děkuji. 
Tak vážené dámy, pánové, zastupitelky, zastupitelé, vážení hosté. Zahajuji 16. zasedání 
zastupitelstva, poprosil bych v sále klid, ještě jednou, poprosil bych v sále klid. Děkuji. 
Zahájil bych 16. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 12, které bylo řádně svoláno s ust. § 87 
odst. 3 a § 60 odst. 1 zák. č. 131/2000 Sb. o hl. m. Praze, ve znění pozdějších předpisů a čl. 3 
odst. 1 Jednacího řádu Zastupitelstva MČ Praha 12. Pozvánka na dnešní zasedání byla 
zveřejněna na úřední desce, webových stránkách, facebooku MČ a na veřejně přístupných 
místech naší MČ a zasedání bylo svoláno s dodržením všech požadavků stanovených 
zákonem. Všechny Vás tady vítám, žádám všechny diskutující, aby hovořili na mikrofon a 
představili se, protože z průběhu zastupitelstva, nebo zasedání, se pořizuje zvukový záznam, 
který je následně spolu se schválenými usneseními, zveřejněn na webových stránkách MČ, 
Zvukový záznam slouží též k vyhotovení zápisu ze zastupitelstva. Všichni přítomní zapsáni 
v prezentačních listinách, přihlášení do interpelací a diskuzí stvrzují svým podpisem, že jsou o 
tomto informováni. Interpelované členy zastupitelstva žádám, aby v případě, že dotaz či 
interpelace nezodpoví přímo na tomto zasedání, výslovně na mikrofon uvedli, že bude 
odpovězeno písemně do třiceti dnů v souladu s čl. § 14 Jednacího řádu ZMČ. Dále si dovoluji 
požádat, aby zastupitelé, na jejichž podnět, dotaz či připomínku nebude odpovězeno 
bezprostředně, podali v souladu s čl. 14 odst. 2 Jednacího řádu zastupitelstva takový podnět, 
dotaz či připomínku písemně, a to prostřednictvím organizačního oddělení.  
Na zasedání je při jeho zahájení dle prezenční listiny přítomna nadpoloviční většina všech 
členů zastupitelstva, tj. prosím 29 členů zastupitelstva, já to zopakuji, kdyby to nebylo všude 
slyšet, tudíž jsme usnášení schopni. Z dnešního zasedání je omluveno, poprosím opět. 
 
Ing. Irena Sedlecká – vedoucí organizačního odd. 
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Zcela omluven z celého zasedání je omluven pan Dr. Grulich, pan Sova, později přijde pan 
prof. Valášek, paní Hoffmanová a Mgr. Rybářová.  
 
Milan Maruštík – starosta 
Ještě tady doplňující, že Tom Philipp přijde také později. Tak, písemný zápis z 15. zasedání 
Zastupitelstva MČ Praha 12 byl ověřen a je k dispozici k nahlédnutí u prezentace. Zároveň 
byl spolu s jednotlivými usneseními a pořízeným audiozáznamem zveřejněn na internetových 
stránkách MČ. Na interpelace občanů z minulého zasedání bylo odpovězeno, týkající se 
kapacity MŠ na Praze 12, bylo odpovězeno zastupitelem p. Boublíkem, na dotaz pana Ing. 
Fremra odpověděl pan Maruštík, nebo já a Mgr. Marhoul se na dotaz Ing. Polomského bylo 
odpovězeno též panem Marhoulem. Tomáš Hejzlar jako tajemník úřadu odpověděl panu 
Šulovi. Odpovědi byly předány všem členům zastupitelstva.  
Nyní budeme pokračovat určením dvou ověřovatelů zápisu. Ověřovatelem zápisu z dnešního 
zasedání pověřuji, pokud s tím bude souhlasit, paní Adámkovou Renátu a Šárku 
Hoffmanovou, tu asi nepověřím, tj. že asi pověřím nějakého náhradníka – pana Polomského – 
je to tak možné. Děkuji. Po celou dobu zasedání bude pracovat návrhový výbor a předkládám 
návrh na jeho složení v abecedním pořadí Renáta Adámková, Mgr. Lenka Bukovská, Marek 
Fajfr, takže místo pana Fajfra bude pan Kůla, souhlasí? Pan Fremr, pan Dvořáček, ano, pan 
Mikulecký, ne? A kdo bude, ano místo pana Mikuleckého bude Mgr. Jurka, děkuji. A pan 
Radil. Děkuji. Jsou všichni jmenovaní přítomni, to jsme slyšeli, že ano. Má někdo 
pozměňující návrh? Není tomu tak, přistoupíme tedy k hlasování. Kdo souhlasí s tímto 
složením návrhové komise? 
29 pro – jednomyslně. 
Ano, děkuji. Složení návrhového výboru bylo schváleno, prosím členy návrhového výboru, 
aby zaujali místo u stolku vyhrazeného pro návrhový výbor. Vzhledem k tomu, že na 
programu dnešního zasedání je volba přísedících Obvodního soudu Praha 4, předkládám 
návrh na složení volebního výboru. Opět podle abecedy, tj. paní Andrlová, Lukáš Findeis, asi 
tady budeme mít nějakého náhradníka, když tady není Tom, jo takže pan Mikulecký, pan 
Polomský, ano potom tady máme pana Serafína, máme Serafína, jo, on papá - dobrou chuť. 
Petr Šula, ano a za tu paní Rybářovou máme tedy náhradu, jo ona přijde později, prý s tím 
souhlasí, takže v tom případě jsme to dali všechno dohromady, všichni jmenovaní jsou 
přítomni až na jednoho, má někdo pozměňující návrh k tomuto návrhu, není tomu tak, 
nechám tedy o návrhu hlasovat. Kdo souhlasí s tímto složením? 
29 pro – jednomyslně. 
Děkuji. Dále mi dovolte, abych Vás upozornil, že Vám byly do zastupitelských přihrádek 
rozdány spolu s materiály uvedenými v návrhu programu i další materiály bez číselného 
označení, a to: „Záměr změnit smlouvu o nájmu nebytových prostor a příslušenství, 
uzavřenou dne 29.4.2004 ve znění pozdějších dodatků mezi MČ Praha 12 jako 
pronajímatelem a Czech British School, s. r. o. jako nájemcem“. Další: “Autobusové obratiště 
Komořany, Pod Lesem“, zároveň byly materiály v předstihu zveřejněny na neveřejných 
webových stránkách tak, abyste si je mohli všechny stáhnout. O jejich zařazení do programu 
budeme dnes hlasovat. Spolu s materiály na dnešní zasedání Vám byly předány informace: 
„Rozpočtové změny a úpravy v rozpočtu MČ Praha 12 pro rok 2016 – rozpočtová opatření“, u 
prezentace jste obdrželi další tři materiály, a to: „Smlouva o uzavření budoucích smluv 
darovacích se společností Skanska reality, a.s. a Horizon Modřany, s.r.o.“, „Smlouvy o 
budoucích kupních smlouvách se společností Skanska reality, a.s.“, „Darovací smlouva se 
společností Modřanský háj, s. r. o. na převod pozemku parc. č. 3856/24 v k. ú. Modřany do 
svěření správy MČ Praha 12“. Jejich zařazení do programu bude předkládat paní Dr. 
Rázková, navrhovat před navrženým schváleným programem. Materiály byly též v předstihu 
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umístěny na neveřejných webových stránkách, informace pro zastupitele odešla i e-mailem. 
Dále jste obdrželi u prezence Informaci o stavu pohledávek ke dni 24.1.2017, informace byla 
též v předstihu umístěna na neveřejných webových stránkách přístupné pro zastupitele. 
Přistoupíme ke schválení programu. Má někdo pozměňující nebo doplňující návrh 
k předloženému návrhu programu?  
To není, pořadí bodů není teď předmětem, to teď navrhneme do programu a pak budeme 
žádat eventuálně o předřazení. Má teď někdo další bod do programu? Není tomu tak, děkuju, 
přistoupíme tedy k samotnému zařazení těch bodů do programu. Takže, paní Dr. Rázkovou 
bych požádal o předložení návrhu: „Záměr změny smlouvy o nájmu nebytových prostor a 
příslušenství s British school“. 
 
PhDr. Daniela Rázková – 1. zástupkyně starosty 
Vážení kolegové, vážené kolegyně, obráceně lépe, já bych Vás chtěla poprosit o zařazení 
tohoto závažného bodu, který řešíme vlastně už druhé volební období na bod č. 3. To 
znamená hned poté, co schválíme program. Děkuji. 
 
Milan Maruštík – starosta 
Ano, děkuji, dávám tedy hlasovat o tom, že přijímáme tento bod do dnešního jednání a 
zároveň asi že přijímáme, aby tento bod byl přijat jako bod č. 3.  
Kdo je pro? 
23 pro 
Je někdo proti? 
0 proti 
Zdržel se někdo? 
6 se zdrželo 
Ano, to znamená, že tento bod byl přijat do návrhu programu.  
Další je „Smlouva o uzavření budoucí smlouvy darovací se společností Skanska reality, a.s., 
Horizon Modřany s. r. o.“, žádal bych opět Danielu. 
 
PhDr. Daniela Rázková – 1. zástupkyně starosty 
Vážené kolegyně, vážení kolegové, vlastně máme na pořadu ještě jeden bod, který se týká 
společnosti Skanska, která přijde na půl druhou, aby případně mohla dovysvětlit okolnosti 
toho smluvního vztahu. Je to urgentní z toho důvodu, že budují parkoviště pro přilehlé 
rezidenty a k tomu, aby dostali povolení stavební, tak potřebují souhlas MČ k tomu, aby tam 
tu úpravu mohli pro ty obyvatele udělat. Takže já bych poprosila oba tyto body, jestli můžeme 
zařadit na půl druhou, až zástupci Skansky přijdou. Ještě na osvětlení dotazu, který jsem 
dostala z klubu TOP 09. Tyto darovací smlouvy jsou nad rámec už uzavřených smluv v rámci 
Neoriviéry, čili je to určitá dohoda o tom, jak lépe vyjít se sousedy, teda nad rámec původních 
darovacích smluv.  
 
Milan Maruštík – starosta 
Tak já děkuji a požádám o hlasování, kdo je pro přijetí tohoto bodu do programu s tím, že 
tedy jako bod č. 5? 
20 pro 
Je někdo proti? 
0 proti 
Zdržel se někdo? 
Zdrželo se 9 
Takže tento bod byl taktéž přijat do dnešního programu, a byl přijat bod bodem č. 5.  
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Další návrh je: „Smlouvy o budoucích kupních smlouvách se společností Skanska reality, 
a.s.“ do programu, poprosím opět Danielu. 
 
PhDr. Daniela Rázková – 1. zástupkyně starosty 
Zde se jedná o dlouho očekávanou skutečnost, a to sice o převod pozemku v Komořanech na 
budoucí Komořanskou školu, již jsme udělali jeden krok, kdy nám byl darován jeden část 
pozemku a nyní dostaneme ještě druhou část pozemku, kompletně to bude vhodné pro školské 
zařízení, které již vyjednáváme s MHMP.  
 
Milan Maruštík – starosta 
Děkuji za předložení návrhu, tj. že tento bod už bude zařazen normálně podle programu za 
zprávu o činnosti, a to je číslo, prosím, asi jako bod 12, ale to projdeme až v návrhu celého 
programu, abychom v tom nedělali zmatek. Tak a teď tedy nechám. 
 
PhDr. Daniela Rázková – 1. zástupkyně starosty 
Jen upřesnění - tam jsou dvě smlouvy se Skanskou, darovací a pak ještě jeden bod, a to je: 
„Darovací smlouva Modřanský háj“ na tu školu, takže jen já jsem mluvila k té poslední 
darovací smlouvě na tu školu a nikoliv k tomu druhému bodu darovací smlouva od Skanské.  
 
Milan Maruštík – starosta 
Tak dobře, tak teď jsem ztratil nejenom slovo, ale ztratil jsem i nit. My jsme teď odsouhlasili 
návrh darovací smlouvy se společností Modřanský háj, chápu to tak dobře a budeme do 
programu hlasovat? No, ale teď ale tady máme „Smlouvy budoucí o kupních smlouvách se 
společností Skanska reality“, prosím. Horizon není. Ten jsme odhlasovali, pokud, no ano a 
pak jsem navrhoval bod „Smlouva o smlouvě budoucí kupní smlouvy se společností Skanska 
reality“, takže znova, pojedeme smlouvy o budoucí kupní smlouvě se společností Skanska 
reality, a.s., k tomu chceš ještě něco říci? Chceš k tomu něco říci, k tomu návrhu? Takže já 
nechám hlasovat o tomto návrhu. To je tadleta. To je „Kupní smlouva Skanska“ jako 
třináctka. Kdo je pro, prosím pěkně? 
25 pro 
Je někdo proti? 
0 proti 
Zdržel se někdo? 
3 se zdrželi 
Děkuji, to nějak nevychází. 
Nevychází to o jedno, takže já vyhlásím zmatečné hlasování a poprosím ještě jednou, takže 
kdo je pro? 
26 pro 
Je někdo proti? 
0 proti 
Zdržel se někdo? 
3 se zdrželi 
Tak už nám to vyšlo, děkuju, takže i tento bod byl po chvilce zmatku přijat, děkuji. 
Všechno je zařazeno do programu. Dále se přihlásila paní Lenka Vedralová, pokud se 
nemýlím.  
Prosím vás, já to zopakuju, odhlasovali jsme Horizon a Skanska reality, smlouvu darovací, to 
jsme zařadili jako bod č. 3, 4 teda, nebo 5 dobře. Pak jsme dali teda omylem nebo přeskočili 
jsme pořadí a dali jsme „Darovací smlouvu se společností Modřanský háj“ a nakonec jsme 
schválili „Smlouvu o smlouvě budoucí kupní Skanska reality“, jako já to mám všechno.  
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Tak dobře, ano, tak já požádám o Modřanský háj, se vrátíme a poprosím o opětovné hlasování 
v tomto případě a je to bod č. 14 a poprosím, kdo je pro zařazení tohoto bodu do programu? 
27 pro 
Je někdo proti? 
0 proti 
Zdržel se někdo? 
2 se zdrželi 
Děkuju, takže tento bod byl dvakrát přijat do zařazení do programu, děkuju. Dále se přihlásila 
paní Lenka Vedralová s návrhem autobusového obratiště, kde ji máme? 
 
Lenka Vedralová – členka rady 
Můžu mluvit? 
Takže dobrý den, vážené kolegyně, vážení kolegové, já Vás prosím o schválení zařazení bodu 
autobusového obratiště v Komořanech, konkrétně při ulici Pod Lesem. Je to materiál, který 
prošel všemi komisemi a jedná se nám o vybudování nového autobusového obratiště tak, aby 
v rámci revitalizace Komořanského náměstí vymizely autobusy z této plochy. Prosím o 
schválení zařazení tohoto bodu jako bod č. 15. 
 
Milan Maruštík – starosta 
Tak, kdo je pro zařazení toho bodu do programu? 
29 pro – jednomyslně 
Děkuji.  
Tak, nyní bych měl přečíst návrh programu, pokud ho máme nějak, tak v tom se asi 
nevyznám, tak mi budeš napovídat. Já navrhuji program v tomto znění: 

1. Zahájení, volba návrhového výboru, volebního výboru, schválení programu 
2. Interpelace občanů od 17. hodin. 
3. Záměr změnit smlouvy o nájmu nebytových prostor a příslušenství dne 29.4.2004, ve 

znění pozdějším mezi MČ Praha 12 a British school 
4. Volba přísedících OS Praha 4 
5. Smlouva o uzavření budoucích smluv darovacích se společností Skanska reality a. s. a 

společností Horizon, s. r. o. 
6. Stanovisko MČ Praha 12 k uplatnění zákonného předkupního práva k budově bez čp. 

číslo evidenční na pozemku parc. č. 479/74 v k.ú. Cholupice 
7. Stanovisko MČ Praha 12 k uplatnění zákonného předkupního práva k budově bez čp. 

na pozemku parc.č. 479/64 v k.ú. Cholupice 
8. Změna zřizovací listiny Správa bytových objektů Modřany, příspěvková organizace 
9. Kupní smlouva na pozemek parc. č. 360 k.ú. Komořany, ulice Palmetova 
10. Kupní smlouva na prodej části pozemku č. parc. 4137/247 v k.ú. Modřany 
11.  Směna pozemku parc. č. 954/1 v k.ú. Modřany parc.č. 678/1, parc. č. 680 a parc.č. 

679 v k.ú. Komořany, ve vlastnictví společnosti Damila Leasing, s.r.o. za pozemek 
parc. č. 30, jehož součástí je budova s čp. 2078 v k.ú. Komořany ve svěřené správě 
MČ Praha 12 

12. Zpráva o činnosti RMČ Praha 12 v době od 98. jednání RMČ Praha 12 dne 22.11.2016 
do 102. jednání RMČ Praha 12 dne 9.1.2017 

13. Smlouvy o budoucích kupních smlouvách se společností Skanska reality, a.s. 
14. Darovací smlouva se společností Modřanský háj, s.r.o. na převod pozemku č. parc.  
15. Autobusové obratiště Komořany, Pod Lesem 
16. Dotazy, připomínky, podněty 
17. Závěr 
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Je k tomu nějaká připomínka, eventuálně, ne, tedy nechám hlasovat o schválení tohoto 
programu dnešního zasedání ZMČ. Kdo je pro? 
21 pro 
Je někdo proti tomuto programu? 
0 proti 
Zdržel se někdo? 
8 se zdrželo 
To znamená, že program dnešního 16 zasedání je přijat. 

Usnesení č. Z-16-001-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   schvaluje  

1.1.  složení návrhového výboru takto: 
Renáta Adámková 
Mgr. Lenka Bukovská 
Antonín Dvořáček 
Ing. Jiří Fremr 
Mgr. Ivan Jurka 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA 
Bc. Jan Radil 

pro: 29, proti: 0, zdržel se: 0 
1.2.  složení volebního výboru takto: 
Miroslava Andrlová 
Lukáš Findeis 
Ing. Jan Mikulecký 
Ing. Jan Polomský 
Mgr. Zlatuše Rybářová 
Ing. Petr Serafín 
Petr Šula 

pro: 29, proti: 0, zdržel se: 0 
1.3.  program zasedání 

pro: 21, proti: 0, zdržel se: 8 

3.  Záměr změnit smlouvu o nájmu nebytových prostor a příslušenství uzavřenou dne 
29.4.2004 ve znění pozdějších dodatků mezi MČ Praha 12, jako pronajímatelem a 
Czech British School, s.r.o., jako nájemcem 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík – starosta 
No, a nyní bychom mohli přistoupit k samotnému programu a máme tady bod č. 3, a to je: 
„Záměr změnit smlouvu o nájmu nebytových prostor a příslušenství uzavřenou dne 
29.4.2004, ve znění pozdějších dodatků mezi MČ Praha 12 jako pronajímatelem a Czech 
British School, s.r. o. jako nájemcem“. Poprosil bych předkladatelku paní Rázkovou. 
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PhDr. Daniela Rázková – 1. zástupkyně starosty 
Vážené kolegyně, já si myslím, slyšíte mě dobře? Funguje to? 
Tento materiál vlastně má napravit určité nesrovnalosti ve smluvních vztazích mezi Czech 
British School a MČ. Na této smlouvě, resp. dodatku smlouvy, jsme začali pracovat už 
v minulém období. Ve smluvním ujednání byl nedostatek toho, že vlastně Czech British 
School měla pronajaty pouze nemovitosti, budovy, nebytové prostory a my tímto dodatkem 
vlastně dáváme do pořádku, že mají pronajatý celý areál školy, včetně pozemků. Vzhledem 
k tomu, že se zvyšuje rozsah pronajímaných ploch, tak dochází ke zvýšení nájmu, a to na 
částku 10 milionů tak, jak jsme si řekli v minulém volebním období a nepodařilo se nám to 
dotáhnout. Zároveň také získáváme půl milionu na to, aby škola opravovala tam, kde je to 
potřeba. Jednání byla dlouhá, velmi intenzivní, v mezidobí došlo teda také vzhledem k tomu, 
že jsme se nemohli dohodnout, že se podala žaloba k soudu, aby Czech British School 
uhradili neoprávněně užívané pozemky a teprve v průběhu toho soudního sporu došlo 
k uzavření tohoto dodatku, který je ze strany Czech British School již podepsán, počítáme, že 
jestli ho dneska schválíme ten dodatek, tak bude vyvěšen záměr pronájmu celého areálu. 
Domnívám se, že tak, jak jsme to ujednali, je to rozumný kompromis. Pro zasvěcené určitě 
bude zajímavá také otázka, jaké bylo provedeno technické zhodnocení, které v případě, že by 
škola opustila areál, by byla nucena platit městská část. V dodatku je napsáno, že pokud by 
škola opustila areál do deseti let, tak bychom neplatili nic. Teprve po deseti letech je tam 
určitá sestupná tendence částky, kterou bychom hradili. Já teda tu první částku bych 
poprosila, jestli je tady pan Ing. Veselý, kdyby to někoho zajímalo, je to spíš taková exkurze 
pro ty lidi, kteří se tím zabývali v minulém období, rada v podstatě ty částky zná, takže jestli 
bude mít někdo zájem, poprosila bych pana Mgr. Kůse, který zná to ujednání, nebo pana Ing. 
Veselého. Já musím říci, že tento předklad považuji za velmi důležitý pro MČ, hlavně 
urovnání toho sporu a bylo by fajn, kdybychom ho podpořili všichni. Děkuji.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Takže já děkuji za předložení návrhu a zeptám se, má někdo k tomuto bodu? Ještě jedna 
důležitá informace …. 
 
PhDr. Daniela Rázková – 1. zástupkyně starosty 
Ještě jedna důležitá informace pro případně váhající. Vlastně když toto schválíme, bude 
možno přistoupit k tomu, že bude stažena žaloba na Czech British School, což si nájemce také 
přeje.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já děkuji, nikdo k tomu nemá žádnou připomínku. Tedy můžeme nechat hlasovat o tomto 
bodu, kdo je pro přijetí tohoto usnesení tohoto bodu? V tom znění jak byl navržen. 
Pro – 27 
Děkuji, je někdo proti? 
Proti – 0 
Zdržel se někdo? 
Zdržel se – 2 
Já děkuji za podporu tohoto materiálu.  

Usnesení č. Z-16-002-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   schvaluje  
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záměr změnit smlouvu o nájmu nebytových prostor a příslušenství uzavřenou dne 
29.4.2004 ve znění pozdějších dodatků mezi MČ Praha 12, jako pronajímatelem a 
Czech British School, s.r.o., IČO: 27653048, se sídlem K Lesu 558/2, Kamýk, 142 
00 Praha 4, jako nájemcem, spočívajícím v rozšíření a upřesnění předmětu nájmu, v 
navýšení nájemného a v úpravě a narovnání vzájemných závazků v souvislosti s 
výkonem práv a povinností smluvních stran vyplývajících z výše uvedené smlouvy 
tak, jak je uvedeno v dodatku č. 5, který je přílohou tohoto záměru 
 
Viz příloha tohoto usnesení 

2 .   ukládá  
2.1.  Ing. Jiřímu Veselému - vedoucímu odboru investic a správy majetku 

2.1.1.  na dobu 15 dní zveřejnit na úřední desce záměr změnit smlouvu dle bodu 1 
tohoto usnesení 

Termín: 31.1.2017 
2.2.  Radě MČ Praha 12 

2.2.1.  uzavřít dodatek č. 5 dle bodu 1 tohoto usnesení 
Termín: 30.3.2017 

pro: 27, proti: 0, zdržel se: 2 

4.  Volba přísedících Obvodního soudu pro Prahu 4 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík - starosta 
Nyní je na řadě bod č. 4, a to je Volba přísedících Obvodního soudu na Praze 4. Tak jak je 
v návrhu a v důvodové správě, tak samozřejmě jedná se o práci lidí, kterou dělají ze svého 
volna a je potřeba ty lidi dle mého názoru a nejen názoru mého, podpořit, tj. že já bych Vás 
jen seznámil s těmi jmény, event. bych Vás seznámil s tím, kdo event. je tu přítomen a kdo ne.  
To znamená, že vezmu to podle abecedy, máme tady Eva Flousková, která se dnes omluvila, 
je dnes u soudu, Mgr. Ing. Karel Hron, ten se tedy také omluvil, Josef Macháček, je též 
omluven a je dnes u soudu. Jaroslava Slabihoudová, máme jí tady mezi námi? Ano, už vidím 
mávat ruku, dobrý den. Ing. Zora Zachová, ta se omlouvala a kupodivu je také u soudu. Ing. 
Jan Zemánek, máme tady pana Zemánka, máme, dobrý den a poslední v tý dnešní řadě 
navržených je Vlastimil Zita. Ten se omlouvá pro neschopnost, teda zdravotní samozřejmě. Já 
bych tedy v tuto chvíli požádal volební komisi, aby nás provedla volbou a seznámila nás, jak 
budeme hlasovat atd.  
Potřebujeme na to čas a nějakou přípravu nebo můžeme zasednout u stolu a seznámit nás o 
tom. Já bych využil toho času drobného, který tady je a upozornil, že v rámci volby bych 
poprosil všechny zastupitele, aby si vyzvedli tamhle vzadu kousíček od toho okýnka, kde jsou 
ty párky a přesně v tom místě, kde dostáváme ten guláš, aby si vyzvedli obálky s kartami na 
využití smluvního partnera taxislužby a přečetli si i patřičný návod k tomuto využití a předám 
slovo ještě kolegovi. 
 
Robert Králíček - člen rady 
Já bych ještě jednou využil příležitosti, abych Vás informoval znovu o tom, hlavně ty, co 
přišli později, že v současné době je v sále zprovozněno wifi připojení, můžete se i jako 
zastupitelé i jako hosté připojit na wifi pod jménem Zastupitelstvo pod heslem dvanáctka, 
napsáno slovy s malým „d“ a toto připojení je pouze po dobu zastupitelstva. Jinak ve 
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spolupráci se spolkem Praha 12 Net můžete v budově Písková a na Obchodním náměstí 
připojit i mimo zastupitelstvo, nicméně je nutné se zaregistrovat do sítě Praha 12 net a 
následně můžete využívat připojení zdarma. Po dobu zastupitelstva bude teď k dispozici 
speciální wifi s názvem Zastupitelstvo s heslem dvanáctka, ale v ostatních dnech můžete také 
tuto síť využívat pro své připojení. Děkuji panu Zenkrovi z Praha 12 net, že tady s námi je, a 
pomáhá nám odstraňovat případné problémy, ale zatím držíme, takže děkuji a přeji příjemné 
surfování. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Děkuji za tuto informaci a zeptám se tedy volebního týmu, jak jsme na tom? 
Můžete nás nějak informovat, jak bude probíhat volba nebo potřebujete ještě nějaký čas? 
Možná bychom mohli této chvíle využít, jestli ti přítomní dva, kteří jsou tady, že by nám řekli 
pár slov o sobě? Můžeme se tak domluvit? Není to nutné.  
 
Volební výbor - Ing. Jan Mikulecký 
Dobrý den, Mikulecký, volební komise. Já bych Vás jen chtěl technicky seznámit s tím, jak 
budeme hlasovat ve volbě přísedících Obvodního soudu pro Prahu 4. Takže vyzvedne si 
každý zastupitel u stolu volební komise volební lístek, na volebním lístku je seznam sedmi 
kandidátů a u každého jména jsou dva sloupečky Ano a Ne. Pokud chcete hlasovat pro 
kandidáta, je třeba zakroužkovat slovo Ano, které je v řádku příslušného kandidáta. Jakákoliv 
jiná úprava, tj. zaškrtnutí nebo podtržení, nebude platná. Je nutné zakroužkovat Ano pro 
kandidáta v příslušném řádku. Děkuji. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Já děkuji předsedovi volební komise za provedení volbou, tj. že bych teď vyhlásil čas určený 
k volbě, určil bych dvacet minut s tím, že se pokusíme co nejrychleji všichni ty volební lístky 
odevzdat tak, aby volební komise měla možnost ten výsledek volební vyhlásit hned po tý 
dvacetiminutový přestávce, takže prosím všechny, aby šli co nejrychleji k volební urně. 
Děkuju.  
 

Proběhla volba 
 
Volební výbor - Ing. Jan Mikulecký 
Bylo vydáno třicet volebních lístků, všech třicet volebních lístků bylo odevzdáno a všech 
třicet volebních lístků bylo platných. Výsledky volby jsou následující: 
Paní Eva Flousková – 30 hlasů pro,  
pan Hron – 29 hlasů pro, 1 neplatný, 
pan Macháček – 29 hlasů, 1 neplatný,  
paní Slabihoudová – 29 hlasů, 1 neplatný,  
paní Zachová – 29 hlasů, 1 neplatný,  
pan Zemánek – 27 hlasů pro, 2 proti, 1 neplatný 
pan Zita - 28 hlasů pro, 2 neplatné.  
Všichni kandidáti paní Flousková, pan Hron, pan Macháček, paní Slabihoudová, paní 
Zachová, pan Zemánek a pan Zita byli zvoleni přísedícími Obvodního soudu pro Prahu 4. 
Gratuluji a děkuji.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Já děkuji za práci volebnímu výboru a děkuji za dodržení času na volbu, takže budeme 
pokračovat dál, poprosím všechny, aby se nějakým způsobem rozpustily diskuzní hloučky, 
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posadili se na svá místa, já ještě chviličku počkám, máme času dost do deseti hodin do večera, 
a když to nevyčerpáváme, tak můžeme určitě prodloužit. Já se budu to snažit urychlit v tom 
případě, takže už jsme všichni na místech, ano? Tak já bych, jestli můžu už asi, tak bych 
přistoupil k přijetí usnesení k tomuto bodu, tj. že v návrhu usnesení je jmenný seznam všech a 
vzhledem k tomu, že všichni byli zvoleni, tak nebudeme nic vyškrtávat, nebudeme nic 
vpisovat a dále je bod usnesení ukládá Mgr. Kamilu Poláchovi, pověřenému zástupci 
vedoucího odboru OKM zajistit doručení tohoto usnesení předsedkyni Obvodnímu soudu pro 
Prahu 4. Kdo je pro přijetí tohoto usnesení? Prosím hlasování. 
Pro – 30 
Děkuji, je někdo proti? 
Proti – 0 
Zdržel se někdo? 
Zdržel se – 1  
1 mimo sál. 
Takže usnesení bylo přijato. Já bych ještě poprosil naše kolegy úředníky, jestli by mohli u 
úřednického stolu trošičku zklidnit výši hlasitosti rozhovoru, aby nerušili jednání 
zastupitelstva. Děkuji. 

Usnesení č. Z-16-003-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   vol í  

paní Evu Flousskovou, **** **********, ******** ********* ******, ***** * * 
*****, do funkce přísedící Obvodního soudu pro Prahu 4 s účinností ode dne 
23.2.2017 
Mgr. Ing. Karla Hrona, **** ********, ******** ******* *****, ***** * * 
*****, do funkce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 4 s účinností ode dne 
23.2.2017 
pana Josefa Macháčka, **** **********, ******** ******** *******, ***** * * 
*******, do funkce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 4 s účinností ode dne 
23.2.2017 
paní Jaroslavu Slabihoudovou, **** *********, ******** ** ****** *******, 
***** * * *******, do funkce přísedící Obvodního soudu pro Prahu 4 s účinností 
ode dne 23.2.2017 
Ing. Zoru Zachovou, **** *********, ******** ******* ******, ***** * * 
*******, do funkce přísedící Obvodního soudu pro Prahu 4 s účinností ode dne 
23.2.2017 
Ing. Jana Zemánka, **** *********, ******** ** ******** ******, ***** * * 
********, do funkce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 4 s účinností ode dne 
23.2.2017 
pana Vlastimila Zítu, **** *********, ******** ********* *******, ***** * * 
*******, do funkce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 4 s účinností ode dne 
23.2.2017 

2.   ukládá  
2.1.  Mgr. Kamilu Poláchovi, pověřený zastupováním vedoucího odboru OKM 
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2.1.1.  zajistit doručení tohoto usnesení předsedkyni Obvodního soudu pro Prahu 
4 

Termín: 23.2.2017 
pro: 30, proti: 0, zdržel se: 1 

5.  Smlouva o uzavření budoucích smluv darovacích se společnostmi Skanska Reality 
a.s. a Horizon Modřany s.r.o. 
Předkladatel: PhDr. Daniela Rázková, 1. zástupkyně starosty 

Milan Maruštík - starosta 
Tak a máme tady bod č. 5., a to je Smlouva o uzavření budoucích smluv darovacích se 
společností Skanska reality, a.s. a Horizon Modřany, s.r.o. a poprosím předkladatelku paní Dr. 
Danielu Rázkovou o předložení tohoto materiálu.  
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Vážené kolegyně, vážení kolegové, předkládám tady smlouvy o uzavření budoucích smluv 
darovacích, přizvali jsme k tomuto bodu také zástupce společnosti Skanska reality pana Ing. 
Horálka, kterého jsem poprosila, aby shrnul, neb připravoval s panem Mgr. Kůsem tyto 
darovací smlouvy tak, aby shrnul jejich obsah, protože on velmi do detailu ví, na co všechno 
by měl upozornit a já bych ho pak doplnila. Takže jestli mohu poprosit pane Horálku, děkuju.  
 
Ing. Horálek - Skanska reality 
Dobrý den, já děkuju za pozvání, že se můžu zúčastnit vašeho zastupitelstva a jsem 
samozřejmě nachystán odpovědět každé dotazy, pokud by někdo ze zastupitelů nebo 
zde přítomných nějaké měl. Tato smlouva, o které paní Rázková hovoří, je smlouva budoucí 
darovací na infrastrukturu a současně nám dává možnost vybudovat nová parkovací stání, 
které budou sloužit pouze místním obyvatelům přilehlého panelového domu, který se nachází 
v ulici K Vystrkovu a současně řeší i parkové muzeum Modřany tak, jak je zmíněno 
v přílohách této smlouvy. To parkové muzeum budujeme nejen na pozemcích městské části, 
ale i na pozemcích Skanska reality a Horizon holding, proto ta smlouva je třístranná, je tam 
Skanska reality coby jeden účastník a Horizon holding coby účastník další a naším zájmem je 
tudletu infrastrukturu vybudovat a předat městské části do majetku, tedy do správy a užívání 
všem občanům. Tolik asi ve zkratce k tomu vlastnímu návrhu a teď jenom pokud by někdo 
měl nějaký dotaz nebo koment, jsem nachystán na odpověď. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Já bych ještě doplnila, že vlastně dalším subjektem, který je v této smlouvě je Horizon 
Modřany, oni jsou tam z toho důvodu, že rovněž uvolňují parkovací stání pro obyvatele 
z okolních domů a zároveň také umožňují vlastně určitý koridor a průchod k řece. To 
znamená, aby celá ta oblast byla průchodná, tak jsme ošetřili také komunikace. Jestli je tu pan 
architekt Pajskr, nevím, takže budete se muset smířit s naší odpovědí případnou. 
 
Ing. Horálek - Skanska reality 
Já možná bych doplnil, pardon, že my už v té první fázi, kdy jsme vybudovali bytový 
komplex a část toho bytového komplexu A a B, tak už jsme na to mysleli a po jednání s MČ 
jsme zajistili, že po pozemcích vlastníků bude mít veřejnost možnost se pohybovat právě tak, 
aby byl zachován průchod pro všechny obyvatele MČ, a toto stejné hodláme zopakovat i na 
další části našeho projektu.  
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PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Tak paní inženýrka, nebo jestli pan starosta? 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já bych požádal paní kolegyni Rázkovou, aby nás provedla tímto bodem. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Děkuji, já jsem chtěla poprosit paní Ing. Jandovou, se hlásila, asi má dotaz.  
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Já bych právě také poprosila o to provedení tím materiálem a já pak buď ten dotaz budu 
potřebovat položit, nebo ne, je to poměrně složitý, takže můžu holt položit až potom, když 
tak. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Tak já, když tu není pan arch. Pajskr, případně pan Mgr. Kůs by řekl ty jednotlivý složky, já 
Vám můžu říci, že vlastně to, co tady bylo zmíněno s těma parkovacíma stáníma, ještě se hlásí 
paní Ing. Kapasná, která tam bydlí a také zná ta ujednání, v podstatě obě ty společnosti 
nahradily v plné míře parkoviště, které je v tuto chvíli zastavěno, o tom se rozhodovalo někdy 
počátkem tuším r. 2002 se rozhodovalo, že tam bude zábor toho parkoviště, takže vlastně obě 
společnosti uvolnily parkovací stání pro ulici už ne K Vystrkovu, ale Rorýsova, takže paní 
Ing. Kapasná.  
 
Ing. Radmila Kapasná – Změna pro Prahu 12 
Chtěla jsem se jenom zeptat jestli ty parkovací místa budou jen pro obyvatele ulice 
K Vystrkovu nebo i Rorýsova. 
 
Ing. Horálek - Skanska reality 
Zatím ty dohody tak, jak jsou, tak naším záměrem je vybudovat podle té smlouvy minimálně 
53 parkovacích míst, tydlety parkovací místa opatřit zábranami a ty klíče od těch zábran 
předat vlastně MČ, protože to bude vlastník té komunikace včetně parkovacích stání a bude 
záležet na rozhodnutí MČ, jak s těmi klíči naloží, předpokládáme, že budou potom předány 
zástupcům SVJ a družstev z toho přilehlého panelového domu.  
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Ano, a bohužel je nemůžeme vybudovat bez toho, aniž by prošel tento materiál schválením 
zastupitelstva, čeká na to vlastně ten požadavek společnosti Skanska, Horizonu na stavebním 
úřadu. Takže ještě bych poprosila pana Mgr. Kůse, jestli byste byl tak hodný a pro paní Ing. 
Jandovou ještě prošel ty jednotlivý složky, co jste vlastně ošetřili právně, bylo by to možné? 
 
Mgr. Václav Kůs - vedoucí oddělení právního pro samosprávné činnosti 
Kůs. Dobrý den, tak základní navážu na pana Ing. Horálka, týká se to těch parkovacích stání, 
týká se to parkového muzea a zároveň zásadní je převod té infrastruktury, což je spojeno i 
s tím, aby veřejnost měla přístup na pozemky Skansky a Horizonu.  
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
My tím vlastně se snažíme předejít té situaci, která nastala v okolí polikliniky, kde Modřanská 
alej a víme všichni, že tam to není průchozí, tak v tomto případě jsme ošetřili ty komunikace 
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tak, aby tam měla veřejnost přístup, to znamená, že jsme to ošetřili tím, že městská část do 
toho vstoupila. Neponechala to teda nájemníkům. 
 
Mgr. Václav Kůs - vedoucí oddělení právního pro samosprávné činnosti 
Doplním, bude se tam převádět v infrastruktuře, komunikace, chodníky, zeleň, což je 
v mapkách v jednotlivých přílohách zobrazeno. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Je tam také částka na údržbu ze strany investora. 
 
Mgr. Václav Kůs - vedoucí oddělení právního pro samosprávné činnosti 
Ano, zároveň je tam částka, mám za to 2,2 mil. korun na údržbu zeleně. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Je to z výpočtu pana Ing. Tataie nějakých standardních udržovacích cen za ty komunikace.  
Tak ještě paní Ing. Kapasná. 
 
Ing. Radmila Kapasná – Změna pro Prahu 12 
Jak tady listuju tím materiálem, tak je tady nějaká čtenářsko-ochotnická beseda, já jsem se 
chtěla zeptat, jak bude vybavena? 
 
Ing. Horálek - Skanska reality 
Tak my součástí toho parkového muzea budujeme ještě jednotlivé, říkáme tomu atmosféry, 
jsou to plochy, které mají určité vztahy do historie a mají své funkční využití a jedna z těch 
atmosfér se jmenuje jak jste zmínila, čtenářská beseda, je mezi objektem E1 a E2 a v tudle 
chvíli plánujeme vybudovat tak, že to bude v podstatě veřejná knihovna, tj. anglická budka, 
v této budce budou volně knihy a kolem budou prostory, kde si bude moci člověk sednout, 
knížku si půjčit, přečíst, případně si ji odnést domů a vyměnit ji za jinou. Ten koncept je 
vymyšlen tak, že to bude veřejná knihovna. 
 
Ing. Radmila Kapasná – Změna pro Prahu 12 
No a kdo bude zajišťovat tu bezpečnost? Abychom tam nedělali vandaly, bude to nějak 
zabezpečený?  
 
Ing. Horálek - Skanska reality 
Tím, že to máš sloužit všem, tak v tomhle případě zabezpečení nevidím jako vhodné. Samotná 
budka anglická váží asi 800 kg, takže ta určitě zůstane na místě, a co se týče vlastních knih, to 
záleží na disciplíně obyvatel, jak se k tomu budou chovat a v jakém stavu tudletu atmosféru 
budou mít. Ostatně to je celý koncept toho parku, on je veřejně přístupný, nejsou tam žádné 
ploty, nejsou tam žádné zámky, a myšlenka je, že to bude volně přístupné, a mělo by to 
sloužit všem nejenom obyvatelům novým, kteří tam přišli do té lokality s naší výstavbou, ale i 
všem původním obyvatelům nebo návštěvníkům lokality. 
 
Ing. Radmila Kapasná – Změna pro Prahu 12 
Děkuju. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Tak paní Ing. Jandová 
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Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Jandová – TOP 09 
Já teda děkuju alespoň za stručné provedení tou smlouvou, přece jenom jsme to nedostali 
úplně nebo částečně jsme to dostali v tom termínu, částečně později, já bych, nebo děkuju za 
to, že ten kdo daruje městské části veřejné prostranství, tak přispívá i na tu budoucí údržbu, to 
jsme nebo takový záměr byl od začátku a chtěla bych se zeptat městské části, jestli tedy ta 
částka, kterou tady vychází ta údržba na m2, jestli to pak MČ bude uplatňovat i při jednání 
s dalšími vlastníky developerských projektů, kteří také mají zeleň, také mají komunikace, jsou 
veřejně přístupné, protože já si myslím, že ten areál byl veřejně přístupný, nebo alespoň tak 
byl deklarovaný od začátku, takže si myslím, že je to věc spíš té údržby než to, že by Skanska 
najednou po letech chtěla uzavřít průchod tím areálem, když ten původní vlastník jaksi 
vyzdvihoval vždycky to, že skrz ten prostor bude volný průchod a že to bude nový prvek, 
který když už se to území tedy ta bývalá cukrovarská zahrada zastaví, takže to bude ten nový 
prvek, který do toho přinese a pak bych se chtěla zeptat, jestli jsou teda nahrazena všechna ta 
místa, která byla na tom původním parkovišti, protože to bohužel nebo bohudík, nevím, já 
jsem pro to tehdá moc nebyla, někdy v r. 2004 prodávala městská část, prodala to parkoviště 
s tím, aby se ten prostor nějak jednotně upravil a k územnímu řízení na celý ten areál byl 
závazek, že všechna ta místa budou bezplatně nahrazena v rámci toho areálu, aby byla 
k dispozici těm původním objektům, s tím také, že případně i v podzemních garážích, které 
budou v těch objektech vybudovány, že budou nějaká parkovací místa navíc, aby případně si 
ty původní obyvatelé, když to tak řeknu v uvozovkách, mohli případně i koupit nějaké místo 
v těch objektech, že to teda nebude přesně podle „otépéček“ jen pro ty obyvatele těch nových 
domů, ale jestli i tam zůstala ta nějaká rezerva, aby si mohli nějaký parkovací místa koupit, 
byť je mi jasný, že tím, že došlo k rozprodej toho projektu, tak je to asi složitější vymáhat. 
Děkuju. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Já bych asi odpověděla na první část, druhou bych nechala na panu Horálkovi. Já když jsem 
zjistila, že vlastně Skanska nemá dostatek parkovacích stání, který by zcela nahradily prodané 
parkoviště, u toho vyjednávání byla také paní Ing. Staňková, která byla v zastupitelstvu, když 
se parkoviště prodávalo, takže přizvala jsem také zástupce TOP 09, rozumím tomu tak, je člen 
TOP 09, zkrátka vyjednávali jsme tak, že když jsme zjistili, že Skanska nemá dostatek 
parkovacích stání, tak jsem přizvala k tomu jednání také k jednání Horizon a Horizon ze 
svých pozemků uvolnil zbylá parkovací místa, aby parkoviště bylo nahrazeno zcela původním 
počtem parkovacích míst. Na všechna tato parkovací místa budou umístěny stojny, které 
znemožní parkování jiným lidem, než jsou obyvatelé současné ulice Rorýsova. U těch jednání 
byli také zástupci SVJ nebo těch bytových družstev a oni toto řešení navrhli, souhlasili s ním 
a tak je to tedy zakotveno i ve smlouvě, čili na dotaz, ano, je to stejný počet parkovacích míst, 
spíše více. A teď jak je to s tím parkovacím domem, asi bych se optala zástupce společnosti 
Skanska reality. 
 
Ing. Horálek - Skanska reality 
Já bych ještě doplnil tudletu informaci o to, že před několika měsíci proběhlo jednání právě na 
MČ za účasti zástupců SVJ a družstev, kde se dohodlo, že nad rámec z toho, co Skanska už 
měla už povoleno v té ulici Rorýsova, tak se snaží a bude se snažit vybudovat nějaká další 
parkovací místa a vytipovala tam část plochy, která byla původně zelení a z toho udělala 
dalších 12 parkovacích míst a právě proto, abychom to mohli udělat, tak běží stavební řízení a 
tím že se pohybujeme na pozemku MČ, tak potřebujeme souhlas s tím, abychom těhletěch 
dalších 12 parkovacích stání mohli v téhleté ulici umístit, ale zpět k tomu Vašemu dotazu. 
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Součástí té dohody bylo vlastně rozdělení těch ploch tak, jak budou započítávány do 
jednotlivých fází. Skanska dostala za úkol vybudovat určitý počet těch stání a k tomuto 
závazku se přihlašuje tou smlouvou a tu plní a současně byla dohoda, že i ten sousední 
developer Horizont holding se také zaváže, bohužel já neznám ty informace, nebo nemám 
informaci, jak to nakonec s ním dopadlo. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Horizont se do tohoto konceptu uvolnil také vstoupit. Pane Mgr. Kůsi ještě jestli byste toto 
doplnil, jak Horizont vlastně participuje na těch parkovacích místech. 
 
Mgr. Václav Kůs - vedoucí oddělení právního pro samosprávné činnosti 
Smlouva je v jednání s Horizontem, kromě této třístranné smlouvy je v jednání.  
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Vy tam uvidíte asi také v příloze, já se podívám, my jsme vlastně takových tvrdých jednání 
absolvovali asi pět, výsledkem je, když se podíváte na přílohu č. 10, tak tam je vlastně to 
ujednání o náhradě těch parkovacích stání a Horizont se také právě uvolil k tomu, aby některá 
parkovací stání, která byla přiřazena k jeho výstavbě, uvolnil pro stávající rezidenty.  
 
Ing. Horálek - Skanska reality 
Já bych ještě doplnil k našemu objektu, který tam stavíme a budeme jej na počátku letošního 
roku kolaudovat, že počet jednotek je 122, ale počet stání je vyšší, takže pokud se nám podaří 
všechny jednotky prodat a nějaká stání tam zůstanou, tak naším záměrem není si je nechat, ale 
mohou být nabídnuty i ostatním občanům, nejen těm obyvatelům, kteří bydlí v tom bytovém 
domě.  
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Na té příloze 10 máte i podpisy těch zástupců bytových družstev a SVJ, že takovéto řešení 
těch parkovacích stání je to, které požadují. Tak jestli už nejsou žádné dotazy, tak bych 
poprosila pana starostu, aby nechal hlasovat. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Ano, já se ještě zeptám, nikdo nic, nikdo nemá žádný dotaz, Vám děkujeme za seznámení a za 
Váš čas a já bych teda v tom případě nechal hlasovat o tomto materiálu a o tomto usnesení, 
které je součástí toho materiálu. Takže poprosím všechny, aby si vzali do rukou hlasovací 
lístky, já ho nemůžu najít, tak kdo je pro přijetí tohoto materiálu? 
Pro – 30 
Je někdo proti? 
Proti – 0 
Zdržel se někdo? 
Zdržel – 2 
Já děkuju. Já bych jen využil té mezery mezi projednávanými body a ujistil bych všechny 
přítomné, že je v zájmu nás všech společně v rámci všech připravovaných projektů v případě, 
že dostáváme nějaké plochy zeleně, takže vždy budeme chtít získat nějaké prostředky na 
jejich údržbu, toť odpovídám na nezodpovězený dotaz paní kolegyně Jandové.  

Usnesení č. Z-16-004-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
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1 .   schvaluje  
uzavření smlouvy o uzavření budoucích smluv darovacích mezi městskou částí Praha 
12 a společnostmi Skanska Reality a.s., IČO: 024 45 344, se sídlem Křižíkova 
682/34a, 186 00 Praha 8 - Karlín a Horizon Modřany s.r.o., IČO: 264 77 114, se 
sídlem Nad Vršovskou horou 88/4, 101 01 Praha 10. 
Viz příloha tohoto usnesení 

2 .   ukládá  
2.1.  Mgr. Kamilu Poláchovi - pověřený zastupováním vedoucího odboru OKM 

2.1.1.  zajistit podpisy smlouvy dle bodu 1 tohoto usnesení ze strany společnosti 
Skanska Reality a.s 

Termín: 14.2.2017 
2.1.2.  zajistit podpisy smlouvy dle bodu 1 tohoto usnesení ze strany společnosti 

Horizon Modřany s.r.o 
Termín: 28.2.2017 

2.1.3.  předložit smlouvu dle bodu 1 tohoto usnesení k podpisu Milanu 
Maruštíkovi, starostovi 

Termín: 14.3.2017 
pro: 30, proti: 0, zdržel se: 2 

6.  Smlouvy o budoucích kupních smlouvách se společností Skanska Reality a.s. 
Předkladatel: PhDr. Daniela Rázková, 1. zástupkyně starosty 

Milan Maruštík - starosta 
Tak, máme tady další materiál, a to je bod č. 6. Stanovisko MČ Praha 12 uplatnění zákonného 
předkupního práva k budově bez čp., č. ev. na pozemku parc. č. 479/74 v k.ú. Cholupice, a 
poprosil bych jeho předkladatele, což je pan kolega Pinc.  
Takže v tom případě budeme hlasovat o tom, že souhlasíme s předřazením bodu č. 13, když 
tady máme kolegy ze Skansky, tak já dávám návrh předřadit bod č. 13 na bod č. 6. Poprosím 
hlasovat o tomto předřazení, kdo je pro předřazení tohoto bodu? 
Pro – 28 
Je někdo proti? 
Proti – 0 
Zdržel se někdo? 
Zdržel se – 2, pardon 3 
Já děkuji za předřazení bodu 13 na bod č. 6. Takže v tom případě předřadíme smlouvy o 
budoucích kupních smlouvách se společností Skanska reality, a.s. a poprosím kolegyni paní 
Rázkovou o předložení tohoto dokumentu. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Tento materiál jsme zařadili na dnešní jednání z toho důvodu, že dojde již ke kolaudaci bytů 
společnosti Skanska reality, kde rovněž budou dva sociální byty, resp. jeden sociální byt a 
jeden ateliér. Protože v době, kdy se uzavírala smlouva s Neoriviérou, původním vlastníkem 
celé té oblasti, tam byl nějaký developerský záměr, tak byla ta částka za metr kolem 180 Kč. 
Protože dneska už ten odhad ceny za jednoho obyvatele, který přibyde do městské části, je 
výrazně vyšší, jednali jsme se společností Skanska vlastně o navýšení daru na infrastrukturu. 
Výsledkem těchto jednání bylo nabídnutí dvou bytů, které by MČ mohla nabídnout lidem, 
kteří se ocitnou ve složité sociální situaci a potřebují buď přechodné ubytování, a nebo pro 
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rodinu s malými dětmi náhradní ubytování. Takže od společnosti Skanska reality máme zde 
nabídnuty k odkoupení dva byty a to za cenu, vím že je to jeden 8.264,46 Kč a druhý 
v hodnotě 8.695,65 Kč. Oba byty jsou v hodnotě 10 tisíc včetně DPH. Je tam zároveň také 
ujednání, že není možno, aby tyto byty dostali lidé, kteří jsou v zaměstnaneckém poměru na 
radnici, je to určeno výhradně pro lidi, kteří jsou v obtížných sociálních situacích.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já bych eventuelně otevřel rozpravu k tomuto bodu, má někdo nějaký dotaz, není tomu 
tak, tudíž tedy nechám o tomto bodu hlasovat. Kdo je pro schválení tohoto bodu?  
Pro – 23 
Je někdo proti? 
Proti – 0 
Zdržel se někdo? 
Zdržel se – 6 
Zbytek mimo sál. 
Děkuji.  

Usnesení č. Z-16-005-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   schvaluje  

1.1.  uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě mezi městskou částí Praha 12 a 
společností Skanska Reality a.s., IČO: 024 45 344, se sídlem Křižíkova 
682/34a, 186 00 Praha 8 - Karlín, jejímž předmětem je budoucí koupě ateliéru 
v objektu C projektu s názvem "U Cukrovaru" v k.ú. Modřany a podílu na 
společných částech nemovité věci včetně pozemků, a to za kupní cenu ve výši 
8.264,46 Kč bez DPH. 

Viz příloha č. 1 tohoto usnesení 
1.2.  uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě mezi městskou částí Praha 12 a 

společností Skanska Reality a.s., IČO: 024 45 344, se sídlem Křižíkova 
682/34a, 186 00 Praha 8 - Karlín, jejímž předmětem je budoucí koupě bytu v 
objektu C projektu s názvem "U Cukrovaru" v k.ú. Modřany a podílu na 
společných částech nemovité věci včetně pozemků, a to za kupní cenu ve výši 
8.695,65 Kč bez DPH. 

Viz příloha č. 2 tohoto usnesení 

2 .   ukládá  
2.1.  Mgr. Kamilu Poláchovi - pověřený zastupováním vedoucího odboru OKM 

2.1.1.  zajistit podpisy smlouvy dle bodu 1.1. a 1.2. tohoto usnesení ze strany 
společnosti Skanska Reality a.s 

Termín: 14.2.2017 
2.1.2.  předložit podepsané smlouvy dle bodu 2.1.1. tohoto usnesení k podpisu 

Milanu Maruštíkovi, starostovi 
Termín: 28.2.2017 

pro: 23, proti: 0, zdržel se: 6 
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7.  Stanovisko městské části Praha 12 k uplatnění zákonného předkupního práva k 
budově bez č. p./č. e. na pozemku parc. č. 479/74 v k. ú. Cholupice 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík – starosta 
To znamená, že jsme přednostně projednali bod č. 13 dnešního programu a vrátíme se zpět 
k bodu č. 6: „Stanovisko MČ Praha 12 k uplatnění zákonného předkupního práva k budově 
bez č.p., č. ev. na pozemku č. parc. 479/74 v k.ú. Cholupice“ a poprosil bych kolegu Michala 
Pince, aby nás s tímto materiálem seznámil. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Děkuji, vážení kolegové, vážené kolegyně, obrátil se na nás pan Hynek Miler jako vlastník 
chatičky v zahrádkářské kolonii na Cholupickém vrchu s tím, že by rád svojí chatu prodal, ale 
protože chata stojí na našem pozemku, a podle zákona máme předkupní právo a nabídl nám 
jeho chatu k odkoupení, a to za cenu 399 tisíc korun. Vzhledem k tomu, že si myslím, že tato 
chata nemá pro MČ žádný význam, nic se pro nás nemění, pozemek i nadále zůstává v naší 
svěřené péči, ve správě, navrhuji nevyužít předkupního práva a chatičku nekupovat.  
 
Milan Maruštík – starosta 
Já bych otevřel k tomuto bodu rozpravu, jestli k tomu má někdo nějaký dotaz, nevidím žádné 
ruce nahoře, tak bych přistoupil k hlasování k tomuto bodu, poprosím naše skrutátorky, aby se 
připravily, kdo je pro toto usnesení? 
29 pro 
Je někdo proti? 
0 proti 
Kdo se zdržel? 
0 se zdrželo 
Ostatní mimo sál. 
Děkuju, takže usnesení k tomuto bodu č. 6 bylo přijato.  

Usnesení č. Z-16-006-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   neschvaluje  

uplatnění zákonného předkupního práva k budově bez č. p./č. e. na pozemku parc. č. 
479/74 v k. ú. Cholupice, za cenu sjednanou v kupní smlouvě ve výši 399.000 Kč 

2 .   ukládá  
2.1.  Ing. Jiřímu Veselému - vedoucímu odboru investic a správy majetku 

2.1.1.  seznámit žadatele s usnesením zastupitelstva městské části 
Termín: 6.2.2017 

pro: 29, proti: 0, zdržel se: 0 

8.  Stanovisko městské části Praha 12 k uplatnění zákonného předkupního práva k 
budově bez č. p./č. e. na pozemku parc. č. 479/67 v k. ú. Cholupice 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík – starosta 
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Máme tady bod č. 7: „Stanovisko MČ Praha 12 k uplatnění zákonného předkupního práva 
k budově bez čp., č. ev. na pozemku č. parc. 479/67 v k.ú. Cholupice“, poprosil bych opět 
kolegu Michala Pince o předložení tohoto materiálu. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Tak vážené kolegyně, kolegové, tady se jedná úplně o stejný případ jako ten předchozí bod. 
Také se na nás obrátil vlastník chatičky z chatové kolonie a nabídl nám chatu k prodeji, a to 
za cenu 350 tisíc korun. Opět chatička stojí na našem pozemku, máme tedy ze zákona 
předkupní právo a stejně jako v předchozím případě navrhuji toto předkupní právo nevyužít. 
 
Milan Maruštík – starosta 
Děkuji. 
Otevřu rozpravu, má k tomu nějaký dotaz, nevidím ruce nahoře, přistoupíme k hlasování o 
tomto bodu, opět požádám naše ruce a nohy, počítat hlasy. Tak, kdo je pro? 
30 pro 
Děkuji, je někdo proti? 
0 proti 
Někdo se zdržel? 
0 se zdrželo 
2 mimo 
To znamená, že usnesení bylo schváleno, děkuju Michale.  

Usnesení č. Z-16-007-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   neschvaluje  

uplatnění zákonného předkupního práva k budově bez č. p./č. e. na pozemku parc. č. 
479/67 v k. ú. Cholupice, za cenu sjednanou v kupní smlouvě ve výši 350.000 Kč 

2 .   ukládá  
2.1.  Ing. Jiřímu Veselému - vedoucímu odboru investic a správy majetku 

2.1.1.  seznámit žadatele s usnesením zastupitelstva městské části 
Termín: 6.2.2017 

pro: 30, proti: 0, zdržel se: 0 

9.  Změna zřizovací listiny Správy bytových objektů Praha - Modřany, příspěvková 
organizace 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík – starosta 
Tak, máme tady bod č. 8: „Změna zřizovací listiny Správa bytových objektů Modřany – 
příspěvková organizace“, poprosím opět jeho předkladatele o seznámení s materiálem. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Vážené kolegyně, vážení kolegové, dne 4.5.2016 jsme vykoupili pozemek č. parc. 4415/8 v 
k.ú. Modřany, na kterém se nachází sběrný dvůr. Koupí tohoto pozemku došlo ke sjednocení  
vlastnictví areálu sběrného dvora. Tedy pozemku a staveb. Protože provoz sběrného dvora 
zajišťuje SBO, naše příspěvková organizace, navrhuji pozemek pod sběrným dvorem svěřit, 
předkládám tedy ke schválení návrh na změnu zřizovací listiny. 
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Milan Maruštík – starosta 
Děkuji, otevřu rozpravu, má k tomu někdo nějaký dotaz, připomínku, nevidím, není tomu tak, 
poprosím tedy hlasovat o tomto bodě. Kdo je pro přijetí usnesení k tomuto bodu? Poprosil 
bych, pokud možno, hlasovat hlasovacím lístkem, aby to bylo přehlednější, děkuju. 
21 pro 
Děkuju. Je někdo proti? 
0 proti 
Zdržel se někdo? 
Máme nějaký problém, budeme hlasovat rovnou znova? Ano, zmatečné hlasování, poprosím 
tedy znova, všichni aby vzali hlasovací lístky, kdo chce hlasovat, je to ten modrý lísteček. 
22 pro 
Je někdo proti? 
0 proti 
Zdržel se někdo hlasování? 
8 se zdrželo 
Vyšlo nám to teďka?  
2 jsou mimo sál. 
Děkuju, to znamená, že usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. Z-16-008-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   schvaluje  

změnu zřizovací listiny Správy bytových objektů Praha - Modřany, příspěvková 
organizace, IČO 00879746, se sídlem Praha 4 - Modřany, Obchodní náměstí 25/3, 
PSČ 143 00 
Viz příloha tohoto usnesení 

pro: 22, proti: 0, zdržel se: 8 

10.  Kupní smlouva na pozemek parc. č. 360 v k. ú. Komořany, ulice Palmetová 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík - starosta 
Máme tady bod č. 9, a to je kupní smlouva na pozemek č. parc. č. 360 v k.ú. Komořany, ulice 
Palmetova, poprosím jeho předkladatele o předložení materiálu.  
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Dámy a pánové, v tomhle případě se jedná o pozemek pod komunikací Palmetová, která se 
nachází v Komořanech. MČ platí v současné době nájemné za užívání pozemku, který patří 
paní Emilii Tůmové. Paní Tůmová nám nabídla tento pozemek k prodeji, nechali jsme 
vypracovat znalecký posudek, podle znalce činí cena pozemku 66.300 Kč. S touto cenou paní 
Tůmová souhlasí, koupí tohoto pozemku by došlo k narovnání majetkoprávního vztahu a 
zároveň by došlo k úspoře v budoucnu peněz, spojených s platbou nájemného. Navrhuji tedy 
tento pozemek vykoupit. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Ano, já bych k tomuto bodu otevřel rozpravu a vidím, prosím. 
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Ing. Eva Tylová – SZ s podporou Pirátů a LES 
Tylová – Strana zelených s podporou Pirátů a Les 
Já mám tady k tomu výhradu. Samozřejmě je dobře, že MČ se snaží narovnávat 
majetkoprávní vztahy a vykupovat pozemky pod komunikací, nicméně podle mého názoru 
nemají být vykupovány za cenu, která je dána odhadcem, ale má tam být i zohledněno to, jak 
je ten pozemek využitý a v mém případě, teda v tomto případě podle mě není možné striktně 
takto postupovat, vyjít z nějakého odhadu, který vůbec nezohledňuje využití toho pozemku, 
takže MČ nemusí kupovat za pozemek, tedy za posudek, jo rozumíte. Vy jste vázáni 
posudkem, když byste šli za cenu, která by byla vyšší, ale můžete koupit za cenu nižší, která 
je tržní, já bych chtěla vidět, kdo by koupil ten pozemek za 66 tisíc. Rozumíte mi? Vy jste 
vázáni posudkem v tom smyslu, že nemůžete to koupit za cenu vyšší než je dán tím 
posudkem, ale samozřejmě to můžete koupit za cenu nižší, protože Vy můžete na tom trhu 
realitním postupovat stejně jako by postupoval například soukromník. A tady v tom případě 
ani neproběhlo vyjednávání s tou paní, jestli by to neprodala za cenu nižší a upřímně řečeno, 
podle mě je to příprava na nějaký další tisk, kde znovu je uplatněna další nadhodnocená cena. 
Ovšem o tom se budeme bavit dál. Děkuji. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Můžeš odpovídat.  
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Já nevím, co bych k tomu až tak řekl. Prostě je tam znalecký posudek, ten posudek není nějak 
napálený, já myslím, že to je dobrá investice, a vím, že okamžitě a z fleku by to nejméně tři 
firmy koupily, protože z toho budou mít bez práce peníze, nemusí se o to starat, a MČ z toho 
bude platit nájem, vždyť je to prima, nebudeme do budoucna platit žádný nájem, bude 
sjednocený pozemek pod silnicí, komunikace bude patřit jednomu vlastníku, tak to má přeci 
být. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak ještě jednou.  Pardon. 
 
Ing. Eva Tylová - SZ s podporou Pirátů a LES 
To je nepochopení, já nenapadám to, že MČ chce narovnat vztahy a koupit pozemek pod 
komunikací, já napadám to, že vůbec nevstoupila v jednání a nesnažila se vyjednat cenu nižší. 
Vy ze zákona nesmíte koupit za cenu vyšší. Nebudeme tady mávat rukama, přece moc dobře 
víme, proč je to tak dělaný, snažíte se prostě vytáhnout cenu těchhle pozemků pod 
komunikací. Já bych chtěla vědět, kdo by koupil pozemek pod komunikací za tudle cenu, 
prostě to tak není. Zkuste to schválně dát na nějaký realitní server. A o nějakých 
soukromnících tady nemluvte, tady jediný, kdo má zájem to koupit, je MČ, protože nikdo 
jinej tu komunikaci nebude využívat, a nebude tedy někomu platit nájem. My, jsme tedy 
jediný, který by to mohli koupit, ale nemusíme si k tomu vykládat dál. Podle mě to je uměle 
vytažená cena nahoru. Kdybyste vstoupili v jednání, tak určitě získáte cenu nižší. Děkuji.  
 
Bc. František Adámek - člen rady 
Já jestli můžu malou poznámku k tomu. Já bych si paní kolegyně vyprosil ty poznámky, co je 
umělé a co není umělé. Já Vás ubezpečuji, že já sám jsem prodával obdobným způsobem pro 
Jihomoravský kraj pozemky pod komunikací a bylo to vždycky zásadně na základě odhadní 
ceny a Vaše domněnky mě mrzí, že takhle uvažujete. Děkuju.  
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Milan Maruštík - starosta 
Tak já děkuji, hlásil se pan kolega Polomský. 
 
Ing. Jan Polomský - KSČM 
Já mám tady k tomu malinkou výhradu. Vy jste říkala, že by to nikdo nekoupil. Bylo tady 
řečeno, že by to koupil každý spekulant. Protože žádná banka Vám za 66 tisíc nedá ročně 3 
tisíce. Děkuji. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Potom se hlásil kolega Fajfr, abychom vyčerpali všechny, kteří se přihlásili, a na nikoho jsem 
nezapomněl. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Fajfr – TOP 09 
Já jen, aby v tom byl systém, protože těch pozemků bude víc, aby se neřeklo, že těmto jsme 
dali přednost. Ale já si myslím, že tam se uvažuje, i tom, že se tam bude dělat kanalizace, to je 
asi jeden ze systémů, které by bylo dobré si dát jako pravidla hry, protože těch soukromých 
vlastníků, kde jsou komunikace, je podstatně víc a je rozumné potom, aby ty ceny byly 
přiměřené stejné, ale bylo by dobré se zamyslet nad tím a stanovit si priority, které další 
pozemky, resp. části pozemků, komunikací se budou v rámci MČ vykupovat od privátních 
vlastníků. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Děkuji, pan kolega Mikulecký. 
To už bylo řečeno, takže se už k tomu nemusíme vyjadřovat. 
Ano, paní Tylová ještě jednou. 
 
Ing. Eva Tylová - SZ s podporou Pirátů a LES 
Mám pouze doplnění. Já bych právě chtěla seznam těch pozemků pod komunikacemi, které 
patří někomu jinému a už tady o tom mluvil kolega, abychom měli nějaký systém, jestli to je 
nějaký jeden vytažený, jestli takhle budeme pokračovat a všem vlastníkům nabídneme, že to 
odkoupíme a za jakou cenu. Takže můj požadavek je, aby MČ zastupitelům předala seznam 
pozemků cizích osob, které jsou pod komunikacemi a jakým způsobem k tomu budeme 
přistupovat, jestli všechny budeme vykupovat za tuto ceny. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Já teda odpovím trošku. Ale paní kolegyně, vezměte si rozpočet na každý rok a tam pod OR 
0010 ten seznam těch pozemků máte vypsanej.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Ještě Michal Pinc. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Já bych ještě paní kolegyně, přeci jste na tom dělala dost často, když jste byla místostarostka, 
vždyť jste si to mohla zjistit a mohla jste to řešit. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Paní Jandová se hlásila, dáme přednost. Ne? Tak pan Šula. 
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Petr Šula – TOP 09 
Petr Šula – TOP 09 
Já bych se připojil k paní Tylové, protože jsem si tady mezitím dohledal cenovou mapu 
stavebních pozemků, kterou vydává IPR a zajímalo by mě, jak ten znalec přišel na základní 
cenu stavebního pozemku vyjmenované obce 4.780,-, když konkrétně v této lokalitě je cena 
4.550,-. Je to sice malá změna, ale ty ceny v této lokalitě jsou prostě nižší, a to se bavíme o 
stavebních pozemcích, toto je sice stavební pozemek, ale je to komunikace, v rámci toho 
posudku on tam snižuje teda cenu té komunikace o 40%, což je v pořádku, ale vychází ze 
špatné základní ceny. Děkuji. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Ano, jistě Michal. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Já bych na to reagoval, nejsem soudní znalec, takže to by byla spíše otázka na soudního 
znalce, já myslím, že tady v Modřanech byly případy, kde se prodalo za 8 tisíc za metr, není 
to žádné sci-fi, prostě to tak je, kupujou to, prostě ty nemovitosti letí nahoru a 1.700 za metr 
v týdle lokalitě by připadá dobrý a když se vrátím k tomu, co říkal pan kolega Fajfr, že se 
plánuje kanalizace, pokud bychom se s paní nedohodli, tak by se mohlo stát, že žádná 
kanalizace nebude, tak by to mohla blokovat, vždyť to je přece úplně jasný. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Paní Tylová ještě jednou. 
 
Ing. Eva Tylová - SZ s podporou Pirátů a LES 
To, co tady pan kolega přednesl, znamená, že ten posudek je zpracovaný špatně a je to 
dokonce téměř na trestní oznámení. Já bych chtěla tady zaznamenat, že budu hlasovat proti a 
doporučuju kolegům, aby udělali to samé, protože v podstatě jsme se dozvěděli, že ta cena, že 
ta kalkulace je špatná. Teď to tady jste zjistili, teď jste se to dozvěděli, že znalec vycházel ze 
špatných čísel, takže Vy chcete tady odhlasovat prodej pozemku, já Vám teda vřele 
doporučuju, abyste to minimálně odložili a nechali si ten pozemek aktualizovat, protože tohle 
je téměř na trestní. Protože já jsem Vám říkala, že Vy se tím posudkem řídit musíte v tom 
případě, když chcete koupit za větší cenu, než dává posudek. Tady posudek je špatně 
spočítán, tj. že cena by vyšla níže. To je totiž naprosto zásadní pochybení. Tady už 
nemluvíme o tom, jestli jste dobří vyjednavači, nebo ne, tady prostě mluvíme o tom, že 
posudek je zkalkulován špatně.  
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Já bych k tomu ještě chtěl říci, že přece tenhleten posudek, od toho je soudní znalec, aby 
podával výkon, má na to razítko, byl jmenovaný soudem, já ho neznám, neviděl jsem ho 
nikdy, ale podle mého 1.700 Kč za m² je dobrá cena a pokud vycházíme z cenové mapy, tak 
cenová mapa je přeci pouze orientační. Vždyť to přeci všichni víme. Můžeme se podívat, 
kolik je orientační cena mapy, ale dělá se znalecký posudek, a platný je přece znalecký 
posudek a ne cena podle cenové mapy.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Já jsem se v tom nechtěl nějak vyloženě angažovat, ale upřímně řečeno za 1.700 Kč 
v Modřanech nekoupíte ani zble, bohužel. Když my někomu prodáváme 2m, že mu přečuhuje 
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kus zahrady na chodník a podobně, což takové případy jsme tu nedávno měli, tak od těch lidí 
chceme pomalu 8 tisíc za m² a náklady, tak si myslím, že opravdu 1700 Kč v Praze – 
Modřanech, kde ty pozemky chodí do 8 tisíc, tak si nemyslím, že bychom opravdu něco 
přepláceli a souhlasím s kolegou Polomským, jako ono je opravdu asi lepší platit nájemný než 
to koupit a mít to jednou pro vždy vyřešený, to je asi věc názoru. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Dobře, tak Danielo, prosím. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Já bych poprosila o time pro náš klub na ten bod. Děkuju.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Ano. To znamená 5 minut? Tak vyhlašuju pětiminutovou přestávku na klubové jednání 
Změny.  
 

Přestávka 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já bych se omluvil, že to trvalo déle než pět minut a předal bych slovo panu Michalovi 
Pincovi, aby ještě jednou zdůvodnil tento dokument.  
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Vážení kolegové, kolegyně, já bych chtěl ještě upozornit tady na jednu věc. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Promiň Michale, já bych poprosil o klid v sále, úřednický stůl bych opět požádal, aby se 
snažili komunikovat potichu a nenarušovali jednání a všechny ostatní taky, protože slyším, že 
támhle se hrajou karty. Ne? Děkuju. Tak teď. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Děkuju. Já bych chtěl říci ještě jednu věc a rozhodně předklad stahovat nechci, mám k tomu 
důvody, které jsem tady sdělil, myslím si, že 1700 Kč za metr je dobrá cena, upozorňuji ještě 
na jednu závažnou skutečnost, paní Tůmová je ročník 1928, jestli dobře počítám, tak jí bude 
88 let. Pokud tady budeme další znalecký posudky, pak možná další znalecký posudky, tak 
nedej Bože paní Tůmová by se toho nemusela dožít, pak bude dědické řízení, přijdou do toho 
dědicové, a pokud někdo z nich bude chytrej, tak nám napaří minimálně čtyřnásobné nájemné 
podle vyhlášky, které bychom měli platit, pak budeme plakat, že platíme nájemné a že nám to 
nechtěj prodat. Ono to není povinnost nám to prodat ten pozemek. Z tohohle důvodu to nechci 
stahovat. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak, paní Jandovou bych poprosil a poprosil bych co nejstručněji k tomuto bodu, já jsem měl 
takovou radost, že to naše jednání běží tak rychle, teď jsme se nějak zasekli. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Jandová – TOP 09 
My jsme taky měli radost, že to běží rychle, ale zase ty věci, které tu zazněly, tak to asi zase 
jen těžko můžeme jen tak přejít, protože to byly přece jen dost závažné věci a určitě nemám, 
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já nemám a myslím si, že ani TOP 09 zájem nějak se nevypořádat s paní, která už má takhle 
krásný vysoký věk, ale stejně by to mělo být v pořádku a ty věci nikdo nevysvětlil. A já bych 
chtěla poprosit, navázat tady na Evu Tylovou, ona chtěla pozemky, které jsou soukromé a 
jsou pod našimi komunikacemi. To co říkal kolega Marhoul, že je v rozpočtu, to jsou pouze 
pozemky, za které ti vlastníci chtějí nájem, takže já bych docela stála o to, aby bylo vidět, 
kolik těch vlastníků máme pod těmi komunikacemi a nechtějí nájem a ti, co teda ten nájem 
mají. Možná, že kdyby třeba se opravdu stanovila pro výkup pozemků pod komunikacemi 
nějaká cena, která by sice neodpovídala tomu znaleckému posudku, byla nižší, tak by se nám 
naopak podařilo možná dohodnout s více vlastníky, kteří by byli spokojeni, i kdyby prostě 
dostali nějakou nižší cenu, ale něco za to dostali. Děkuju. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak a ještě se někdo hlásí v rámci rozpravy k tomuto bodu? Já už nevidím žádné ruce, takže já 
bych teď vyzval všechny, abychom k tomuto bodu hlasovali. Kdo je pro usnesení tohoto 
předloženého návrhu? 
Pro – 23 
Je někdo proti? 
Proti – 2 
Zdržel se někdo? 
Zdržel se – 8 
Takže usnesení bylo přijato. Děkuju.  

Usnesení č. Z-16-009-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   schvaluje  

1.1.  koupi pozemku parc. č. 360 o výměře 39 m2 v k. ú. Komořany, ulice 
Palmetová, ve vlastnictví paní Emílie Tůmové, bytem * ********* *******, 
*** ** ***** * * ******* 

1.2.  kupní smlouvu zpracovanou dle bodu 1.1. tohoto usnesení 
Viz příloha tohoto usnesení 

2 .   ukládá  
2.1.  Ing. Jiřímu Veselému - vedoucímu odboru investic a správy majetku 

2.1.1.  předložit kupní smlouvu dle bodu 1.2. tohoto usnesení k podpisu Milanu 
Maruštíkovi - starostovi 

Termín: 10.2.2017 
2.1.2.  předložit kupní smlouvu dle bodu 1.2. tohoto usnesení k podpisu paní 

Emílii Tůmové 
Termín: 17.2.2017 

2.2.  Ing. Miroslavu Schwarzovi - vedoucímu odboru provozního 
2.2.1.  zajistit vyplacení kupní ceny v hotovosti na pokladně městské části Praha 

12 
Termín: 31.3.2017 

pro: 22, proti: 2, zdržel se: 8 

11.  Kupní smlouva na prodej části pozemku parc. č. 4137/247 v k. ú. Modřany 
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Předkladatel: Rada MČ Praha 12 
Milan Maruštík – starosta 
A posuneme se k bodu č. 10, ne 10, to jsme nepřečíslovávali, to jsme jen předřadili. To je 
další debata. 
„Kupní smlouva na prodej části pozemku č. parc. 4137/247 v k.ú. Modřany“ a prosím 
předkladatele Michala Pince, aby nás s tímto bodem seznámil, a zároveň si dovolím požádat 
kolegu Marhoula o vedení jednání.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Předávám slovo panu kolegovi Michalovi Pincovi. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Děkuji. Tak vážené kolegyně, vážení kolegové, družstvo vlastníků domu Hasova 3092 nás 
požádalo o prodej části pozemku č. parc. 4137/247 v k.ú. Modřany, a to o výměře 1 m². 
Geometrickým plánem je tento pozemek označen jako parcela 4137/475. Došlo k tomu, že 
v průběhu stavebních prací při rekonstrukci schodiště jejich bytového domu zjistili, že 
základy starého schodiště ve své podzemní části přesahují do pozemku, který máme svěřený 
do péče. Jedná se o 1 m². Všechny komise s prodejem souhlasí, navrhuji tedy schválit prodej, 
kupní cena za 1 m² by činila 4.000 Kč.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Kolegyně, kolegové otevírám k tomuto bodu rozpravu, nikdo se nehlásí, rozpravu uzavírám, 
přistoupíme tedy k hlasování, kdo je pro takovýto návrh usnesení? 
30 pro 
Je někdo proti? 
0 proti 
Zdržel se? 
1 se zdržel 
1 mimo sál 
Návrh byl přijat.  

Usnesení č. Z-16-010-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   bere na vědomí  

žádost Družstva vlastníků domu Hasova 3092, družstva, IČO: 62408208, se sídlem 
Hasova 3092/4, Praha 4 - Modřany, PSČ 143 00 ze dne 10.12.2015 

2 .   schvaluje  
kupní smlouvu na prodej části pozemku parc. č. 4137/247 o výměře 1 m2, 
geometrickým plánem č. 3855-21/2016 ze dne 15.6.2016 označeným parc. č. 
4137/475, v k. ú. Modřany, Družstvu vlastníků domu Hasova 3092, družstvo, IČO: 
62408208, se sídlem Hasova 3092/4, Praha 4 - Modřany, PSČ 143 00, za kupní cenu 
4.000 Kč za účelem majetkoprávního vypořádání. 
Viz příloha tohoto usnesení 

3 .   ukládá  
3.1.  Ing. Jiřímu Veselému - vedoucímu odboru investic a správy majetku 
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3.1.1.  předložit kupní smlouvu dle bodu 2. tohoto usnesení k podpisu Družstvu 
vlastníků domu Hasova 3092 

Termín: 13.2.2017 
3.1.2.  předložit kupní smlouvu dle bodu 2. tohoto usnesení k podpisu Milanu 

Maruštíkovi - starostovi MČ Praha 12 
Termín: 28.2.2017 

pro: 30, proti: 0, zdržel se: 1 

12.  Směna pozemků parc. č. 954/1 k. ú. Modřany, parc. č. 678/1, parc. č. 680 a parc. č. 
679 k. ú. Komořany ve vlastnictví společnosti Damila-Leasing, s.r.o. za pozemek 
parc. č. 30, jehož součástí je budova čp. 2078 k. ú. Komořany ve svěřené správě MČ 
Praha 12 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Přistupme tedy k bodu č. 11 dnešního našeho programu, což je Směna pozemku č. parc. 954/1 
k.ú. Modřany, č. parc. 678/1, parc. č. 680 a parc. č. 679, vše v k.ú. Komořany ve vlastnictví 
společnosti Damila-Leasing, s.r.o. za pozemek č. parc. 30, jehož součástí je budova čp. 2078 
v k.ú. Komořany, ve svěřené správě nemovitostí MČ Praha 12. Já tento bod nebudu nějak 
hodně dlouho uvádět z tohoto důvodu, protože předpokládám, že všichni víme, o co se jedná, 
tento záměr tý směny je, vy kteří jste tady déle v zastupitelstvu, hodně z vás bylo bývalých 
členů rady nebo jste průběžně prošli komisemi, tak víte, že MČ platí nájem společnosti 
Damila-Leasing za pozemky právě, které se nacházejí pod komunikacemi, zároveň společnost 
Damila-Leasing vlastní pozemek č. 680 a 679 v Komořanech a se stavbou technického 
vybavení, to je takováto zbořenina, bývalá vodárna a společnost Damila-Leasing již delší 
dobu usiluje o to, zda by MČ nesměnila pozemky v jejím vlastnictví za pozemek č. 30, o 
výměře 373 m², na kterém se nachází budova 2078, což je dnes vedeno jako bytový dům, je to 
v ulici U Skladu, ten objekt je z r. 1917, je to bývalá drážní budova, pravděpodobně tzv. 
vechtrovna, byly na to vypracovány znalecké posudky, které stanovily, že celková cena za ty 
pozemky, které nabízí společnost Damila-Leasing ke směně MČ je 4,002.780 Kč s tím, že 
znalec ocenil pozemek s tím objektem v ulici U Skladu, který je v majetku MČ respektive 
svěřené správě nemovitostí na cenu 1,400.000 Kč. Společnost Damila-Leasing rozdíl v této 
ceně nepožaduje k úhradě, tím pádem pro MČ je tato směna výhodná, tím, že v podstatě získá 
majetek za 4 miliony oproti tomu, že to smění za majetek nemovitost, která je oceněna 
1.400.000 Kč. Nechci, aby to vypadalo, že za to nějak extra lobuju, ale upřímně řečeno 
pravděpodobně všichni víme, v jakém stavu je ten objekt, v jakém stavu se nachází, ostatně za 
těmi znaleckými posudky máte i fotodokumentaci, tento objekt v současné době nikdo 
neobývá, poslední nájemníci právě z toho důvodu těch plísní, které se tam nachází i celkově 
nevyhovujícímu stavu, tak byli přestěhováni někam jinam a upřímně řečeno, pro MČ jako 
další nakládání s objektem by byly akorát investice, protože bychom to museli nechat nějakou 
formou sanovat, hlavně bychom to museli napojit na kanalizaci, protože ta tam kanalizace 
není, ten objekt nemá ani jímku, nechci nějak rozvíjet, kam ta odpadní voda, která tam kdysi 
byla nějak generována, kam to teče, já myslím, že to je všem jasný, takže za mě jako 
zastoupení za radu bych vřele doporučil tuto směnu odhlasovat. Ještě než otevřu diskuzi pro 
zastupitele, tak jsou přihlášeni dva občané, což je pan Ing. Petr Běťák a pan Ing. Jiří 
Zemánek. Já se přiznám, že nevím, v jakém pořadí přihlášky do diskuze přišly, ale jelikož to 
mám takhle poskládané za sebou, tak bych chtěl poprosit nejdříve pana Ing. Běťáka, aby 
nám…. o tom hlasovat nemusíme, protože pan Ing. Beťák je občan MČ a pan Jiří Zemánek, 
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kterého také všichni známe je také občan MČ, takže o jejich vystoupení se hlasovat nemusí. 
Pane Běťáku máte slovo. 
 
Ing. Petr Běťák – občan MČ 
Dobrý den, jsem Petr Beťák a jsem předseda spolku pro Komořany. Já jsem Vám včera 
rozeslal stanovisko spolku, takže to číst nebudu, řeknu jen zkráceně svůj názor. V r. 2014 
firma Damila-Leasing nabídla tento pozemek Spartaku Modřany pro vybudování loděnice. 
Spartak Modřany zpracoval studii, kterou však Povodí Vltavy neschválilo, protože jedna ze 
dvou budov byla umístěna na pozemku již neexistujícího objektu. Proto v r. 2015 Ing. Pavel 
Dufek, předseda kanoistického oddílu vypracoval studii novou, která počítá pouze 
s nástavbou na budovu na pozemku parc. č. 679 v k.ú. Komořany. Tuto studii si vyžádal 
jednatel firmy Damila-Leasing pan Ladislav Krejčů a zavázal se, že záměr projedná na 
Povodí a na příslušných orgánech, které schvalují možnost staveb z hlediska vodního toku. 
Do dnešního dne však Ing. Dufkovi není známo, zda by tam uvažovaný projekt mohl být 
realizován. Obrátil jsem se tedy telefonicky na Petra Zimčíka, předsedu Spartaku Modřany, 
který je v současné době s panem Krejčů v Mozambiku a on mi poslal SMS, abych se obrátil 
v této věci na Ing. Pavla Dufka. Jeho vyjádření jsem Vám přiložil včera do toho e-mailu. 
Vzhledem k tomu, že jsme k tomuto chtěli zaujmout zodpovědné stanovisko, požádal jsem 
16. ledna pana místostarostu Pince o to, aby nám dal k nahlédnutí znalecké posudky. Pan Pinc 
na naši žádost nereagoval, a proto jsme nechali provést odhad naším soudním znalcem. Z něj 
vyplynulo, že způsoby ocenění by mohly budit podezření, že tato směna je v neprospěch 
města. Proto jsem včera Vám poslal to stanovisko, ve kterém upozorňujeme na možné jiné 
ceny uvedených nemovitostí a na problém se schválením přestavby objektu loděnice. Včera 
jsem teprve získal podklady pro toto dnešní jednání, takže jsem si teprve poté mohl přečíst 
přílohy a vyjádření dotčených orgánů. A z toho vybírám – odbor výstavby píše „v dané 
lokalitě je možné povolit pouze změnu užívání stávajícího objektu“. Je to v tomto dokumentu. 
Ve stanovisku odboru životního prostředí, tam se na třetí straně píše „tento souhlas není 
schválením dokumentace pro postupy podle stavebního zákona. Ke změně v užívání stavby 
vodoprávní úřad stanovil k souhlasu podmínky vycházející především ze stanoviska správce 
povodí, ve stanovisku není uvedeno provádění stavebních úprav změn dokončené stavby“. A 
ve stanovisku Povodí Vltavy se píše „stavba po změně užívání bude sloužit k uskladnění lodí 
oddílu kanoistiky Spartaku Modřany“. Dále se tady píše, že „upozorňujeme, že se objekt 
nachází v oblasti s vysokým povodňovým ohrožením, kde se doporučuje nepovolovat novou 
ani nerozšiřovat stávající zástavbu, ve které se zdržují lidé“. Takže z našeho pohledu – my 
bychom rádi vodákům umožnili, aby měli řádný objekt, ale bylo by potřeba, abychom předem 
věděli, jestli ten jejich záměr, který je v předložené studii a který se nám líbí, tak jestli tam 
vůbec může být. Kromě toho, na druhou stranu pozemek parc. č. 30 v Komořanech, který je 
ve vlastnictví města, je v území, kde se plánuje nová Komořanská, ale protože ještě její 
poloha není přesně určena, myslíme si, že je nerozumné, aby tento pozemek dneska byl 
směňován. Takže na základě těhle informací bych doporučoval usnesení zastupitelstva a jako 
občan na základě čl. 14 Jednacího řádu doufám, že k tomu mám oprávnění a navrhoval bych - 
zastupitelstvo nesouhlasí s touto směnou a pověřuje radu, aby 1/ odkoupila od firmy Damila-
Leasing, s.r.o. pozemek pod komunikací parc. č. 954/1 v k.ú. Modřany o rozloze 273 m², 2/ 
odkoupila pozemek pod komunikací parc. č. 678/4 v k.ú. Komořany o výměře 170 m², 3/ aby 
MČ odkoupila od firmy Damila-Leasing pozemky 678/1, 680 a 679 za cenu, která bude 
odpovídat skutečnosti, že se nejedná o stavební pozemek. Anebo, aby požadovala od firmy 
Damila-Leasing jasné stanovisko příslušných orgánů, že nebudou námitky proti přestavbě 
objektů na pozemku parc. č. 679 na zamýšlenou loděnici. A za 5/ aby MČ Praha 12 zatím 
nemovitost na parc. č. 30 v k.ú. Komořany nevyměňovala. Tak to je všechno, děkuju.  
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Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Pane Běťáku, děkuji za Váš příspěvek, ještě než předám slovo panu Pincovi, tak bych chtěl 
uvést na míru, že územní rozhodnutí na KOMOKO, alias na tu liniovou stavbu, jak někteří 
tomu říkají přivaděč, tak má platné územní rozhodnutí, je to zakreslený tady a netýká se to ani 
jednoho ze směňovaných pozemků, protože ten náš objekt, který by společnost Damila 
leasing chtěla směnit, je  …a co se týče těch ostatních pozemků jsou tady v podstatě směrem 
na západ od té plánované liniové stavby, takže to se ničeho nedotýká a co se ještě týče toho, 
tak já tady čtu to stanovisko jakoby správce Povodí Vltavy, mám tady, že uvedený záměr je 
možný. Sice je to změna užívání, a předpokládám, že ta případná přestavba nebo něco 
podobnýho, tak je otázka, jestli by to byla změna užívání nebo je to něco jinýho a samozřejmě 
tady píšou, upozorňujeme, že Povodí Vltavy, s. p. se vyjadřuje pouze ke změně užívání 
objektu ze stavby technického vybavení na užívání na uskladnění lodí. Jelikož já 
předpokládám, že potom, když by se stavěla ta loděnice pro vodáky, kterou předpokládám, že 
ji všichni chceme, že by to bylo asi řešeno nějakou formou přestavby toho objektu, že by to 
opravdu bylo, ne že by se tam stavěl nový objekt, takže si myslím, že to stanovisko Povodí 
Vltavy je platné i vůči tomu, že by se tam případně měly dělat i nějaké stavební úpravy, ale to 
je můj názor. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Dobrý den, já bych se ještě k tomu vyjádřil, samozřejmě až se bude hlasovat, tak se zdržím, 
protože jsem tady ve střetu zájmů. Ale abych uvedl na pravou míru. Povodí dalo souhlas se 
změnou užívání, což je výborná záležitost, každý si myslel, že to nikdy nedaj, dali nám to, 
vydali to, takže je možný tam změnit užívání tý stavby, tu stavbu předělat, opravit, 
zrekonstruovat, aby vodáci tam ty lodě mohli mít. Za druhý pan Běťák nám tady říkal citaci 
od stavebního odboru, ale zapomněl nám říci, že podle stavebního odboru nám tam uvádí, že 
je to v souladu s územním plánem, což je strašně důležitá informace. Odbor životního 
prostředí k vybudování loděnice taky dal souhlas, takže máme souhlas od Povodí, máme 
souhlas od životního prostředí, máme souhlas od stavebního odboru a přece nikdo nebude 
investovat peníze a dělat nějaký projekty, dokud nemá nějakým způsobem zajištěnou tu 
nemovitost, přece nemůžem po nikom chtít, aby nějaký smysluplný projekt, který bude řešit 
inženýring, a jak to všechno bude, dokud to nebude mít jistý, přece do toho nemůžou 
investovat ti vodáci, případně někdo jinej. Tak to je k těmhletěm souhlasům. Komunikace 
napojení na okruh by měla vést v těch místech, kde vede vlak, kde jsou koleje, takže tam 
vlastně bude potom čtyřproudovka, takže ta nemovitost do budoucna nemá už teď valnou 
hodnotu a do budoucna to taky nebude žádný šlágr, bydlet u čtyřproudovky. Ale naopak ta 
vodárna ta má cenu právě proto, že už tam ta vodárna stojí, protože kdyby tam nestála, tak ten 
pozemek nemá takovou hodnotu, protože už se tam nikdy v životě nic takovýho nepostaví, 
tady je jedinečná možnost těm vodákům pomoci a postavit jim tam tu loděnici, jinak se to už 
nikdy nebude opakovat, to je zatím všechno. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Ještě přihlášeného máme pana Ing. Jiřího Zemánka, pane Zemánku máte slovo. 
 
Jiří Zemánek – občan MČ 
Dobrý den, Jiří Zemánek, občan Komořan. 
Já bych doporučoval tyhle dvě věci oddělit, jedna věc je, že někdo chce koupit majetek, který 
patří, který je veřejný a druhá věc je, že někdo by rád pomohl vodákům. Obě ty věci 
neslučujme. Nepřinese to podle mého názoru nic dobrého. A teď k tomu odkupu toho 
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veřejného majetku. Po revoluci jsme v Komořanech byli svědky několika nešťastných 
privatizací, kdy majetek, kterej byl veřejný, přešel do veřejných rukou a do dneška jsou s tím 
problémy a další ještě budou. Konkrétní příklady vám můžu dát, když si řeknete, ale já mám 
na srdci něco důležitějšího. Pokud se privatizuje veřejný majetek, tak je nejdřív potřeba si 
zjistit, jestli nemá o to zájem město pro veřejně prospěšný účel. Takže teď se dostávám 
k mému dotazu. Jestli má předkladatel potvrzeno písemně od představitelů hl. m. Prahy, že 
předmětné nemovitosti nejsou předmětem zájmu pro použití na veřejně prospěšný účel. Pokud 
tomu tak není, tak zde máme další příklad závažného nedostatku nakládání s veřejným 
majetkem. Děkuji.  
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Pane Zemánku, nemám k tomu zatím souhlas, ale samozřejmě všechny smlouvy podléhají 
schválení magistrátu. Pokud by se udělal návrh smlouvy nebo by smlouva šla na magistrát, 
magistrát se k tomu bude vyjadřovat, třeba s tím nebude souhlasit, jestli by s tím měl nějaký 
zájem. Nemáme to písemně od nich, že tam nemají žádné zájmy.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Jelikož již zde nemám žádné přihlášené občany, otevírám diskuzi, prvním z přihlášených je 
Petr Šula. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Já se omlouvám, dneska vás budu trochu nudit daty, nicméně si myslím, že je to pro toto 
hlasování nezbytné, aby všem bylo jasné, o čem ten materiál zde je. Na úvod bych rád zmínil, 
že bych byl velmi rád, aby vodáci tu loděnici měli, pokud je to možné, ale musí to být za 
podmínek, které jsou výhodné i pro MČ. Já jsem si dovolil, předesílám dopředu, že nejsem 
soudním znalcem, to znamená dopředu poznámka, že bych k tomu neměl mluvit, není na 
místě, nicméně jsem si dovolil rozebrat celý ten znalecký posudek na zmíněné pozemky. 
Jedná se o pozemky ať už ve vlastnictví MČ nebo ve vlastnictví Damila-Leasing. Ještě na 
začátek mám vlastně dvě takové organizační věci. My se tady v rámci usnesení bavíme o tom, 
že se jedná o směnu pozemku 954/1, 678/1, 680 a 679, nicméně znalecký posudek zároveň 
ještě mluví o dalších dvou pozemcích, které údajně ještě po dvou letech stále dneska nejsou 
zapsané v katastru, tak to je jen takový zřejmý nesoulad toho, nicméně předpokládám, že 
samozřejmě prodej by měl být, co se týká všech těhletěch pozemků. Zároveň v rámci toho 
usnesení a podkladů mně tam chybí projektová dokumentace, jo, je tam ten původní návrh, 
který zpracovával pan Dufek, který ale jak víme, tak byl zamítnut a není tam ta projektová 
dokumentace, která údajně byla, já věřím, že ano, předložená Povodí a na základě čeho 
vlastně potom to Povodí rozhodovalo a ty podklady tady nemáme. Zároveň tu není usnesení 
MČ, proč nesouhlasila s pronájmem těch pozemků ve vlastnictví Damila-Leasing, to je 
problém té cesty, tam nějaké důvody byly a v rámci příloh tady máme pouze dopisy Damila-
Leasing. Myslím si, že pokud to připravuje MČ, tak by tam mělo být i to usnesení MČ. A teď 
k těm jednotlivým pozemkům. Já bych to rozdělil na dvě části, dívám se na pozemky, které 
jsou v našem vlastnictví kontra pozemků, které jsou ve vlastnictví společnosti Damila-
Leasing. Začal bych pozemky, první část vlastně pozemek v našem vlastnictví, kde na straně 
4 tohoto posudku se píše, že situace na trhu, což je koeficient, podle kterého se poměřuje ten 
pozemek, je 0,06, nicméně pozemek, který je ve vlastnictví Damila-Leasing, který je 100 m 
od toho, tak v rámci situace na trhu má pouze 0,02. Proč je to důležité? To je samozřejmě 
proto, že tento pozemek ve vlastnictví Damila-Leasing potom je hodnotnější díky tomuto 
koeficientu než pozemek, který je ve vlastnictví MČ. Další bod máme poptávka nižší než a 
zároveň se k tomu píše, že poptávka je nižší než nabídka, což si myslím, že je velmi starý 
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údaj, protože dneska je naopak poptávka mnohem vyšší než nabídka, otázka je, jestli 
samozřejmě o pozemek je v záplavové zóně. Pak možnost napojení na sítě. U pozemku 
našeho je koeficient 0,01, u pozemku Damila-Leasing je – 0,05, opět hodnotnější, je to 100 m 
od sebe, dokonce náš pozemek je vedle sítí, nerozumím tomu, proč je hodnocen hůře než 
pozemek společnosti Damila-Leasing. Zároveň tam mám poloha pozemku v obci, v okrajové 
části obce. Jak víme, tak ten pozemek náš je blíž středu Komořan než jsou pozemky 
společnosti Damila-Leasing, překvapivé je, že náš pozemek je hodnocen koeficientem - 0,05, 
zatímco pozemek ve vlastnictví Damila-Leasing tam nemá koeficient žádný, to znamená je 
vlastně uprostřed obce. Dál jsem si vzal na paškál ocenění jednotlivé ať už tím 
administrativním nebo nákladovým způsobem. V rámci budov mě zaujal údaj na str. 8 té naší 
budovy, kde se píše, že se začíná na základní ceně 2.150 Kč, nicméně vodárna, která je víme, 
kde a víme, že k ničemu, tak základní cena této vodárny za m² je 2.600 Kč, zřejmý nesoulad, 
myslím si, že, k tomu se dostanu, je tam hodně věcí, které by ten soudní znalec měl vysvětlit. 
Další věc ocenění pozemku našeho a ocenění pozemku Damila-Leasing, tady si myslím, že 
asi ten zásadní a největší rozpor. Jednotková cena pozemku našeho, který směňujeme, je 
soudním znalcem uvedena 3.500 Kč za m². Jen připomínám, před chvilkou jsme se tady bavili 
o komunikaci, tam základní cena byla 4.750 a je to uprostřed obce. V tomto případě se jedná 
o náš pozemek. Ta cena z mého pohledu 3.500 Kč,  nejenom z mého pohledu, ale jelikož jsem 
si vytáhl cenové mapy, tak je odpovídající 3.500 Kč za m² v této části, v této oblasti 
konkrétní. Nicméně pak zde máme pozemek 954/1, tento pozemek je už za 4.780, tj. stejně 
jako ten pozemek, o kterém jsme se bavili před tím, přestože se jedná de facto taky o 
komunikaci, jestli se nepletu, ale dobře, to bych ještě bral, protože je to v oblasti, je to ulice 
Vojtova, je to uprostřed rezidenční čtvrti, je tam koeficient, který snižuje vlastně tu cenu díky 
tomu, že to je komunikace. Nicméně pak tam máme pozemky další, což jsou ty pozemky 
678/1 atd., kde cena pozemku je uvedena, prosím pěkně v záplavovém území v oblasti, která 
je zeleň městská krajinná - ZMK, tak je cena 4.780 Kč, srovnejte s cenou toho pozemku, 
jednotková cena 3.500 Kč toho našeho, který je SO 3, to je potřeba říci. Nejen že ta cena je 
vysoká, ale opět jsem si vyjel cenovou mapu v této oblasti, bohužel musím říci, že tato oblast 
nebo tyto pozemky v rámci cenové mapy ani nemají ustavenou hodnotu, protože jsou prostě 
neprodejné, jsou v záplavové oblasti, nicméně hned vedlejší pozemek, který prakticky sousedí 
s pozemkem Damila-Leasing, a je také ZMK, tj. je to pozemek zcela odpovídající, tak má 
cenu 460 Kč, což desetinová cena oproti pozemku, který uvedl soudní znalec. Dál pak 
samozřejmě, nebudu Vás trápit veškerýma hodnotama, nebo tím, jakým způsobem soudní 
znalec postupoval, je tam ta administrativní de facto možnost, pak je tam ta možnost zjištění 
hodnoty, protože samozřejmě podle té administrativní hodnoty, když bych to bral pouze, po 
tom přepočtu, co jsem si tady udělal, těch cen, tak mi vychází cena pozemku Damila-Leasing 
i s tou vodárnou i s tím pozemkem pod komunikací 513.576 Kč. Pokud vezmu zjištění podle 
té srovnávací hodnoty, kde znalec nám tady srovnává pozemky, tak nám srovnává pozemky 
nesrovnatelné. Jedná se, znalec nám tady vybral v rámci srovnávací hodnoty konkrétně 4 
pozemky, první pozemek Hodkovičky, je to str. 14 jinak potom vzadu toho posudku, nejedná 
se o ZMK jako v případě pozemku Damila-Leasing, jedná se o SO 1 – 3, nejedná se o 
povodňové pásmo, ale znalec tady uvedl, že cena tohoto pozemku je 1.500 Kč. Já můžu říci, 
že jsem si v rámci cenové mapy dohledal, jak se ty pozemky v této lokalitě pohybují a je třeba 
říci, že je to jakoby na hezkém místě vedle rezidenční zóny, není to záplavové území a v této 
části je pozemek, cena toho pozemku 460,- Kč, která odpovídá té ceně, které jsem říkal před 
chvílí v rámci pozemku Damila-Leasing. Dále byl vybrán pozemek Křeslice, bohužel si 
myslím, že to je chyba znaleckého posudku, tam není uvedeno parcelní číslo, i kdybych chtěl, 
tak nemůžu dohledat, jak ta cena skutečně se pohybuje, protože nevím, kde ten pozemek je. 
Další pozemek, máme pozemek v Braníku, nejedná se o povodňové pásmo, je to SO 3, je to 
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zeleň, je to prakticky pozemek následující OB vedle rezidenční zóny, znovu z mého pohledu 
naprosto nesrovnatelný pozemek. Můžu případně ty cenové mapy, já jsem to tady vyjel, 
netisknul jsem to pro všechny zastupitele, ale je to k dispozici, vedlejší pozemek tady, který 
následuje, tak má cenu 1.400 Kč. Pozemek poslední, který nám soudní znalec vybral pro 
zjištění srovnávací hodnoty pozemku, je pozemek v Krči, je to les, je to LR, není to 
povodňová zóna, hned naproti ulici je rezidenční zóna s rodinnými domy, opět z mého 
pohledu nesrovnatelné, cena se tady uvádí 2.126 Kč. Dále bych tam k tomu ještě uvedl, že 
ještě i v rámci té srovnávací hodnoty tady znalec srovnává koeficienty jako je koeficient 
odborné úvahy znalce, kde pro znalce jsou všechny ty čtyři pozemky, o kterých jsem mluvil, 
stejně hodnotné, stejný koeficient, všechny mají 1, zároveň koeficient příslušenství hodnoty, a 
už nebudu chodit do podrobností, neodpovídají tomu, jak ve skutečnosti ty pozemky jsou 
hodnotné nebo ne, takže z mého pohledu byl bych rád, abychom měli do budoucna loděnici, 
ale byl bych rád, pokud je zájem, aby ta směna prošla, tak aby byl pozván soudní znalec a ať 
nám vysvětlí tyto nesrovnalosti a věřím, že zastupitelé po těchto argumentech, které jsem řekl, 
asi těžko můžou hlasovat pro něco, kde to je to velký problém. Děkuju. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Takže já bych poděkoval Petrovi Šulovi za jeho příspěvek, děkuju za ten rozbor, který tady 
probral ten znalecký posudek, samozřejmě těžko někdo z nás se k tomu může vyjádřit, jestli 
to tak je nebo není, protože nikdo z nás štempl od soudu k tomu nemá, jestli se k tomu chce 
vyjádřit Michal Pinc. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Děkuju, já jsem si udělal pár poznámek k tomu, co říkal pan kolega Šula. Za prvé projektová 
dokumentace je jen jedna. Povodí vydalo souhlas s touto projektovou dokumentací. Za druhý 
bylo tady řečeno, že ten pozemek, nemovitost, která patří MČ, takže snad by tam by mohl 
nějaký nízký ten odhad, nerozuměl jsem tomu, ale každopádně na to jsou dva znalecké 
posudky, první je ze září 2014, když my jsme nebyli ještě vůbec na radnici, to bylo ještě 
za dob paní Jandové a ten posudek zněl na cenu 1,100.000 Kč, tak to spíš bude dotaz na paní 
Jandovou, proč to bylo tak levný a připravený k prodeji, my jsme udělali revizní znalecký 
posudek, ten nám ukazuje cenu 1,400.000 Kč. Proč nám MČ neplatí nájemné za pozemek pod 
komunikací U Soutoku, nevím, žádali jsme, nikdy nedostali jsme žádnou odpověď, na 
majetku to dělal Dr. Syrovátko, který tam už nepracuje. Samozřejmě na to máme nárok, MČ 
platí za pozemky, je to podle zákona, platí se snad 60 Kč spodní hranice až do 120 Kč za m². 
To, co nám MČ platí za pozemky pod komunikací Vojtova je úplně na tý spodní hranici, co 
dovoluje zákon, mělo by to být asi jednou tolik. Ten soudní znalec, k tomu soudnímu znalci, 
ty koeficienty jak jste říkal -1, -0,05 nevím, to je otázka na něj, já bych k tomu jenom řekl, je 
to specialista, je to odborník jmenovaný soudem, není to žádnej, že by pracoval na 
živnostenský list apod., ale je jmenovaný soudem, je tady znalecká doložka. Dovolím si 
ocitovat. Znalecký posudek jsem podal jako znalec jmenovaný rozhodnutím předsedy 
Městského soudu v Praze pro základní obor ekonomika, odvětví ceny a odhady se zvláštní 
specializací oceňování nemovitostí a obor stavebnictví, odvětví stavby obytné. Nevím už, jak 
jiného lepšího znalce by si MČ měla objednat. Jinak ten sousední pozemek, jak jste říkal, že 
tam je nějaká cenová mapa na pár korun, vedle nás, tak se prodal za 2 miliony korun tam dole 
u tý vody. To je asi všechno.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Dobře, paní Jandová, připraví se Marek Fajfr. 
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Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Jandová – TOP 09. Já začnu trošičku obšírněji. Já bych se chtěla zeptat, proč tentokrát body 
programu zastupitelstva některý jsou pro občany zcela tajné, některé, které se dodávaly 
dodatečně, jsou tam kompletní, u některých materiálů je třeba alespoň příloha. A to je velmi 
zvláštní. Protože chtěla bych připomenout, že před rokem v září, říjnu 2015 nám pan 
místostarosta Králíček slíbil, že na základě toho, že jsme jako TOP 09 několikrát požadovali, 
aby občané měli tak jako je to na magistrátu, přístup k materiálům před jednáním 
zastupitelstva, aby se nemuseli dožadovat zastupitelů atd. Tehdá v té diskuzi pan radní 
Adámek říkal, že určitě by to bylo dobrý a pan místostarosta Králíček slíbil, že to předloží, že 
to bude možný. A také k tomu došlo. Ty materiály se začaly zveřejňovat, takže občané 
opravdu jako na magistrátu mohli před jednáním zastupitelstva si je přečíst. A hleďme, mě 
zaráží, že je tady střet zájmů a najednou ty materiály jsou nedostupné. Dokonce když si 
občané o ně řeknou, tak je nedostanou. A zajímavé, že ty materiály, které nebyly zařazené na 
programu a dodávaly se na webové stránky až dodatečně, tak ty už zase veřejné byly. Tím 
pádem ale dochází i k tomu, co si myslím, že je velmi smutné, že pan Pinc sdělil, že je ve 
střetu zájmů a víc to nevysvětlil. Kdyby občané měli možnost ty materiály si přečíst, tak by si 
přečetli výpis z obchodního rejstříku Damily-Leasing a přečetli by si, že pan Pinc je druhým 
jednatelem. Já si myslím, že to je tak zásadní střet zájmů, že tady zaznět měl. Máte na to 
právo, Vy jste seděl u jednoho stolu, chvíli jste jednal za Damilu, chvíli za majetek, ale mělo 
by to tu zaznít. Vy jste splnil zákon, tomu rozumím, ale to, že najednou je ten materiál je pro 
veřejnost neveřejný a ještě se to tady neřekne, to mi přijde smutný. Druhá věc je, já bych 
chtěla v tomto vystoupení a určitě využiju ještě tu další možnost, bude-li Vás můj názor na to 
zajímat, že jsem byla s panem Krejčů a s panem Zimčíkem, případně s předsedou klubu 
vodáků v r. 2014 na stavebním úřadě, na ty jejich stanovisky k loděnicím. Byla jsem s nimi na 
IPRU, kde paní Pospíšilová k jednomu stolu přizvala všechny odborníky a úředníky, kteří 
jednotlivé ty oblasti se k nim vyjadřují, aby se hledala cesta, zda je, nebo není možné vystavět 
loděnici na zbytcích objektů, které tam jsou. A bohužel skoro všichni by tomu byli nakloněni 
mimo odborníka na záplavovou zónu a v tom území je podstatné to, že ty objekty se nacházejí 
v aktivní záplavové zóně. Je to napsáno i ve stanovisku vodohospodářů i Povodí Vltavy. Také 
Povodí Vltavy od začátku jaksi deklaruje, že změna užívání je možná, ale pouze když ty 
objekty zůstanou v tom půdorysu a v tom objemu, v jakém jsou a pokud jsme všichni četli ty 
stanoviska, tak já tam čtu, že to jejich stanovisko stále trvá. Ano, může se ta změna užívání 
nazývat na sklad lodí, ale je tam zdůrazněno, že to není stanovisko pro stavební řízení a že to 
stanovisko znamená, že ten objekt se nezvětší ani o centimetr. Další věc je, že tu nemáme 
projektovou dokumentaci na tu údržbu. Děkuju. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Dobře. No, ještě pan kolega Pinc zareaguje. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Paní kolegyně, proč tenhle záměr zveřejněn nebyl, nevím, asi to bude otázka spíš na 
tajemníka. Opravdu nevím, určitě tady nechceme nic tajit, na důkaz toho Vám můžu říci, že 
jsem kompletní celý materiál někdy před třema měsícema předal předsedovi vašeho klubu. Vy 
jste určitě měla možnost se s tím seznámit.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Paní Ing. Jandovou mám tady poznamenanou, že bude znova, dalším přihlášeným v pořadí je 
pan Marek Fajfr.  
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Marek Fajfr – TOP 09 
Já navrhuji stáhnout tento bod z programu, v případě, že by se tak nestalo, tak si přejímám ten 
návrh usnesení, který předložil pan Ing. Petr Běťák a poprosil bych tímto pana Ing. Petra 
Běťáka, aby ten návrh, který tady přednesl, předal návrhové komisi, aby měla podklady 
k tomuto. Já bych technicky jen, já jsem se o to zajímal ještě v rámci volební kampaně, můžu 
tak říci, asi před třemi lety, prověřovali jsme ten celý objekt, byli jsme se tam podívat s panem 
Petrem Zimčíkem také, jenom přiznám se, že jsem překvapen, že existuje nějaký projekt už 
k tomu, ale v tom materiálu, který jsme dostali, je jen studie. To znamená, bylo by zajímavé 
vidět ten projekt a když se dívám na tu studii, tak trošku nerozumím tomu, že ten objekt té 
stávající vodárny je č. 679 a když se na to dívám na ten materiál, tak okolo je vyčárkovaný 
čtverec, když to tak mohu nazvat, což jestli tomu dobře rozumím, znamená, že by to měla být 
velikost toho novějšího objektu vodárny, teda pardon objektů pro ty vodní sporty, resp. ještě 
s panem Zimčíkem, když jsem tam byl před třemi lety, tak jsme zjistili, že ten stávající objekt, 
který podle pravidel se nesmí zvětšit, je tak malý, že ty lodě, které mají 4 metry atd., se tam 
nevejdou a ten vyčárkovaný pozemek nově, který je tam, typuji, že je 6 – 7násobně větší než 
je pozemek č. 679, který je tam označený. Jinak v té studii, co je, má mít 83 m² a stávající je 
77 m². Už i to je zvětšení, to znamená, není možné to tam jakoby stavět, tak by chtělo mít 
k tomu tedy nějakou alespoň základní projektovou dokumentaci, abychom věděli a také se 
ptám, že v případě, že by tato transakce nevyšla a to, na co upozorňujeme, by se stalo, že 
skutečně ta loděnice tam není možná vybudovat, zda Damila-Leasing vrátí zpět ten celý 
proces do polohy status Quo, tj. do dnešního stávajícího stavu, což si myslím, že by bylo 
velice zajímavé, protože těch otazníků je tam opravdu několik a vcelku si myslím, proč hned 
na začátku jsem dával návrh stáhnout to z programu, tam je opravdu hodně otazníků v celém 
tom materiálu. A to si myslím, že je dobré se nad tím zamyslet. Je to férová nabídka, já 
osobně si strašně přeji, aby tam ta loděnice byla, ale nerad bych potom, aby se tu dělala 
nějaká změna a potom v budoucnu jsme říkali, nojo, my za to nemůžeme, to to Povodí a já 
nevím, to ten a onen, a my jsme si to strašně přáli, to je sice hezké, ale ty zákonné důvody 
jsou nějaké a bylo by dobré se jimi řídit a respektovat a budu končit tím, že opravdu je tam 
hodně otazníků a doporučuji ten materiál přepracovat a zkvalitnit.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Já chci poděkovat panu Markovi Fajfrovi za jeho příspěvek. Mám akorát otázku, jak žádal o 
to stažení, mám to brát jako procedurální návrh nebo ne? Jakožto procedurální návrh, jsem 
nucen dát hlasovat bez rozpravy, vezměte si hlasovací lístky, zavolejte všechny z předsálí.  
Tak už jste tady všichni? 
Takže kolegyně, kolegové, abyste věděli, o čem se hlasuje, padl zde procedurální návrh 
kolegy Marka Fajfra o tom, aby bod č. 11 dnešního našeho programu byl stažen. Jelikož jde o 
procedurální návrh, hlasuje se o něm bez rozpravy, takže kdo je pro to, aby tento bod byl 
stažen? 
Pro – 11 
Kdo je proti? 
Proti – 16 
Kdo se zdržel? 
Zdržel se – 6 
Takže děkuji, projednáváme dál bod č. 11, o slovo ještě s faktickou mě požádal kolega 
Adámek.  
 
Bc. František Adámek – člen rady 



 
 
 
 

Strana 35/84 
 

Já jen dotaz, opravdu faktická, nechci zneužívat vystoupení. Kolega Fajfr si osvojil návrh 
pana Běťáka, protože jsem ho pouze slyšel, možná se pletu, tam byl v podstatě, jestli si dobře 
vzpomínám, protože jsem tady byl a poslouchal jsem návrh na uložení radě koupit to. To si 
nedokážu představit. Jako obchody vždycky musejí být dva. Já bych s tím neměl problém, 
pokud by to bylo přeformulovaný nějakým způsobem, ale tohle je v podstatě nesplnitelný 
úkol, za předpokladu, že ta druhá strana to nechce prodat, což já v tuto chvíli asi 
předpokládám. Děkuju, to je všechno. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Ještě dám slovo kolegovi Pincovi. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Já bych chtěl ještě reagovat na pana kolegu Fajfra, a to otázku, jestli by Damila-Leasing 
vrátila stav zpět, kdyby se nepodařilo ten objekt, můžu říci že jo. Klidně, opravdu my to 
chceme tam vybudovat a chceme to, můžu se k tomu zavázat, to není žádný problém, ale tady 
celou tu dobu, co jsme to řešili těch patnáct let, vzniklo to tak, já to řeknu v krátkosti, moje 
děti chodily do vodáka k Zimčíkovi, bylo to šílený, tahaly ty lodě přes koleje k vodě, je to do 
dneška, naštěstí se nestalo žádné neštěstí, oni vždycky počkali jestli nejede vlak, pak to 
přecupitali, celou dobu těch 15 let, když se dozvěděl jakou tam máme nemovitost, tak jsme o 
to celou dobu usilovali, aby to vodáci získali. A celou dobu jsme slyšeli, ono to nejde. Dneska 
mi připadá stejný případ jako cholupický hasiči, který za námi byli, a říkali, to je škoda, že 
tady není nějaký vhodný pozemek pro nás, my bychom tak rádi měli nějaký cvičiště, tak jsme 
říkali, my se podíváme, pozemek jsme našli, a oni říkali, my jsme celou dobu slyšeli, že to 
nejde, a najednou to jde. Chtěli tam vybudovat cvičiště, no jasně, už máme od magistrátu 3 
miliony na účtě, probíhají projekty a do konce letošního roku by to cvičiště mohlo být. Tak 
stejným způsobem bysme chtěli pomoct, jako těm hasičům, tak pomoct stejným způsobem 
těm vodákům. Když to nevyjde z nějakého důvodu, i když si neumím představit, proč, když 
všechny orgány říkají, že to jde, tak není problém od toho ustoupit, to se dá dát do smlouvy 
klidně. Děkuji. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Další přihlášený je Ing. Jiří Fremr, pak se připraví Jan Polomský, následně Hana Jandová, Eva 
Tylová a paní Ing. Aubrechtová vidím, že se hlásila, zapomněl jsem na někoho? Znova Petr 
Šula. Hlašte se.  
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
Fremr – ODS. Ono už tady leccos bylo řečeno, já se v podstatě jen vrátím k té stavbě té 
loděnice, my tady máme nějaký materiál, kde už bylo řečeno, je to označeno jako studie, 
v těch vyjadřovačkách se mluví o projektové dokumentaci, což samozřejmě bychom měli 
všichni vědět, že to je docela zásadní rozdíl. V každém případě ale ve všech těch 
vyjadřovačkách, myslím, že jsou tady tři, se vlastně mluví o tom, že ten stávající objekt se 
nemůže nějakým způsobem zvětšovat. Ta studie, která tady je a nakonec i určitým způsobem 
novelizovaná, kterou jsme dostali všichni dneska dopoledne od pana Ing. Běťáka, tak je 
zvětšená, a to značně. Když se podívám tady na ty vyjadřovačky, tak v Povodí Vltavy to sice 
nějakým způsobem umožňuje, ale podvazuje to vyjádřením od vodoprávky, kde a zároveň 
upozorňuje jasně, že v aktivní zóně záplavového území se nesmí umisťovat, povolovat ani 
provádět stavby. To podle mého názoru jednoznačně neguje to, že by ta stavba se mohla 
nějakým způsobem zvětšit. Pokud by se tam vešli vodáci do toho stávajícího, tak to možný, 
ale nic jinýho. To samé je vyjádření našeho stavebního úřadu a to samé je vyjádření odboru 
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životního prostředí. Já si nemůžu pomoci, ten někdo už tady řekl, že do toho stávajícího 
objektu se ty kánoe ani nevejdou. To si myslím, že je určitě pravda, takže by to chtělo 
zvětšení. To, co navrhoval pan Ing. Dufek ať už tady v tom materiálu, který tady je nebo 
v tom, který jsme obdrželi dopoledne, ale vyjadřovačky to neumožňují. Zatím takhle.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Dobře děkuji, dalším přihlášeným pan Ing. Jan Polomský. 
 
Ing. Jan Polomský - KSČM 
Polomský. Já mám jiný náhled. Pokud se podíváme, jedná se o směnu pozemků v poměru 1:5 
ve prospěch MČ. Zastupitelé MČ mají povinnost se starat o městskou část, a jestliže získává 
pozemky vůči soukromému objektu bez ohledu na jakýkoliv znalecký posudek, protože já 
jako majitel si mohu prodat svůj pozemek, pokud jsem majitel za jakoukoliv cenu, kterou 
přijme kupující, a nemusím vůbec brát ohled na žádný znalecký posudek. To jen pro mě jako 
orientační cena. Dále v tomto materiálu, pokud se mluví o stavbě, tak v zadání není o stavbě 
ani slovo, je pouze směna pozemku. Jestli to tam bude nebo nebude, je možnost budoucí. A 
jestliže chceme vyměnit pozemky tak, aby MČ získala, a ona získá, tak prosím vás trošičku 
přemýšlejte hlavou a nehledejte do budoucna, co všechno se může pokazit. Jestliže pozemky, 
které získáme, využívá daleko více lidí, daleko více lidí v této městské části než ty pozemky, 
které vlastníme, tak děláme ve prospěch městské části. Děkuji.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Další přihlášenou paní Ing. Hanka Jandová. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Jandová – TOP 09. Já nevím, jestli městská část by měla nabývat pozemky a naopak se 
zbavovat pozemku, který je možné rekonstruovat a udělat tam třeba byty. Určitě mít vlastnit 
pozemky podél celé Vltavy, protože je to území, které občané využívají, by bylo dobrý, ale 
obávám se, že na to MČ nemá peníze. Každopádně si ale myslím, že ten domeček, který je 
zchátralý a není napojený na kanalizaci, ale naopak má strategický význam pro městskou část 
i pro hlavní město Praha. Jednak je teďka možné získat dotaci z EU, to až od tohoto období a 
využít ho třeba na nějaký sociální projekt. To určitě, neslyšela jsem, že by to MČ zkoušela a 
tudíž pak ty náklady by byly někde úplně jinde. Druhá věc je, jak ukazoval pan místostarosta, 
ten pozemek je těsně vedle nové Komořanské. Já se domnívám, že takový pozemek se 
neprodává, protože do budoucna, až se tam začne stavět, tak to bude objekt, který pokud se 
zrenovuje, bude mít naopak požadavky na investora té nové Komořanské. Co mě taky 
zaujalo, že říkal kolega Marhoul, že má platné územní rozhodnutí nová Komořanská, tak to 
kdyby mi řekl, kde se to dočtu, to měla být zpráva č. 1, že již je to vyřešené, to by bylo 
opravdu prima, ale myslím si, že i spolek pro Komořany to napsal dobře, že v tom území, 
které obklopuje tento pozemek, který je 8 metrů od trati, jak napsal kolega, tak mi prodáme 
takový pozemek, aby do budoucna byl problém s jakoukoliv rekonstrukcí. Pokud je to 
městské části a zrekonstruuje ho z dotace a využije ho tak, aby případně to využívání 
nebránilo právě třeba obsluze teda používání té trati. Vždyť víme, hluk z jízdy vlaků je jeden 
ze stížností, který je pomalu v půlce Komořan. A my převedeme do soukromých rukou 
pozemek, který leží těsně u dráhy a u těch budoucích staveb. Já si myslím, že městská část by 
zcela jistě využití našla a že teď by se našly i prostředky, jak by to nebylo tak nákladné. 
Obzvlášť pokud soukromému investorovi se vyplatí do toho domečku investovat, a pak ho 
pronajmout. Děkuji. 
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Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Děkuji kolegyni Jandové, předám slovo panu Michalu Pincovi. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Já bych si dovolil zareagovat, paní kolegyně, zeptal bych se, když máte takový prima nápad 
ten objekt zrekonstruovat, proč jste to neudělali v minulosti, proč jste to nechali tak dojít až 
do té chvíle, kdy je to takhle zanedbaný a zničený celý objekt. Proč jste se o to nestarali? A 
ještě ke všemu. Vždyť i za Vás jste to chtěli prodat, za Vás se dělal první posudek, nebo to 
bylo proč, jen tak vyhozený peníze? 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Byl vyvěšený nějaký záměr? No posudek asi odbor dělal, ale neprodávali jsme to. Já Vám to 
vysvětlím. Teď je nové programovací období, kdy konečně do takovýchto objektů a na 
takovéto záměry je možnost čerpat finanční prostředky, tak v této chvíli ten domeček 
prodávat je prostě nesmysl. 
 
Robert Králíček – člen rady 
Je otázka, jestli by na ten záměr, který Vy myslíte, byl domeček svou polohou a využitím 
vůbec vhodný. Je tam dále spoluúčast městské části, tj. není to stoprocentní dotace a potom 
ještě není v rámci toho projektu, který Vy myslíte, tak není ještě vůbec ujasněno, jakým 
způsobem se budou ty domy obsazovat. Mohlo by se také stát, že tam do toho domu, pokud 
bychom to udělali z těch fondů, mohou jít i třeba nějaké sociálně problematické skupiny, a 
pak budeme řešit problémy s obyvateli. Takže to je otázka a druhá věc, ten objekt svou 
polohou blízko té tratě a blízko toho, že tam má vést nová Komořanská, podle mě by neprošel 
v rámci evropské komise na to, co Vy tady říkáte, možná účelově.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Další přihlášená paní Ing. Eva Tylová. 
 
Ing. Eva Tylová – Strana zelených s podporou Pirátů a LES 
Já bych k úvodu řekla a to je k tobě Jirko, tady se nejedná o to, že my chceme zabránit tomu, 
aby občané nezískali např. příchod k louce, aby potenciálně nezískali možnost vodárny, já se 
tady kloním tady k panu Běťákovi, abychom to narovnali a ty pozemky odkoupili, ale tady 
podle mě z toho posudku, tak jak kolega Šula ukázal, tak tam je řada zřejmých chyb, které 
prostě znamenají, že ty posudky jsou nechci říci zmanipulované, nevím, jestli to byla hloupost 
toho, kdo teda ty posudky dělal o tom, že soudní znalci, jaké dělají posudky, se teď můžeme 
dozvědět z kauzy Janoušek a další. Takže to není pro nás nějaký z nebe nahoře. Jestliže se 
najde zjevná chyba a kolega prokázal několik zjevných chyb, tak je povinnost rady, aby tyto 
zjevné chyby prověřila. Takže ještě k tomu, co je výhodné či ne. Ještě bych se přidala ke 
kolegyni Jandové, pokud vstoupí zákon o sociálním bydlení, tak MČ bude muset zajišťovat 
sociální byty a je pravda, že tento objekt by pro to mohl být také vhodný jako další, protože 
těch pozemků, kde se dá stavět, mnoho není. Protože v současnosti se napíše do dokumentu, 
že jsou splašky vypouštěny do Komořanského potoka, no to je asi na pokutu inspekce, jak to 
že MČ nezajistí, aby to bylo jinak. Samozřejmě známe institut vyvážení žumpy. Je to teda 
institut řekla bych pro 21. století nepříliš důstojný, nicméně řada občanů MČ Praha 12 tuto 
nedůstojnou akci ještě doteď podstupují, takže je to technicky samozřejmě možné. Nevím, jak 
se tam tohle mohlo octnout. Takže to, co je výhodné nebo nevýhodné ideově, jo, to nemluvím 
o tom, o těch pochybných výpočtech cen. Ovšem já mám dvě naprosto zásadní připomínky, 
protože ono je důležité, co stojí v různých zákonných předpisech a normách. Tak např. ve 
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statutu hl. m. stojí v § 18 odst. d), že ke každé stavbě, která se dotkne nějaké veřejné stavby, 
což je tady např. KOMOKO, musí být stanovisko hl. m. Prahy, to je bod č. 1. A za druhé 
k tomu diskutovanému posudku řeknu jednu zásadní věc, možná že je úplně jedno, že je 
zmanipulovaný nebo špatně spočítaný, to jako aby bylo jasné, to já tady asi těžko můžu 
dokázat, nicméně když 1+1 jsou tři, tak se člověk diví, proč jsou tři, a říká si je to 
zmanipulované nebo je to chyba, to je otázka. Nicméně platí stanovisko min. vnitra, odboru 
kontroly, který kontroloval MČ Praha 2 a vydal rozhodnutí právě o neplatnosti a pochybení 
v kauze prodeje, který byl založen na posudku, který byl starší než tři měsíce, takže tady 
máme posudek z r. 2015, takže tento posudek, jak říkám neříká, že 1+1 jsou dvě, ale tři, jsou 
tam zjevné chyby, tak nejdůležitější chybou je, že tento posudek je dva roky starý.  
 
Robert Králíček – člen rady 
Robert Králíček – ANO. Já bych rád reagoval, jednak bych rád zdůraznil, že jste řekla, a 
doufám, že to je nahráno, že jste řekla, že posudek je zmanipulovaný, ty důsledky, které 
z toho mohou vzejít, si asi ponesete sama. A druhá věc je, mě fascinuje jedna věc, do této 
doby tento objekt nikdo neřešil. Několik let se neřešil stav toho objektu a chátral a chátral. 
Tento záměr prošel některými komisemi a byl schválen. Objevil se tu soukromý investor, 
který má zájem a najednou nám začínají z našich zastupitelů vypadávat věci, co by se s tím 
domem dalo dělat. To je jedna věc, která mě na tom zaráží, proto se domnívám, že je to spíše 
v osobní rovině. A co se týče toho posudku, pokud má někdo kulaté razítko a je soudním 
znalcem v tom oboru, tak je sám sobě zodpovědný za to, co vydává. Jestliže vydává jiné 
posudky, než jak mu nařizuje zákon, je to jeho problém. Když ho sem přivedeme, tak se 
s panem Šulou budou dvě hodiny hádat. To je jako když přivedete „ajťáka“, který vám bude 
rozebírat, že ta wifina, která tady je, je špatná. Můžeme se tady profesně dvě hodiny přít, ale 
ten výsledek je jasný, je tam to kulaté razítko, pakliže ho někdo napadne, tak ten soudní 
znalec je za to trestně právně odpovědný, jaké razítko dá.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Ještě než předám slovo paní Pavle Aubrechtové, budu malinko reagovat na to, co řekla paní 
Eva Tylová s tou kanalizací, ono ani ta žumpa tam není, to je takový paradox, ony ty splašky 
tekly opravdu do toho potoka, ono to tam nebylo vidět. Tam jsem se byl několikrát podívat a 
bylo vidět, co tam přesně ty lidi splachujou, nejen z toho objektu, ono asi třetina Komořan 
splachovala do toho potoka kde co, a tak jeden z důvodů byl, proč jsme tam nechali ten barák 
prázdný, protože přece aby to náhodou někdo nepoužíval, nešla tam odpadní voda, tak to byl 
důvod, proč manželé Vatechovi byli přestěhováni někam jinam, kromě toho, že ten barák je 
plesnivej a nevyhovující pro lidské bydlení. Takže teď můžeme být v klidu, pokud to tam 
někdo nedá, že tam žádné odpadní vody vypouštěné nejsou. Další přihlášenou je paní Ing. 
Pavla Aubrechtová a vracím řízení schůze panu starostovi. 
 
Ing. Pavla Aubrechtová – TOP 09 
Aubrechtová –TOP 09.  
Já bych jen chtěla v krátkosti poopravit pana Pince, že jestli je soudem jmenovaný znalec, tak 
to neznamená, že není živnostník, naopak ze své vlastní zkušenosti vím, že většina soudních 
znalců jsou živnostníci. Tak to jen taková drobná chybka. A další, jestliže panu Pincovi tolik 
leží na srdci osud vodáků, tak proč jim nenabídne tento objekt těm vodákům třeba za nulový 
pronájem, protože pro ně dýchá a tím pádem by byl problém vyřešen. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
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Tak já sice, leží mi na srdci ten jejich zájem, ale jsem obchodník, a nejsem charita. Za prvý. 
Za druhý, ten objekt, i kdybych jim to nabídl za korunu nebo za nula, tak na to nedostanu 
nikdy žádný dotace a pokud to budou mít spojený ve spolupráci s MČ, tak se budeme 
všemožně snažit, abychom jim pomohli na to sehnat peníze. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak další se hlásil Petr Šula. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Já už jen v krátkosti. Co se týká toho posudku, mě na tom zaujalo zejména to, že oba dva ty 
posudky, tj. jak ten posudek na ten náš pozemek, tak ten posudek na pozemky Damila-
Leasing, tak zpracovával stejný soudní znalec, takže bych přepokládal, že použije stejnou 
metodiku, a proto nerozumím tomu, proč náš pozemek je za cenu 3.500 Kč v SO 3 a pozemek 
Damila-Leasing, který je v záplavové oblasti ZMK je 4.780,- což, jak před tím bylo řečeno, je 
cena pozemku normálně v rezidenční části, ale mám tady ještě jednu věc. Pokud byste se snad 
přece jenom přes to, co jsem tady uvedl, rozhodli to schválit, tak bych chtěl upozornit, že 
v rámci tohoto usnesení, kde schvalujete tu směnu pozemku, tak se tady bavíme o tom parc. č. 
678/1, jak jsem uváděl na začátku, ale my vlastně nevíme, jestli ten pozemek 678/1, dneska 
má 1.712 m², jak je uvedeno v tom usnesení, protože zároveň znalecký posudek mluví o tom, 
že ten pozemek má výměru pouze 812 m² a zároveň tam jsou pozemky 678/4 a 678/5 170 m² 
a 730 m², tak i kdybyste se to rozhodli schválit v tomto znění jak to je, tak to je zmatečné a 
nebudete vědět, co schvalujete. Děkuju.  
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Já bych si na to dovolil zareagovat. Je to proto, protože je tam udělaný znalecký nebo 
oddělovací geometrický plán, kterým je oddělená ta příjezdová cesta a podle toho 
geometrickýho plánu to má nový parcelní čísla, ale ty čísla nejsou v katastru, to se vždycky 
napíše do katastru, až když proběhne nějaká změna. Katastr schválil ten geometrický plán, je 
to jen proto, abychom věděli, kolik m² bychom měli požadovat za pronájem tý komunikace. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak ještě paní Jandová se hlásila.  
Ano, já Vás vidím. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Jandová.  
Já bych se ještě vrátila k té komunikaci, která na oddechovou louku, protože se domnívám, že 
do r. 2014 to projednávala rada, kde bylo stanovisko právníků, že ta komunikace není MČ, 
tudíž těžko může platit nájem. Je to o tom, že to stanovisko v těch materiálech není. 
Každopádně si myslím, že pokud by MČ chtěla vykoupit tuto komunikaci, která je ale 
veřejná, účelová komunikace, tudíž uzavřít ji určitě není jednoduché, tak by se o tom asi mělo 
jednat přímo. A dále bych chtěla ještě upozornit, že tady sice zaznělo, že znalec má kulaté 
razítko, ale domnívám se, že pokud zastupitel chce přistupovat s péčí řádného hospodáře a i 
s odpovědností, která vyplývá z občanského zákoníku, tak tady zazněly poměrně výrazné 
námitky a upozornění na chyby, které v těch posudcích můžou být, a pak pouze velmi 
nezodpovědný zastupitel řekne, že za to zodpovídá ten znalec a hlasuje pro to, protože to 
pochopitelně se snáz vyřeší, pokud si městská část tyto věci ověří a případně reklamuje u toho 
znalce, než pokud se budou tyto věci řešit až poté, co se to schválilo. Každopádně já pro to 
určitě hlasovat nebudu. Myslím si, že to bude deklarovat i celý klub TOP 09. A myslím si, že 
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i ostatní by měli zvážit, zda tu nezazněly takové věci, které s péčí řádného hospodáře by úřad 
měl prověřit a zjistit, zda nezaplatil za posudky cenu, která neodpovídá kvalitě a ten soudní 
znalec by měl ty námitky buď vyvrátit, nebo potvrdit a v tomto případě si myslím, že to byla 
věc úřadu ty posudky aspoň po formální stránce zkontrolovat, a pak teprve je předkládat 
zastupitelům, děkuju. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Ano, já poprosím hned o reakci, jestli pan Pinc. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Já bych chtěl rovnou zareagovat, paní kolegyně, ta komunikace U Soutoku je samozřejmě 
v pasportu naší MČ jako silnic, akorát šlo o to, že se nám to nikdy, když jsme o to žádali, aby 
nám platili nájemný, asi že jsem to byl já, tak jste mi to nikdy nechtěli, když jedete podle 
zákona, odmítli jste uzavřít nájemní smlouvu a nikdy jste nekomunikovali za Dr. Syrovátka. 
A druhou věc, kterou jste tady zmínila, přece nikdy, ale opravdu nikdy jsme neřekli, že tu 
komunikaci bysme chtěli uzavřít, jak jste na to přišla?  
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Já chci jen upozornit, že tato rada slavila už výročí dvouleté vládnutí a pokud žádost o ten 
nájem podle Vás byl oprávněný, tak jste dávno tu smlouvu měli uzavřít. To nemůžete vyčítat 
nám. Naše stanovisko bylo, nám právníci dali podklady k tomu, že ten nájem oprávněný není, 
protože ta komunikace prostě MČ není. Pokud Vy dva roky odpíráte Damila-Leasing nájem, 
tak to si myslím, že co když ta Damila-Leasing po nás teď bude chtít tři roky nazpátek ten 
nájem, to už je dva roky Vaše zodpovědnost. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Paní kolegyně, já bych na to zareagoval, nechtěl jsem to řešit, protože bych byl ve střetu 
zájmů, z tohoto důvodu jsem to neřešil a druhá věc, to už nevím, co jste se ptala, to jsem 
zapomněl. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Pan Kůla. 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Dobrý večer kolegové, Kůla – TOP 09. Máme tady náčrtek, který je specifikován jako 
pozemek č. 30, jehož součástí je budova čp. 2078 k.ú. Komořany ve vlastnictví hl. m. Prahy 
svěřená správa nemovitostí MČ Praha 12, kde vidíme, že ten obytný dům, nebo ta budova čp. 
2078 je v těsné blízkosti dvou plánovaných nebo zamýšlených liniových staveb obchvatu 
Komořan nebo napojení Prahy 12 na Pražský okruh za prvé a za druhé tramvajovou tratí. Tam 
je nebezpečí, že by ten pozemek potom kolidoval s tou výstavbou a mně tam chybí jistota, že 
k tomuhletomu problému nedojde.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já myslím, že na tohleto už bylo odpovězeno, že v rámci plánu trasy, která je schválena, 
dokonce jako je ÚERKO, tak to není ten pozemek, toho se to netýká, vždyť tady se na to 
můžete podívat. Máme ještě něco dalšího nebo budeme pokračovat dál. 
Takže paní Tylová, samozřejmě. 
 
Ing. Eva Tylová – Strana zelených s podporou Pirátů a LES 
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Já jsem pověřená členy našeho klubu, tj. Strana zelených s podporou Pirátů a LES, tito 
členové, nebo my deklarujeme, že pro toto usnesení, pro tuto směnu nebudeme hlasovat, 
protože podle našeho názoru je v rozporu a zaznělo tady mnoho, ale já bych znovu zdůraznila, 
je v rozporu s rozhodnutím ministerstva vnitra, odboru kontroly o tom, že posudek nesmí být 
starší tří měsíců. Je v rozporu s § 18 částí d) Statutu hl. m. Prahy, že pokud se může dotýkat 
tato stavba nějaké stavby veřejné, tak musíte mít projednání s hl. m. Praha. A dále proto, že 
posudek má zjevné chyby, které nebyly prověřeny. To je tedy stanovisko členů Strany 
zelených, s podporou Pirátů a LES, kteří pro tento záměr nebudou hlasovat.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Hlásí se ještě někdo další do rozpravy, pan Fajfr, potom další, tak já si tady píšu seznam.  
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Já si ten materiál brát nebudu přesná čísla, ale 4 miliony a 1 milion 400 tisíc, jenom 
upozorňuji, že pak je třeba ještě dořešit ten rozdíl ceny formou třeba dodatku do smlouvy, dar 
atd., že to tam taky nemáme v tom materiálu. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Tam je to připravený, takže tam asi kupní cena je cena dohodou 1,4 mil. za obě dvě, za 
pozemky Damily-Leasing a za pozemky a za nemovitosti MČ. Je sice vyšší odhad, ale k té 
směně to jde za stejnou cenu.  
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
No nevím, jak se na Vás bude tvářit kolega Babiš teda jako, protože jedna věc je skutečná 
cena a Vy budete obcházet zákon, tak jenom na to upozorňuji, že tam to nebezpečí určité je. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Nebudeme určitě obcházet zákon, protože daně se platí z vyšší ceny. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Ale je tam rozdíl těch cen. Tam je rozdíl cen, to znamená, když je rozdíl, teď střílím od boku 
asi 2 miliony 600 tisíc Kč, tak někde těch 2 miliony 600 tisíc Kč se musí zhodnotit, protože 
pak je to jaksi mimo zákon, tak jenom na to upozorňuji, i když Vy se domluvíte jako, tak by 
se to potom mělo dořešit nějakou formou daru nebo něco, aby zákonu bylo učiněno za dost. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Kdyby to bylo formou, to jsme taky uvažovali, kdyby to bylo formou daru, tak bychom to 
museli zdanit, takhle, když se dohodneme na týdletý ceně, bude to cena dohodou, což je 
možné domluvit se na ceně, tak… 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Dobře, já jsem jen na to upozornil, já si tím nejsem jist, že touto cestou to jde. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak, pan Šula. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Já už nebudu zdržovat, jen bych chtěl říci, že aby to tady bylo zaznělo na mikrofon, že TOP 
09 nebude hlasovat pro, protože s tím nesouhlasí. Děkuji. 



 
 
 
 

Strana 42/84 
 

 
Milan Maruštík - starosta 
Paní Jandová se hlásila ještě. Tak už je to hotový. Tak prosím, šup tam. Mikrofon. 
A jakou si dáme spolu? 
 
Mgr. Zlatuše Rybářová - ODS 
Dobré odpoledne, Rybářová – ODS 
My jako náš klub nebudeme také hlasovat pro tento předklad a my dáváme protinávrh 
usnesení nebo nový návrh usnesení, a to za 1. že, zastupitelstvo bere na vědomí informaci o 
směně pozemku a za 2. ukládá radě prověřit předložený materiál podle § 18 část d) zákona o 
hl. m. Praze. Děkuji.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak, já se zeptám, to byl jako procedurální návrh? Ano? Nebo ne? 
To byl návrh usnesení, dobrý. Tak, já bych teďka, jestli nikdo, tak bych navrhnul 25 
minutovou přestávku na oběd a po těch 25 minutách bych pokračoval dále, jestli je to možné.  
 

přestávka 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já bych teda skončil obědovou přestávku, doufám, že nikomu nezaskočily kosti a vrátil 
bych se k projednávanému bodu. Myslím si, že debatu jsme k tomu uzavřeli, diskuzi a hlásí se 
ještě pan Pinc. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Tak vážené kolegyně, vážení kolegové, teď jsme měli přestávku na jednání klubu, situaci 
jsme probrali a já navrhuji po tomto jednání, že materiál stáhnu a nechám do příštího 
zastupitelstva vypracovat revizní znalecké posudky. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Dobrá, já tento návrh beru jako poslední. Děkujeme za podporu a já bych teda o tomto návrhu 
nechal hlasovat, zdali pak můžeme z bodu jednání stáhnout tento projednávaný a bouřlivě 
diskutovaný bod. 
 
Robert Králíček – člen rady 
Konečně rozumný zastupitel. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Vyřadit, ale to si myslím, že není pro nikoho snad problém. Jsme tady všichni, takže já bych 
nechával teda hlasovat, kdo je pro stažení tohoto bodu z dnešního jednání? Já doufám, že 
všechna další hlasování budou probíhat v tomto duchu.  
Pro – 30  
Ano, byl někdo proti?  
Proti – 0 
Zdržel se někdo hlasování? 
Zdržel se – 0 
1 mimo sál. 
Já Vám děkuji.  
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13.  Zpráva o činnosti Rady městské části Praha 12 v době od 98. jednání Rady městské 
části Praha 12 dne 22.11.2016 do 102. jednání Rady městské části Praha 12 dne 
9.1.2017 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík – starosta 
Tak a máme tady další bod, a teď jsem se ztratil, je to bod číslo 12, a to je: “Zpráva o činnosti 
RMČ Praha 12 v době od 98. jednání RMČ Praha 12 dne 22.11.2016 do 102. jednání RMČ 
Praha 12 dne 9.1.2017“ a poprosil bych, jestli se někdo rovnou k tomuto bodu hlásí a poprosil 
bych znovu Honzu, jestli by nezastoupil chviličku. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Takže písemně ke Zprávě o činnosti je přihlášena paní Ing. Pavla Aubrechtová, paní 
inženýrko, máte slovo. 
 
Ing. Pavla Aubrechtová – TOP 09 
Takže první dotaz na straně 6, R – 099-004-16, „Regenerace Areálu Modřanské vinice II. 
Etapa“. Já bych žádala o informaci, z čeho to bude financováno, případně s nějakým 
podrobnějším rozpisem. Mám toho tedy vícero, mám pokračovat? 
 
Robert Králíček – člen rady 
To je grant z Magistrátu, peníze magistrátní. 
 
Ing. Pavla Aubrechtová – TOP 09 
Pak mám „Rozpočtové změny a úpravy“, já vezmu všechny ty série dohromady, jinak je to 
potom R-099-001-16, to je ta 8. série, takže jednak 143 rozpočtové opatření, přesun 
finančních prostředků ve výšce 340 tisíc korun na investiční akci biotop Modřany, ale to byl, 
v současné době biotop Modřany není aktuální. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Paní inženýrko mohla byste mluvit více nahlas na ten mikrofon? Je tu docela hluk, já potom 
neslyším.  
 
Ing. Pavla Aubrechtová – TOP 09 
Ano, rozpočtové opatření 143, přesun finančních prostředků v rámci ORJ 0013 investice 
základní infrastruktury v částce 340 tisíc korun na investiční akci biotop Modřany. Teď by mě 
zajímalo, jestli je stále aktuální biotop Modřany nebo ne.  
 
Robert Králíček – člen rady 
Ano, je, ale v pozměněné podobě, vzhledem k tomu, že se tam nenašlo dostatečné množství 
vody, nebudeme ho realizovat v té původní podobě jako klasické koupaliště, nebo jako 
klasický biotop na koupání, nicméně bude to po vzoru Gutovky, budou tam nějaké vodní 
prvky pro naše občany plus nějaký oddechový park, tak aby stačila ta vydatnost vody, která 
tam v tom místě je. 
 
Ing. Pavla Aubrechtová – TOP 09 
Potom rozpočtové opatření č. 149 - přesun finančních prostředků v rámci ORJ 0013 investice 
základní infrastruktury v částce 584.100 Kč na investiční akci pump track Modřany, tam 
tuším, že se jedná o oplocení nebo něco takového, takže dotaz jednak, jestli jsou to konečné 



 
 
 
 

Strana 44/84 
 

náklady na toto hřiště nebo jestli budou ještě nějaké další a zase bych prosila, nejlépe písemně 
podrobnější rozpis. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
 
Dobře, pokud chcete podrobnější rozpis, to dodáme, já si myslím, že akce pump track 
Modřany je už uzavřená a ta částka, já se přiznám, to fakt zodpovím písemně, nevím, co to 
celkově stálo, to bych fabuloval. 
 
Ing. Pavla Aubrechtová – TOP 09 
A pak je tady ještě rozpočtová úprava č. 189 poslední rozpočet ORJ 019, částka 250 tisíc na 
publikaci Praha 12 křížem krážem, takže taky bych asi k tomu financování této publikace 
prosila podrobnější informace, nejlépe písemně. Děkuju. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Dobře, další písemně přihlášené zde nemám, tak do rozpravy pan Marek Fajfr, Petr Šula, 
Zlatuše Rybářová, Hana Jandová, Jiří Fremr. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Tak Rada 099-009-16 str. 9/58: „Pověření zastupování vedoucí odboru sociálních věcí na 
Úřadu městské části Praha 12, vedoucí odboru“. Když je to vedoucí odboru, tak mě zajímá, 
jaký je důvod toho zastupování a rezignace, respektive. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Myslíte, jako pověřuje zastupováním? 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
No, tak došlo k rezignaci. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
No, a jelikož ten odbor někdo musí vést… 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Rozumím, ale meritum věci je, proč došlo k rezignaci, je to vedoucí odboru, zajímalo by nás, 
jestli víme, jestli to bylo z osobních důvodů nebo jestli jste se rozhodli Vy toho člověka 
odvolat. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Ne, tak odvolán určitě nebyl, Ladislav Marek byl vynikajícím pracovníkem našeho úřadu a ty 
důvody byly osobní. 
Reaguje Zbyněk Boublík. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík – zástupce starosty 
No asi nejlépe povolaný, pane inženýre, by na to byl asi pan tajemník, já pouze z pohledu 
člena samosprávy s kompetencí sociálních věcí, já jsem držel v ruce papír, kterým pan Bc. 
Marek se prostě vzdal funkce vedoucího odboru bez nějakého detailnějšího důvodu. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 



 
 
 
 

Strana 45/84 
 

To znamená bez udání důvodu. Rezignace bez udání důvodu. Rozumím, výborně. Už to tady 
trošku padlo malinko, na druhé straně Rada 099-011-16 dole, ta nová koncepce toho 
oddechového parku nebo jak bychom to nazvali, tak kolik to celkově bude stát, je tady nějaká 
další částka, jestli máme představu o té koncepci, finanční i nějaké studie alespoň základní.  
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Pane kolego, je to situace taková, že jsme nechali vypracovat studii na ten park, mělo by to 
být s vodníma prvkama, co nejvíc jako relaxační a jakmile bude hotová studie, která by měla 
být hotová do konce ledna nebo do půlky února, tak potom z té studie bude vycházet nějaký 
projekt, který nám už řekne přesně, kolik to bude stát a podle toho budeme shánět na to 
peníze. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Takže představa je nějaké vodní plochy, zeleň, na zadání. Jestli můžu, z osobní zkušenosti 
moc vodní plochy nedoporučuji, zpravidla to skončí tak, že vodní plochy zůstanou opuštěny 
kvůli údržbě a kvůli jiným věcem, ale to nechám na zvážení na vás. 
 
Robert Králíček – člen rady 
Nejsou to vodní plochy jako plochy, ale jsou to vodní prvky, jsou to stříkadla, rozprašovadla, 
mlýnky pro děti, potůček, není to vodní plocha jako taková. Jsou to vodní prvky, které tam 
v parných dnech produkují vodu a děti a i dospělí se mohou osvěžit. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09  
Ano, něco podobného je v Poděbradech, ze země stříká voda, nebo na Gutovce, rozumím, jen 
mě to zajímalo, z jakého důvodu. 
Pořád se vracíme ke kulturnímu objektu komunitního centra K Dolům, Rada 100-002-16, je to 
str. 12/58, trošku jsem na rozpacích, pořád se kolem toho objektu pořád objevují nějaké 
finanční prostředky, ptám se 108.900 Kč, včetně DPH, zakázka malého rozsahu na právní 
služby. K čemu právní služby tam potřebujeme za tak ohromnou sumu? Já jsem myslel, že 
tam vcelku je to dotažené do konce a jediné co se tam stalo, je to, že tam zkrachovala firma a 
že tam se shání nějaké granty, tomuto rozumím, ale proč další právní služby, z jakého důvodu, 
což je docela velká částka. 
 
Bc. František Adámek – člen rady 
Jestli můžu, když tak můžu pak podrobněji písemně, ale jen z první vody takhle. Právě pro ty 
problémy, které tam byly, abychom zase nevybrali firmu, která nám to nedodělá a uteče od 
rozdělané práce a ještě se s nima budeme soudit, atd., tak jsme celou tu zakázku zadali, 
myslím organizaci, výběr zhotovitele právní firmě, a to je ono. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Rozumím. Ale jste si vědomi toho, že ani renomovaná firma Vám nezajistí, že Vám na tom 
někdo zkrachuje. 
 
Bc. František Adámek – člen rady 
Jasně, že jo, ale tam to nebylo o zkrachování, nechci zabíhat do detailů, ale jsem schopen vám 
celý ten případ popsat písemně. Uvědomuji si, že záruka není nikdy, ale děláme pro to 
maximum. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
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Mně jde o to, že je to 100 tisíc korun, což už je dost velká částka. 
Potom Rada 100-008-16, str. 15. Už jsem to zmiňoval několikrát, že se vždy objeví nějaká 
mimořádná částka, kterou někomu dáváme mimo granty. Já nemám vůbec nic proti tomu, aby 
se poskytovaly jaksi finanční prostředky pro kulturu a pro tělovýchovnou jednotu tady 
konkrétně Sokol Cholupice, vůbec mi o to nejde, ale jde mi principiálně o to, že když jsme na 
těch grantových komisích, tak se handlujeme o 2 – 3 tisíce a pak buch najednou 45 tisíc 
korun, jako mimo grantové komise, tak buď se zamyslet nad tím, jestli ty grantový komise 
nezrušit, protože 45 tisíc korun je hodně, chápu, že se tam jeví asi něco zásadního, a nebo tyto 
věci aspoň s ročním předstihem ty rozpočty aby nějakou formou fungovaly. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Zbyňku, požádám tě o odpověď. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík – zástupce starosty 
Já na to velice rád zareaguju. Pane reverende, už jsme to tady několikrát opakovali. Vaši 
předchůdci, kteří byli v těchto funkcích, oni ty granty jsou jednou za rok jsou sice zajímavé, 
jsou tam řádné termíny, subjekty vědí, kdy o ně žádat, pak je nějaké vyhodnocení, ale 
neexistoval dříve názor, jak reagovat v průběhu roku na nějaké mimořádné potřeby subjektů 
působící třeba ve sportu nebo v oblasti volného času, zkrátka pokud to finanční možnosti této 
poměrně chudé městské části dovolují a zde to dovolovaly a my jsme věděli, že fotbalisté 
z Cholupic zpracovávají určitý projekt na revitalizaci toho hřiště, kam budou směřovat 
dotační tituly směrem k ústředním orgánům státní správy a hlavnímu městu Praze, jednali 
jsme s nimi o tom na začátku roku, kdy si právě chtěli požádat o nějaký ten grant, ale ten 
v daný okamžiku nebylo možno tu jejich žádost uspokojit. A protože ke konci roku jsme tam 
měli nějaké drobné peníze, tak jsme je těm sportovcům z Cholupic dali. Ten dar si právem 
zaslouží a já jsem rád, že máme alespoň minimální možnost přispět subjektům v oblasti 
volného času během roku nějakou menší finanční výpomocí. Ty výpomoci jsou do maximálně 
50 tisíc korun a je jich, věřte, jak šafránu a děkuji, že jsme mohli cholupické fotbalisty 
podpořit. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Určitě, to je záslužné, to s tím nikdo nemáme problém. Mně jde spíše o tu formu granty 
versus plánovaných financí. Jak je vidět, tak to nebyla nějaká mimořádná, ale plánovaná akce, 
ale upozorňuji zavčas tyto záležitosti řešit. 
Rada 100-022-16 str. 23, zase jsou tu určité právní služby, chci se zeptat, my nemáme na 
úřadě teď právníka? Městská část nemá právníka? Tady je zase částka 80 tisíc, tam bylo něco 
přes 100 tisíc, jako zdá se mi, že ty právní služby myslím, že ještě jednou nebo dvakrát to 
v těch radách je, zdá se mi to, že je to příliš hodně peněz. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Tuhletu právní kancelář jsme najali na to, že je tady problém ten, že za tělocvičnu, která je u 
ZŠ K Dolům se platí měsíčně na provoz přes 20 tisíc korun. Jde to do fondu nějakýho 
společenství, my jsme s nima jednali, chtěli jsme, aby se platilo jen za věci, které můžeme 
opravdu využívat, tj. za m², co jim patří jako platí ostatní, ale je to tak nastaveno z minulosti, 
platí se např. za popelnice, škola má vlastní popelnice, platí se za úklid společných prostor, 
žáci nemají přístup do těch baráků, to je těch 6 baráků, a protože tohle je právní kancelář, 
která se vyloženě specializuje na bytová družstva a nemovitosti, proto jsme se na ně obrátili, 
aby nám ten spor s nima vyhráli.  
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Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Rozumím, tak doufám, že to vyhrajeme a ty peníze se nám vrátí. 
Prosím dopředu, abyste mě nebombardovali, že některé věci nevím, opravdu nevím, ale nová 
radnice. Rada 101-005-16. Principiálně mě zajímá zadávací dokumentace. Teda my už víme, 
kde bude radnice, že už se zadává zadávací dokumentace? 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Pane kolego, ten výběr dodavatele metodou design template (??) Na základě soutěžního 
dialogu, takže my můžeme podle toho co proběhlo v soutěžním dialogu, můžeme předjímat, 
kam ti zájemci umístí své návrhy a upřímně řečeno ta zadávací dokumentace v tom soutěžním 
dialogu spočívá v tom, že jsou jim zaslány naše technické požadavky, je tam návrh smlouvy 
pro Vaši informaci 80 stránek bez příloh, a teď někdy počítám v polovině února, to se 
posouvalo ten termín, zatím to vycházelo na 13. února, všichni zájemci musí podat své 
nabídky, následně proběhne otevření, pak proběhne hodnocení, kontrola technických 
požadavků, a to je tak asi všechno. Bohužel, co Vám můžu říci, zadávací řízení ze zákona je 
neveřejné.  
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Tomu rozumím, ale spíš mě překvapil ten terminus technicus „zadávací dokumentace“. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Ono se to tak jmenuje ze zákona. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
To znamená, tušíme už, kde by mohla být nová radnice, nebo nevíme? 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Ale předpokládám, že tušíme, nechci předjímat, ale všichni víme, kde to asi tak bude. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
No nevíme právě, mě to zajímá, já to nevím. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Tak já to řeknu, můj osobní předpoklad je, že to bude místo těch plecháčů. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Tak to jsem hlavně chtěl slyšel, že tu asi nějaký cíl je a my to možná zpracujeme ještě zvlášť 
k tomuto tématu, a to jen taková zase, že se nám opět objevuje poskytování právních služeb 
Rada 101-011-16, str. 46 opět tady máme právní služby. Že na to upozorňuji, trošku mě to 
překvapuje, že pořád potřebujeme právní služby, to je ohromný servis a plno věcí jako stačí 
běžné právní vzdělání k tomu, abychom mohli některé věci posoudit. Tady čtu - nabídka 
malého rozsahu poskytování právních služeb a právního poradenství ÚMČ Praha 12 - není ani 
jasné, to jsou tady asi vybraní jak vidím, ale vůbec není jasné, kolik to bude stát a jaké tam 
budou náklady.  
 
Bc. František Adámek – člen rady 
To bylo výběrové řízení a v tomto konkrétním případě se ještě nevybralo, protože se tam 
setkalo, že dvě právní kanceláře nabídly stejnou cenu, takže tam je jediným kritériem cena. 
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Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Takže nebyl vybrán nikdo. 
 
Bc. František Adámek – člen rady 
Zatím ne, bude druhé kolo. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Rada 101-002-16 - to samé – výzva k podání nabídky veřejné zakázky malého rozsahu 
administrace veřejných zakázek, zase - jsou tu určité finance, nejsme schopni sami to 
administrovat? 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Já řeknu, u těch, bohužel teď s platností nového zákona o veřejných zakázkách, nechci hanět 
zaměstnance našeho úřadu, ale bohužel u některého typu řízení, jako dejme tomu jsou 
zjednodušené typy řízení, podlimitky, je lepší si najmout nebo zaplatit administrátora, když na 
to máme advokátní kanceláře, je to z jednoho prostého důvodu, ony jsou ze zákona pojištěny. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Já si trošku rýpnu, je dobrý, na ty kandidátky, které děláme všeobecně, je lepší, aby se na 
čelná místa dávali odborníci, kteří rozumí věcem, abychom třeba ušetřili nějaké finanční 
prostředky, ale to platí i na naši politickou stranu. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Já Vám trošku něco řeknu, ono celé zadávání veřejných zakázek je určitý specializovaný 
segment jakoby právní vědy a upřímně řečeno těch lidí, kteří se na to specializují, opravdu 
moc není. Abychom si dali závazek, že každá strana přivede na kandidátku, že budeme 
potřebovat někoho, kdo umí veřejné zakázky, odborníka na nemovitosti, odborníka na támhle 
a támhle, to bude něco, jako když se dělaly s prominutím dřív zastupitelské sbory, federální 
shromáždění, tak se řeklo, že tam musí být takovýto počet ženskejch z kravína, můžeme to 
tedy zkusit, ale nevím, jestli to projde. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Dobrý, nebudeme to dále rozebírat. Rada 102-002-17, str. 53 – pověření zastupování vedoucí 
odboru kanceláře městské části a úřadu městské části Praha 12 pověřuje Mgr. Kamila 
Polácha, vedoucího odboru kanceláře. Tam se něco stalo, že nemáme vedoucího nebo? 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
No, paní Ing. Jenčíková rezignovala a rozvázala svůj pracovní poměr, protože dostala jinou 
lukrativní nabídku, takže k 31.12.2016 ukončila pracovní poměr s MČ Praha 12, a protože to 
někdo musí vést, tak v podstatě byl pověřen pan Mgr. Polách, který je zároveň vedoucím 
odboru Kanceláře úřadu do té doby, má oba dva odbory na starosti do té doby, než proběhne 
výběrové řízení. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Takže vedoucí odboru, co odešla, dostala lepší nabídku někde jinde, z toho důvodu odešla, Vy 
jste zatím neměli dostatek času dělat výběrové řízení, musíte někoho pověřit. Nic jiného za 
tím není? 
 
Milan Maruštík - starosta 
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Já myslím, že na to by měl odpovídat pan tajemník. Ale já jen mohu dodat, že ten odchod byl 
relativně ze dne na den. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
No tříměsíční výpovědní lhůta nebyla. 
 
Tomáš Hejzlar - tajemník 
Dobrý večer, Hejzlar. Paní Jenčíková chtěla odejít na vlastní žádost rychle, navíc tam není 
tříměsíční výpovědí lhůta, ale dvouměsíční, to je další věc. Já nejsem zvyklý bránit lidem 
v rozletu, ona skutečně šla na lepší místo, takže bylo velmi nevhodné, abychom ji drželi a ona 
o to místo třeba přišla, nevím, co si o tom myslíte Vy, ale já si myslím, že takovýto člověk by 
tu stejně nebyl spokojený, nedělal by svoji práci dobře, je zbytečný tady ty lidi držet, 
výběrové řízení bylo vypsané a teď se vyhodnocuje. My jsme udělali, co jsme mohli, jestli 
máte pocit, že to šlo rychlejš, tak Vás ujišťujeme, že zákonné lhůty nás rychlejš nepustili 
zkrátka. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Mně šlo o to, že je vždycky dobré, když někdo odchází, a má komu předat. Tak to je 
principiálně nejoptimálnější, když nový nastupuje a neví, kam má šáhnout, je to složitější, ale 
vysvětlil jste mi, že to bylo v podstatě rychlé a nedalo se s tím nic dělat. 
A ještě Rada 102-004-17, str. 55 jenom jsem trošku měl, že pověřuje Rada Mgr. Lenku 
Bukovskou vedením mateřské školy, ale zároveň paní magistra je předsedkyní školského 
výboru, že tak trochu bude kontrolovat sama sebe, nevím jak dalece je to šťastné řešení, 
z toho důvodu, že přece jenom z té jedné strany je to politická garnitura a vstupuje do vedení 
školky. Já jsem tuto situaci také v minulosti zažil a snažili jsme se sehnat někoho, kdo už je 
třeba v důchodu, paní ředitelka nebo ředitel, spíš ředitelky v MŠ, nebo někoho, kdo by to 
mohl převzít, proto se ptám, jestli třeba není někdy výhodnější, když ten člověk třeba dočasně 
se zřekne nějakých politických ambicí, tady mám na mysli předsedkyni té školské komise 
nebo výboru, pardon, omlouvám se. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík – zástupce starosty 
Pokud mohu, pane reverende, Vám ozřejmit tuhletu záležitost. Situace je poměrně 
jednoduchá, MŠ Tyršovka se skládá ze dvou budov v Tyršově ulici a pak dole ještě z jedné 
pobočné budovy, má 8 tříd. To je obrovská MŠ. Obrovská. Když byl vyhlášen konkurz, který 
vyhrála paní Mgr. Martina Strašáková někdy před 4 roky, tak se podařilo získat na ten 
ředitelský post velmi schopnou, šikovnou mladou ambiciozní ženu, která v té funkci velmi 
obstála, ale je to mladá žena, tak nyní čerpá rodičovskou dovolenou a co zbývalo zřizovateli, 
platí platné právní předpisy, takže byl vyhlášen konkurs na zastupující ředitelku. Podařilo se 
nám sehnat zase poměrně mladou, velice šikovnou dámu, která se té práce po tu dobu té 
mateřské dovolené ujala velmi dobře, ovšem jak se ukazuje, řídit osmitřídní mateřskou školku 
a mít zároveň dost značný úvazek u dětí je dost náročná práce. Takže ta paní zastupující 
ředitelka po jednom roce totálně psychicky i fyzicky zkolabovala, došly jí prostě síly a 
rozvázala pracovní poměr. Potom samozřejmě podle školského zákona vyhlásíte výběrové 
řízení, my jsme si vědomi, načež Vám tam pořád běží ta rodičovská dovolená paní magistry 
dneska Radvanové, ne Strašákové, takže jsme inzerovali Jobs cz, Práce.cz, Učitelské noviny, 
vynaložili jsme na to nemalé peníze, přihlásily se dvě kandidátky, obě z výběrového řízení 
odstoupily, co dál? Uděláte další konkurs? Mezitím tam máte paní Hanákovou, to je úžasná 
ženská, opravdu to myslím s plným dílem odpovědnosti, která je pověřena zastupováním té 
ředitelky, poté, co ta první, co tam zastupovala, tak odešla a vidíte tu paní Hanákovou, jak je 
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naprosto vyřízená, naprosto vyčerpaná a každou chvíli hrozí, že tu funkci položí a nebudete 
mít vůbec v té školce nikoho, kdo by tu školku řídil. Takže byl druhý konkurs, tam se 
přihlásily, zase tuším, jedna nebo dvě paní a zase odstoupily. Takže Vy ten konkurz zase 
zrušíte a řešíte, co dál. V té školce Vám scházejí tři pedagožky, paní Hanáková už nechce 
zastupovat, protože je totálně vyčerpaná, měla navíc úraz, takže řešíte co s tím. Byl jsem na 
ministerstvu, na magistrátu, strávil jsem s vedoucí odboru několik dlouhých týdnů tou 
analýzou a vlastně jsme se dobrali k situaci, která byla na MČ někdy v r. 2008 a jako 
provizorní řešení a já chci poděkovat paní Mgr. Bukovské, skutečně tam jde o děti, o hodně 
malé děti, takže jako nouzové řešení jsme poprosili, požádali jsme o konzultaci paní Mgr. 
Bukovskou, jestli by se nezhostila opravdu velmi závažného a těžkého úkolu alespoň dočasně 
řídit MŠ. Paní Mgr. Bukovská po delším rozmýšlení se té práce teda zhostila a my do té doby, 
než najdeme a budeme hledat dál ředitele MŠ, pověřili vedením. Paní Hanáková se může 
věnovat dětem, bude nadále zastupovat a hlavně musíme doplnit tu školku, chybějí tam tři 
pedagožky. Já děkuji paní Lence Bukovské, že se toho ujala, konzultovali jsme to 
s ministerstvem i magistrátem a já nevím, co by měla paní Mgr. Bukovská politicky ovlivnit u 
tříletých dětí, je to nemístná poznámka, pane reverende, mě to urazilo a myslím si, že byste si 
takové poznámky měl odpustit. Paní Bukovská je navíc kvalifikovaná pedagožka, která 
pracovala ve školství, zná školství dobře a myslím si, že její první kroky v té funkci povedou 
ke stabilitě a stabilizaci  té MŠ. 
 
Bc. František Adámek – člen rady 
Já bych se rád k tomu vyjádřil, jestli dovolíte, jako spolustraník kolegyně Bukovské, my jsme 
z toho nebyli odvázaný, protože jsme zjistili, že kolega Boublík nám chce psychicky a fyzicky 
odrovnat kolegyni. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
No, já jsem mezi řádky měl přesně tohle na mysli, protože paní kolegyně Bukovská je z 
Komořan, my se velmi dobře známe, já jsem to nechtěl rozebírat, ale právě proto se mi to 
nezdá i vhodné i z toho důvodu, že jsou určité tlaky jiného typu, které nechci rozebírat, ale 
trošku jsem zaslechl, v jakém stavu ta MŠ je, ale děkuji, když jste si toto vzali na riziko, paní 
magistře přeju upřímnou soustrast, ale děkuju, že se této práce ujala. 
 
Bc. František Adámek – člen rady 
V podstatě se to dá charakterizovat, že jsme paní magistru dali na oltář koaliční spolupráce. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Ještě než dám slovo Petru Šulovi, já bych taky chtěl poděkovat paní magistře Bukovské, že se 
v podstatě obětuje, a nemusíte se bát, ona politická endokrinace u tříletých dětí moc 
nefunguje, to už v minulosti několikrát zkoušeli, ale ono to nejde, bohužel, tak pan Petr Šula.  
 
Petr Šula – TOP 09 
Já první dotaz bych měl ke Zprávě o činnosti na str. 43, Rada 101-005-16 Nová radnice, kde 
mě zajímá vlastně ten postup, protože na webových stránkách naší městské části se můžeme 
dočíst, jak bezvadně funguje spolupráce s opozicí a my k tomu de facto nemáme vůbec žádné 
informace, podklady a zároveň jsou tam pro mě takové řeknu dva – tři milníky, které bych 
tady zmínil. První problém v rámci nové radnice vidím v tom, jakým způsobem byly 
zpracovány vlastně ty plochy, metry čtvereční pro naše úředníky, i když samozřejmě jim přeju  
co možná nejhezčí pracovní prostředí, tak si myslím, že to celé mělo být stanoveno úplně 
naopak, kdyby to byl soukromý vlastník a budoval administrativní budovu, tak by navrhl 
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budovu, potom by doplánoval chodby a tyhlety věci a my jsme tady navrhli, řeknu, luxusní 
plochy a ty firmy k tomu následně se měly následně nějakým způsobem vyjádřit, ale už ten 
návrh původní, předpokládám, nezměnily, ale jelikož k tomu nemám žádné informace, možná 
se mýlím v tomhletom případě. Co je podstatné, proč si to dovolím říci, já jsem si udělal 
analýzu těch ploch kancelářských budov v rámci celé republiky. Nejedná se tedy o kanceláře 
běžné jenom pro společnosti, ale vyloženě kanceláře státních firem. To znamená, mám tady 
jak úřady práce, katastrální úřady atd., atd., můžu klidně předložit, je toho 22 stránek vlastně 
tabulek a z těch mi vychází, že průměrná plocha kanceláře na úředníka je 15 m, 15,6 m² abych 
byl přesný. Samozřejmě jsou tam kanceláře, které jsou jen kanceláře, jsou tam ale úřady, které 
mají právě ten styk s veřejností, který potřebují prostě ten prostor větší, ale ani u těch, kteří 
ten prostor potřebují větší, tak to nedosahuje metrů čtverečních, které jsou v rámci zadání 
zadány pro ty jednotlivé firmy, které zpracovávají návrh. Udělal jsem si vlastně součet toho, 
co požadujeme my, jaké plochy a co se týká těch ploch, tak tady máme požadavek vlastně na 
čistou plochu 30 m² na úředníka. Myslím si, že to je celkem značný nesoulad a zajímalo by 
mě, jestli je toto vyřešeno v rámci toho vlastně design on build, protože tam by mohlo dojít ke 
zbytečnému prodražení celé radnice, mým laickým okem tak 7 – 9 %, což si myslím, že je 
zbytečné. To je první otázka, druhá otázka k tomu je, už bylo vlastně zadáno kritéria pro 
výběr těch uchazečů, která si myslím, že jsou také podstatná, 90 % je hodnocena cena, tj. 
nejnižší nabídková a 10 % splnění nějakých milníků, nebo spíše uspíšení milníků. To je 
samozřejmě možné, ale myslím, že tam chybí minimálně jeden velmi zásadní údaj, a to jsou 
provozní náklady nové radnice, protože nás samozřejmě nezajímá, když to dnes za levno 
koupím, ale když budova nebude energicky nenáročná, když za to budeme platit o 1 – 2 
miliony ročně víc, já myslím, že je to velmi důležité hledisko a je velká škoda, že v rámci 
toho zadání není na tohle vůbec myšleno, myslím si, že to neodpovídá tomu jak dneska 
v současné době se podobné zakázky soutěží. A třetí, a to už jsem částečně zmínil, 
energetická náročnost, myslím si, že to je taky podstatné a právě z pohledu těch nákladů, 
máme člověka, který je dneska na radnici a funguje v tom systému Smart cities, jestli s tímhle 
je počítáno, protože opět to v rámci zadání nevidím, jestli to chcete na to šroubovat nějak 
dodatečně, nebo jakým způsobem to bude vypadat. Děkuju. 
 
Tomáš Hejzlar - tajemník 
No já zkusím odpovědět na tu otázku č. 1. Nevím, jak jste došel k číslu 30 m² na úředníka. 
Pokud jste spočítal veškeré plochy té budoucí radnice, tak bych rád upozornil, že nebude 
sloužit pouze úředníkům. Že pokud sečtete veškeré plochy např. budov, ve kterých dnes 
sídlíme, nebo má v majetku MČ, včetně třeba tohohle prostoru, tak byste možná došel k číslu 
ještě většímu, ale prostě ty úředníci je neužívaj, to je jedna věc, druhá věc, poněkud mě zaráží, 
nebo já bych nenašel odvahu porovnávat velikosti nebo prostorový potřeby tak rozdílných 
věcí jako je katastrální úřad a úřad MČ. Ono to jde velmi blbě i u stejného typu úřadu, 
kdybyste porovnal třeba potřeby prostorové úředníků Prahy 12 a Prahy 10, tak byste určitě 
dospěl k rozdílnýmu číslu, protože ty úřady mají trošku jaksi jinou práci, byť mají na první 
pohled toho mnoho společného. Mají mnoho společného, ale nejsou úplně stejný, takže z toho 
vychází ty prostorový požadavky a úplně na závěr, ty požadavky na prostor jsme si 
stanovovali my sami, když jsme té firmě zadávali, ovšem bez metrů čtverečních, to je pravda, 
to tam dopočítali oni, v podstatě velikost kanceláří ve smyslu - budou v ní sedět dva lidi a 
potřebuji dva přísedy, navrhněte nám k tomu ty správný metry, ale určitě když jsme to číslo 
pak s nima konzultovali, tak pro úředníky tam nebylo v žádném případě 30 m na úředníka, to 
prostě není možné, to se Vám povedlo sečíst něco, co do té naší práce nepatří. Jestli tam je 
v tom čísle třeba nějaký společenský sál nebo podobný věci, obávám se, že ten skutečně 
nebude vznikat kvůli úředníkům, ale kvůli něčemu jinému, atd. Navíc, nevím, když se 
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podíváte na plochy těch ostatních úřadů, jestli jsou tam započítány plochy nějakých archivů a 
pod. to často z toho vypadává, protože se tam bere plocha, kterou občané jakoby vidí atd., 
atd., nevím. Nevím úplně přesně, jestli se dá vůbec z veřejně dostupných údajů spočítat, třeba 
jakou plochu nebo kolik užívá katastrální úřad pro svý úředníky. Domnívám se, že teda velmi 
těžko. Děkuju. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Děkuju, když byste mi dal čas, tak já bych Vám to klidně našel, já to tady mám, ne teda údaje 
katastrálního úřadu, ale mám tady údaje z 822 státních úřadů v rámci celé ČR. Není tam 
jenom katastr, je tam policie, je tam hygiena, je tam prakticky jako generální ředitelství cel 
atd., atd. Já samozřejmě vnímám to, že je to něco jiného, vnímám to, že je tam jiný prostor, 
který potřebujeme jen v rámci kanceláře a v rámci toho, že je tam styk s veřejností, že tam je 
potřeba ten sál, nicméně v rámci té analýzy, kterou jsem si tady udělal, tak srovnávám 
kancelářskou plochu, která tam je, vyloženě kancelářskou plochu. Co se týká naší radnice, 
tam vycházím z čistě podlažní plochy, kterou tady máme uvedenou v rámci toho zadání, a 
viděl jsem samozřejmě, jak byly vyplňovaný ty tabulky, nechci zacházet do podrobností, že 
někdy vedoucí má větší kancelář, někdy menší, to jste se rozhodli, beru to na vědomí, ale 
myslím si, že to zadání mělo být jiným způsobem, o ničem jiným to není, tohleto můžu Vám 
to dát k nahlídnutí, prakticky až na výjimky jako je 10 – 15 úřadů, jsme výrazně nad 
průměrem. Což si myslím, že je chyba. Jen v rámci toho projektu možná, v rámci té diskuze 
s těma firmama, že došlo k nějaké úpravě, to já nedokážu, protože informace opozice nemá. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. – zástupce starosty 
Já to řeknu takhle. Je tam 10 % rezerva. Protože jen za těch deset let zastupitelstvu jsem zažil, 
že nám agendy byly přidávány, ubírány, a pak zase přidávaný postavit barák na ten správný 
počet úředníků, pak za nějakých 5 let přemýšlet o nějakém detašáku, tak to zrovna úplně 
vhodný není. Co se týče těch ploch, my jsme si dali požadavek, kolik my máme lidí, jaký plus 
mínus vykonáváme agendy, tam na tom byly takový ty schématický, co kde a s kým bylo 
provázaný, kdo přichází do kontaktu s veřejností, kdo nepřichází do kontaktu s veřejností, tak 
se to spočítá z nějakých norem, na úředníka to rozhodně nevychází, že by měl každý úředníka 
třicetimetrovou kancelář, ačkoliv by se jim to líbilo. Protože těch spisů je čím dál víc, tak by 
to měli alespoň kam skládat. Co se týče toho, co Vy jste nějak rozporoval, tak my si 
stanovíme podle počtu lidí a podle toho si necháme postavit barák. No to kdybychom si 
nejdřív nechali postavit barák a pak bychom zjistili, že se tam nevejdem. Jako kdybyste měl 
velkou rodinu a postavil si dům, kde budete mít dvě místnosti. Možná, že tam budete 
spokojeni, jako se žilo v 19. století, kdy všichni žili v jedné cimře, ale ono to jako funkční 
moc nebude. Berte to trochu s nadsázkou. Tak my jsme vycházeli z toho, jaký jsou 
požadavky, srovnávat s jinýma úřadama, to třeba s Prahou 10, tak se jděte podívat, jak to tam 
vypadá, ono musím říci, že většina úřadů jak státní správy, tak i samosprávy v čem, co sedí, 
tak jako málokterá budova je vyhovující. Upřímně řečeno jakoby MHMP taky nesedí úplně 
ve vyhovujících budovách a myslím, že minimálně třetina není vhodná, aby sloužila pro 
moderní administrativní účely. Jako stojím za tím, co my jsme před 11 měsícema schvalovali, 
to bylo 24. února, měli jste to všichni k dispozici, co si pamatuju, na toto téma se nikdo 
neptal, uvidím, s čím uchazeči přijdou, tak jak jsme viděli jednotlivé návrhy, tak všichni jsou 
funkční, vešli se do toho, během toho projednávání to nikdo dvakrát nerozporoval, neříkal, že 
je to moc veliký a je tam desetiprocentní rezerva, že se může stát, že stát zase něco převede na 
kraje, což v tom případě je Praha, ta to statutem svěří na MČ, abychom opravdu my nebo 
někdo i za deset let někdo neřešil, že ten barák je menší, musíme tam nastěhovat 30 lidí, dají 
nám na ně peníze, kam je asi dáme. To abychom dělali nějaké přístavky, přílepky. To je 
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zbytečný. Těch deset procent těch ploch, který tam jsou požadovaný navíc jakoby rezervní, to 
samozřejmě nebudou ležet ladem, nebude z toho nějaké skladiště nějakého harampádí, je to 
koncipované tak, aby ti uchazeči to měli za povinnost ve svém návrhu promítnout to tak, aby 
se nemuselo chodit přes ty úřední části a budou sloužit k pronájmu. Kancelářských budov 
moderních tady na Praze 12 k pronájmu tady zrovna moc není, tak to bude pronajato docela 
rychle. Co se týče energetické náročnosti, tak je daný, že ta budova musí splňovat, že to musí 
být tzv. B, protože A jsme nechtěli, to bychom se nedoplatili, takže je to normálně B a to 
odpovídá. To znamená, že všichni se budou do toho muset vejít. Způsob normálně vytápění, 
to se asi chcete zeptat, to i v tom zadání to bylo, v té části, kterou měli zastupitelé k dispozici, 
tak tam že chceme plynovou kotelnu, že pořád to vychází levnějc. Jinak se ty základní 
parametry i během toho soutěžního dialogu tak výrazně moc neměnily. Ta hrubá podlahová 
plocha se zas tak moc neměnila, zůstala stejná, co se týče požadavků jaké má být fasáda, jaké 
chlazení, co se týče vytápění, to zůstává stejný. Plus, mínus, je to moderní administrativní 
budova v těch požadavcích, je to konstrukce plus jakoby co se týče fasády, nechceme 
prosklenou, co se dá vytopit, ale v létě se to nedá ochladit. Je to normálně klasická fasáda.  
Já se omlouvám, že budeme muset tento bod přerušit, jsou tu občané, kteří budou chtít 
vystoupit v bodu interpelace, už je deset minut zdržujeme, takže po interpelacích se k tomu 
rádi vrátíme, předávám slovo panu starostovi, ten říká, že to můžu uvést, takže přerušuji bod 
Zpráva o činnosti rady.  

2. Interpelace občanů 17:00 - 18:00 hodin 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Otevírám bod č. 2 našeho programu, to jsou interpelace občanů, které jsou stanoveny na 17. 
hodinu, přítomným občanům se omlouvám za to zdržení těch deseti minut, nějak jsme 
nehlídali čas. Prvním přihlášeným písemně je pan Ing. Petr Běťák, který požaduje, aby mohli 
občané dostávat na požádání dostat kompletní dokumentaci k projednávanému bodu 
zastupitelstva, předpokládám, že je to v návaznosti na to, na co jste se už jednou ptal, to jak 
jste říkal, že jste k tomu neměl přístup, ale i tak Vám dávám slovo. 
 
Ing. Petr Běťák – občan MČ 
Děkuji, Petr Běťák. Já bych chtěl jen požádat, aby zastupitelstvo přijalo a schválilo to, že na 
vyžádání občan má právo dostat úplné podklady k projednávanému bodu, stejně tak jako je 
dostanu z Magistrátu hlavního města Prahy. Já jsem se právě k tomu projednávanému bodu, o 
kterém už jsme mluvili, tak jsem žádal nejprve pana místostarostu Pince o podklady, ten se 
mě neozval, tak jsem žádal pana tajemníka a on mě včera odkázal na to, abych se obrátil na 
některého ze zastupitelů, že zastupitelé to mají a on mě to dát nemůže, tak si myslím, že 
bychom to měli nějakým způsobem legalizovat, děkuju. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Dobře, děkuji, toto v podstatě my nějak vyřešíme, aby to bylo přístupný, já se přiznám, že 
nevím, z jakého důvodu, z nějakých technických důvodů prostě to tam nebylo nahraný na to 
webový rozhraní, abyste se k tomu mohli dostat, to my si technicky nějak vyřešíme, abyste 
tam ten přístup k těm materiálům všichni měli, normálně se to tam dává, aby občané mohli 
nahlídnout, samozřejmě před tím jednáním zastupitelstva, jinak chápu, jít sem na něco se ptát, 
když k tomu nemáte ty údaje, tak to je nepříjemné. Nic, tak dalším přihlášeným je pan Zdeněk 
Mifek. Ptá se na hotel DUM a údržbu veřejných prostranství.  
 
Zdeněk Mifek – občan MČ 
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Zdravím Vás všechny zastupitele, obdivuji, že se zabýváte takovýma detailama, to za mé éry 
nebylo. Dovolte mi, abych se zmínil, o čem chci mluvit. Hotel DUM, ten je tady už 
skloňovaný několikrát, bydlím naproti a dozvěděl jsem se dnes, nebo předevčírem, že ten 
objekt byl Magistrátem pronajat nějakému novému uživateli či majiteli a že ten si nárokoval 
prakticky parkování, aby tam měl možnost parkování vozidel, které by situoval do ulice 
Mazancovy, tj. že by Mazancova ulice sloužila jako celá parkovací zóna pro ty lidi, který 
nebo návštěvníky, který by tam byli. Nevím, jestli je to pravda, to je jedna věc. Zúčastnil jsem 
se jednání na Magistrátu v Praze. Bylo to sice mimo Magistrát, ale tématicky uzavřený 
k tomu, kde se mluvilo též o podobném problému na Praze 11, ale i u nás, kde je ten samý 
problém a tam byl názor ten, že tam dali prostě prověrku energetických zdrojů a 
energetických sítí hotelu DUM, které jsou zcela v nevyhovujícím stavu. Ty investice do toho 
by byla velice značná a byl tam vznesen názor, jestli by nebylo lépe tento objekt zbourat. Tím 
jsem byl také do jisté míry překvapen. To je vše, co jsem chtěl říci k hotelu DUM. Pak 
k údržbě veřejných prostranství. Dnešní a včerejší aktuální záležitost, kdy sanitka odvezla dvě 
staré osoby, které prakticky jaksi uklouzly na chodníku a zranily se. Můžu to potvrdit, 
poněvadž na záda jsem šel dneska já sám, když jsem šel sem na toto jednání. Chodníky prostě 
jsou ledovaté, poprašek sněhu je přikryje na tolik, že není poznat, že pod tím je led a je tady 
skutečně nebezpečí, zejména starších lidí a já už taky mezi ně patřím, poněvadž jsem občan, 
kde skleróza umocněná stařeckou demencí také vykonává své. Jestli by nebylo možné nějak 
popohnat toho, kdo má za povinnost ty cesty udržovat a konat k tomu, aby je udržoval, to je 
všechno, děkuji Vám za pozornost. 
 
Robert Králíček - uvolněný člen rady 
Děkuji za ten dotaz, Robert Králíček – hnutí Ano. 
Já bych odpověděl prvně na ten DUM, je pravda, že Magistrát v loňském roce otevřeným 
výběrovým řízením pronajal tu budovu současnému nájemci, je to zhruba na deset let + deset. 
To znamená 10 let + další opce desetiletá, pokud budou obě strany spokojeny a v současné 
době jednáme jak s nájemcem, tak s magistrátem o dalším postupu. A co se týče toho 
parkování, ty informace já nemám, že by si nárokovali a zabírali celou ulici, naopak my jsme 
nabízeli garáže Těšíkova pro možnosti využití k pronájmu těm domů. Jednáme o spolupráci 
v oblasti dostupného bydlení, abychom mohli nabízet jednak např. policistům nebo i policejní 
akademii, či zaměstnancům úřadu a dalším lidem, kteří to potřebují to bydlení, takže DUM je 
pronajatý na deset let a určitě nehrozí jeho zboření, ta situace na Praze 11, kterou jste zmínil, 
je podstatně jiná, protože tam ty majetkové, ten majetkový stav je trochu jiný, každou budovu 
vlastní někdo jiný v současné době, tolik k tomu Dumu. A co se týče údržby zeleně, tak ty 
místa, které máme ve správě my, tak máme zasmluvněnou společnost, která když nedodrží 
standardní postup, tak je upozorněna a pokutována, což už se v minulosti stalo, takže určitě 
děkujeme za ten podnět a já poprosím pana Tataie, abychom případně zintenzivnili úklid 
v některých oblastech. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Takže další přihlášenou je paní Helena Kociánová, která se chce zeptat na křižovatku 
Generála Šišky x Na Havránce, plus na občanskou vybavenost (služby občanům). Paní 
Kociánová máte slovo. 
  
Helena Kociánová 
Dobrý večer, moje interpelace, jak jste už zmínil, týká křižovatky Gen. Šišky a ulice Na 
Havránce. Přibližně před rokem tady na zasedání rady byl vznesen dotaz na řešení dopravní 
situace na této křižovatce a bylo přislíbeno podniknout kroky k tomu, aby se ta obtížná situace 
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nějakým způsobem vyřešila. Z pohledu občana se za ten rok neudálo na tom místě vůbec nic, 
kromě toho, že se situace zhoršila, protože tramvajová zastávka do té doby stálá, se změnila 
na zastávku na znamení, takže řidiči, kteří čekají na kolejích nemůžou počítat s tím, že ta 
tramvaj tam zastaví a s nárůstem obyvatel se samozřejmě ten provoz značně zhustil, takže by 
mě zajímalo, jestli byly podniknuty nějaké kroky a jestli teda případně ještě budou. A 
v návaznosti na ten růst obyvatel v naší městské části jsem se chtěla zeptat, jestli by se třeba 
developeři, kteří na tom nejvíc vydělávají, nedali nějakým způsobem donutit k tomu, aby 
doplnili naší občanskou vybavenost na těch místech, kde to ty lidi opravdu zajímá, kde prostě 
toho využije každý, třeba přispíváním na zdravotní pohotovost, která tady dlouhou dobu chybí 
a v Krči ty kapacity jsou také omezené a dost značně zatěžované i našimi novými 
spoluobčany a tady by se daly jmenovat další služby, které jsou opravdu všeobecné. Nebudu 
zdržovat a myslím, že to bude stačit.  
 
Lenka Vedralová - uvolněná členka rady 
Tak já si dovolím vzít slovo a ráda Vám odpovím alespoň na tu první část Vašeho podnětu, 
proběhlo místní šetření s Ing. Davidovou, což je zaměstnankyně Magistrátu a protože 
Magistrát je v této věci příslušný silniční správní úřad pro komunikaci jak Gen. Šišky, bylo 
navrženo řešení, mělo by dojít k úpravě vodorovného značení, ale to vodorovné značení může 
být vyznačeno až v momentě, kdy nám to klimatické podmínky dovolí, tj. musí být alespoň 
nějaká určitá teplota nad nulou, aby mohlo být vyznačeno dopravní značení, které by mělo 
trošičku zlepšit tu situaci a mě čeká příští týden jednání se zástupci Ropidu, kde bych tedy 
prověřila tu tramvajovou zastávku na znamení a případně se pokusím s dopravním podnikem 
domluvit a společně se zástupci Ropidu, aby byla uvedena ve stejném režimu jako tomu bylo 
dříve, aby standardně zastavovala, aniž by byla na znamení. 
 
Helena Kociánová – občanka MČ 
Rozumím, ale nebylo by už konečně na čase uvažovat o tom, že by se ta křižovatka 
regulovala světelnou signalizací. Myslím, že když se podíváme, třeba u Černého koně to šlo, 
ačkoliv zdaleka není ta křižovatka tak komplikovaná jako tady. Tady přecházejí děti do školy 
každý den, nestojí tam žádní strážníci, aby je hlídali, těch situací tam každý den nastává 
spousta, kdy více méně nikdo neudělal žádný dopravní přestupek, a přesto jsou ty lidi 
vystavený tomu, že ta tramvaj nezastaví. Mě konkrétně osobně se to přihodilo, že ta tramvaj 
do mě nabourala, když jsem tam asi skoro minutu stála a čekala, až budu moc z těch kolejí 
odjet. Ten řidič stál v zastávce, prostě najednou se rozjel a napálil to do mě. Nikdo si nemůže 
být jist tím, když tam prostě vjede, že to bude fungovat, to žádná namalovaná signalizace a 
úprava prostě nezachrání. 
 
Lenka Vedralová - uvolněná členka rady 
Já si beru Váš podnět za svůj úkol. 
 
Helena Kociánová – občanka MČ 
A to tu ještě nebydlí lidi U Dubu, takže prostě ta situace se bude neustále zhoršovat, to prostě, 
proč by se jednou nedalo něco udělat trošku s předstihem a ne až tam opravdu bude každý den 
nehoda a nebo nějaký smrťák. 
 
Lenka Vedralová - uvolněná členka rady 
Jak jsem řekla, beru si to za své a domluvím si to, v tomto případě budu muset jednání 
s ředitelem TSK, teda s pověřeným ředitelem, zkusím to navrhnout a budu se maximálně 
snažit, aby se tam světelná signalizace zrealizovala. Děkuju. 
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Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Chci se zeptat přítomných občanů, nikoho dalšího přihlášenýho nemáme, jestli se někdo hlásí 
do bodu interpelace? Nikoho nevidím, bod interpelace uzavírám.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Pokračujeme ve Zprávě o činnosti rady, pokračuje pan Petr Šula. 
Petr Šula – TOP 09 
Děkuju, já k radnici už jenom poslední doplňující dotaz, nebylo mi zodpovězeno, proč vlastně 
do podmínek toho výběru se nepočítá s těmi provozními náklady, které mají do budoucna pro 
městskou část hodně společného s naším rozpočtem, který už je takhle na štíru, což je docela 
zásadní. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Víte, já jsem přitom, když jsme dávali dohromady ty podmínky technický, tak jsme o tom 
debatovali taky, ono se totiž dá dost těžko tyhlety věci odhadnout a stanovit u těhle budov, 
proto je tam stanoveno to tzv. „béčko“, myslím, že to vypovídá o všem. Ono těžko někomu 
budete říkat, že to musí dodržet, že se tam za den propálí jeden giga joul tepla nebo něco 
takového, ono se to těžko odhaduje. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Dobře děkuju, další dotaz mám str. 44 101-008-16 rozpočtové změny, konkrétně mě zajímá 
rozpočtová změna č. 179 posílení rozpočtu ORJ 0019 vnitřní správa v částce 250 tisíc na 
publikaci Praha 12 křížem krážem, rozpočtová skladba činnost místní správy, materiál 
nezařazený 250 tisíc, nevím jestli to všichni vědí. Jedná se vlastně o tuto knížku, kterou si 
objednala Praha 12 vlastně smlouvou o dílo, která se ale tváří jako knížka, která vůbec 
k městské části nepatří, protože na prvních stránkách je napsáno, že publikace vychází za 
laskavé podpory MČ Praha 12, zároveň před náma je poděkování sponzorům Sekyra Group, 
YIT, atd., já mám informaci, že městská část ty knížky má dokonce a zastavila jejich 
distribuci, takže moje otázky, předpokládám, že ta rozpočtová změna se týká těch darů na 
základě smluv schválených usnesením rady R-092-026-16 ze dne 3.10.2016 usnesením  
096-18-16 ze dne 7.11.2016 jako příspěvek na publikaci Prahy 12 křížem krážem v souhrnné 
částce 250 tisíc korun. Nerozumím tomu, že MČ de facto platila 396 tisíc, nyní je tady další 
shodná částka 250 tisíc. Chtěl bych se zeptat, zda je pravda, že se společnost Milpo Média 
pokusila v prosinci 2016 vylákat z MČ Praha 12 tuto částku s tím, že jí náleží, a má na ní 
nárok, protože dle mých informací údajně dorazily dva dopisy, ve kterých je požadavek, aby 
Praha 12 zaslané peníze získané z darů zaslala společnosti Milpo. Přitom, já jsem si tady 
vytáhl i smlouvu, kde ve smlouvě z r. 2015 mezi MČ Praha 12 jakožto objednavatelem a 
společností Milpo jako zhotovitelem nic takového nikde není. Žádný dodatek ke smlouvě se 
mi nepodařilo nikde najít, pokud je, tak není nikde v Tedu dohledatelný. Pokud je pravda, že 
Milpo takto skutečně jednalo, tak se mi to jeví jako podvod ve stádiu pokusu a je potřeba se 
ptát, jestli bylo ze strany vedení MČ podáno oznámení pro podezření ze spáchání trestného 
činu. Já asi si ty otázky, já bych požádal nejdříve o odpověď, pak tady mám doplňující 
dotazy. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Já jsem dopisy neviděl, vím jen, že něco přišlo, tak to neberte jako alibismus, já do pošty 
nelezu, tak vím, že něco přišlo, ale jen vím, že se to nějakou formou řeší, tak se asi nic 
bližšího nedozvíte. 
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Petr Šula – TOP 09 
No, dobře, k danému bodu se chci dál zeptat, kolik MČ získala z prodeje inzerce v publikaci 
Praha 12 křížem krážem. Náklady na vyhotovení knihy měly být pokryty z vedlejší 
hospodářské činnosti, což zase je tady v usnesení celkem jasně i v důvodové zprávě napsáno. 
V tomto případě z inzerce, jak bylo prezentováno vlastně v rámci těch usnesení a píše se o 
tom v důvodové zprávě v tisku R-03-37-42 předložené paní místostarostkou Dr. Rázkovou na 
jednání rady dne 22.9.2015, kterým byla usnesením rady R- 035-015-15 schválena smlouva se 
společností Milpo Média. Inzerce měla nabírat MČ sama nebo ve spolupráci se společností 
Milpo. Ostatně inzerci alespoň dle mých informací nabírala zaměstnankyně úřadu MČ Praha 
12 paní Tereza Dejlová z redakce Novin Prahy 12 a máme k dispozici dokonce i její e-maily 
z dubna 2016, které rozesílala místním podnikatelům včetně ceníku a prezentace budoucí 
publikace. Můžu předložit, mám to tady k dispozici vytištěno. V ceníku je sice dole uvedeno 
Milpo, ale inzerenti měli nepochybně za to, že příjemcem z výnosu inzerce je MČ. Paní 
Dejlová, která je uvedena v tiráži knihy, naše zaměstnankyně, je zodpovědná za reklamní část, 
tam je uvedena v knize, ukončila pracovní poměr ke konci roku, tedy v době, kdy začalo být 
kolem této knihy živo. Před tím se však stačila několikrát pochlubit tím, že z knihy měla 
dostávat provize. Můžete mi to zodpovědět? 
 
Ing. Jan Mikulecký – Změna pro Prahu 12 
Mikulecký – Změna pro Prahu 12 
Prosím Vás, chci se jen ujistit, probíráme zprávu o činnosti RMČ Praha 12? Tohleto se netýká 
zprávy o činnosti rady. Měli bychom se tomu věnovat v různém. 
 
Petr Šula – TOP 09 
To se týká zprávy o činnosti RMČ, to je rozpočtové opatření, které je v rámci zprávy o 
činnosti. 
 
Ing. Jan Mikulecký – Změna pro Prahu 12 
Tak nezbývá než vysvětlit tu část rozpočtového opatření, jinak se mi to zdá příliš široký. Ta 
otázka. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Já si myslím, že každého zastupitele by mělo zajímat, pokud má ve smlouvě a v usnesení 
uvedeno, že MČ bude inkasovat peníze z inzerce a že ty peníze inkasuje zhotovitel místo nás, 
přitom inzerce je nabírána naším zaměstnancem, který zároveň z toho dostává provize, tak 
jsem přesvědčený o tom, že tohle skutečně patří do zprávy o činnosti rady, že se to týká 
tohoto bodu. 
 
Ing. Jan Mikulecký – Změna pro Prahu 12 
Já prosím o konkrétní uvedení strany, kde je nějaké to usnesení.  
 
Petr Šula – TOP 09 
Je to strana č. 44 Zpráva o činnosti, kde se schvalují rozpočtová opatření, a toto se týká 
rozpočtového opatření. 
Já bych pokračoval dalším dotazem. 
Chci se zeptat, jestli paní Dejlová byla zaměstnankyní naší MČ, a nebo společnosti Milpo, 
protože já jsem si docela důkladně prošel ceník, který zasílala jednotlivým podnikatelům a dle 
jejího ceníku a je to díky tomu, že jsem tuto knížku dostal od paní starostky na gremiální 
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poradě a důkladně jsem si jí pročetl, protože mě to zajímalo a měl bych k tomu ještě spoustu 
dobrých doplňujících dotazů, ale nebudu předbíhat, mě zajímají ty finance a jakým způsobem 
to bylo provedeno. Tak jsem jediný kdo vlastně, zastupitelé tuto knížku ani nemají 
k dispozici. Tak jsem si dovolil odhadnout výnos z inzerce, který náleží vedlejší hospodářské 
činnosti MČ Praha 12 na více než 1 milion korun. 1 milion korun vychází to z ceníku, který 
MČ nebo zaměstnankyně MČ rozesílala jednotlivým podnikatelům, kdy jedna strana stála až 
80 tisíc korun, takže to není nic nereálného a spočítal jsem si počty stran, jedná se tam o 16 
stran inzerce. Když jsem ten minulý týden vznesl dotaz, tam na místostarostu pana Marhoula, 
protože mi to opravdu už nesedělo, jestli by mi mohl odpovědět, kolik se vybralo na inzerci, 
ze které se měla tato knížka platit, tak mi odpověděl, že to šlo celé mimo něj, protože to byla 
údajně nějaká úlitba pro paní Dr. Rázkovou, aby dala pokoj a že on celou záležitost začal 
rozplétat v polovině prosince a dle jeho informací neproběhla na účet MČ žádná úhrada za 
inzerci a všechny peníze za inzerci skončily pravděpodobně u společnosti Milpo. Dále mi také 
řekl, že tuto záležitost chce předat advokátní kanceláři, aby celou záležitost odborně 
prozkoumala a peníze z inzerce náležející MČ z Milpa dostala po dobrém, a nebo je prostě 
vysoudila. To jsem celkem asi chápal, ale dostal jsem tu informaci a našel jsem si vlastně 
v Tedu, že tam dokonce byla připravena smlouva na uzavření o poskytování právních služeb 
právě na tuto záležitost, ale že Změna pro Prahu 12 s tím nesouhlasí, a proto to nebylo 
schváleno. Na další dotazy ohledně inzerce mi pan Marhoul odpověděl, že on není právník, 
jednalo by se o spekulace, ale že to na něj dělá dojem, že se zjevně nejedná o žádné náhodné 
nedorozumění ve výkladu smlouvy. Tam je jasně ujednáno, že smluvní cena obsahuje 
všechny náklady zhotovitele a výnosy z knihy jsou tedy příjmem MČ, protože ta má ke knize 
vlastnická práva. Náš rozhovor ukončil tím, ať se raději zeptám paní Dr. Rázkové, 
předpokládám, že mi teď odpoví, protože celá její kniha je její záležitost, kterou si vymyslela, 
protlačila, řídila od počátku sama, tak ať si to vysvětluje ona, protože jako organizátorka o 
všem měla vědět a měla si vše pamatovat. Takže se chci zeptat paní první místostarostky 
Rázkové, kolik přesně bylo vybráno na inzerci, kde ty peníze skončily, pokud ne na účtu MČ, 
jak mi potvrdil pan místostarosta, tak se chci zeptat, zda už byly podniknuty kroky 
k vymožení těchto peněz. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
No já bych nejdřív chtěl poděkovat, že až se mi budete ptát příště něco na telefonu, že Vám to 
řeknu, že to budete používat, tak jste to použil, no tak.  
 
Petr Šula – TOP 09 
Tohle je tak závažná záležitost, že si myslím, že.  
 
Milan Maruštík - starosta 
No, tak já bych k tomuhletomu bodu řekl asi to, že v současné době jsem já vystavil 
objednávku ve vzniklé situaci na právní analýzu, která je v běhu, zatím ta právní analýza 
oficielně není, není ani výsledek jednání mezi právníky a Milpem a myslím si, že vzhledem 
k tomu, že nějaký kroky se dějí a snažíme se ty některé nesrovnalosti, který jsou mezi 
smlouvou a výsledkem celého díla, dát dohromady, tak bych k tomu asi tu debatu docela 
uzavřel a jakmile bude nějaký výstup nebo bude nějaká dohoda, jak celou tuhletu záležitost 
uvedeme na správnou míru, tak samozřejmě Vás budeme rádi informovat. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Já děkuju, já jsem předpokládal, že mi odpoví paní místostarostka, ono to není totiž ještě stále 
vše, chtěl bych se v této souvislosti zeptat, kdo dal společnosti Milpo souhlas výrobou s další 
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dalších výtisků knihy a k jejich prodeji v knižní distribuční síti, protože ty se prodávají nejen 
přes stránky Milpa, našel jsem je např. u Neoluxoru a dalších nakladatelství. My jsme 
objednatel, objednali jsme si smlouvou o dílo výtisky, které se následně, nikde jsem neviděl 
souhlas, bez našeho souhlasu dále prodávají. Dle smlouvy o dílo my bychom měli být 
vlastníky práv ke knize jakožto objednavatel a další výtisky bez našeho souhlasu a nějakého 
finančního plnění ze strany Milpa by neměli existovat. Jelikož mi není znám žádný dodatek 
ke smlouvě, nevím, jestli se objeví, který by toto řešil, tak se domnívám, že MČ je i nadále 
krácena na svých právech vlastníka a naopak společnost Milpo se neoprávněně obohacuje na 
něčem, co jim dle smlouvy nepatří. Chci se zeptat, jak tohle bude řešeno, protože jak jsem 
řekl, tu knihu jsme si objednali my a ona se tváří, jako že je to jen Milpa a my jsme pouze 
toho vydavatele podpořili. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Já se domnívám, že jsem vlastně odpověděl tou předešlou odpovědí, že čekám, jaké bude 
vyjádření právníků, kteří jsou odborníci přes autorská práva, smlouvy v oblasti polygrafie a 
ostatního a myslím si, že to je snad dostatečné. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Další dotaz jestli můžu, zajímalo by mě, proč tehdejší starostka, nyní místostarostka paní 
Rázková svým podpisem odsouhlasila proplacení neoprávněné zálohové faktury na plnou 
cenu 396 tisíc Kč s DPH vystavené společností Milpo dne 17.6.2016, tj. 5 a půl měsíce před 
smluvním termínem dodání díla. Ve smlouvě, kterou tady mám k dispozici a kterou si můžete 
všichni dohledat, o žádných zálohových platbách se vůbec nikde nic nepíše, naopak tam je 
uvedeno, že faktura bude proplacena do třiceti dnů od předání předmětu smlouvy 
objednavateli bez vad, nedodělků a množství dle smlouvy. Je zde tedy zjevný rozpor mezi 
smlouvou, úhradou o dílo, které v této době nemohlo být hotové, protože se údajně objevilo 
v druhé polovině listopadu, tj. proč jsme zaplatili půl roku před tím, než jsme vůbec dostali 
podklady, ke kterým bychom se vyjádřili, proč jsme za to zaplatili, když navíc se ta knížka 
netváří tak jak byla objednána, není to naše knížka, je to knížka Milpa. Také se chci zeptat, 
kdo odsouhlasil obsah a vzhled díla, kdo tedy dovolil, že zhotovitel vydává majetek 
objednavatele za svůj a do tiráže drze napsal, že tato kniha vychází za podpory MČ Praha 12. 
Podle smlouvy si totiž MČ zhotovení díla objednala, tak jaká je to podpora. Myslim si, že těch 
dotazů už jsem vznesl tolik, že. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Technickou. 
 
Mgr. Zlatuše Rybářová – ODS 
Rybářová – ODS 
Pane starosto, já se domnívám, že tyhlety věci, co nám říká kolega, já jsem o nich vůbec 
netušila, já si myslím, že si alespoň trošku zasloužíme odpověď paní Dr. Rázkové, jak ji tady 
kolega vyzývá, aby odpověděla. 
 
Ing. Jan Mikulecký – Změna pro Prahu 12 
Dobrý den, Mikulecký Změna pro Prahu 12, já mám procesní návrh, domnívám se, že 
takováto věc nesouvisí s bodem, který momentálně projednáváme. Projednáváme zprávu o 
činnosti rady. Děkuji.  
 
Petr Šula – TOP 09 
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Já bych poprosil paní místostarostku o odpovědi. Děkuji.  
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Vážený pane kolego, vzhledem k tomu, že tady zaznělo opravdu řada velmi mylných 
interpretací, domnívám se, že bude úplně na místě, když jednu otázku po druhé zodpovím na 
příštím zastupitelstvu v písemném předkladu a bude mi umožněno dát všem zastupitelům tuto 
knihu. S knihou mám jediný problém, a to sice, že se tam na patitulu objevilo poděkování, 
které jsme neodsouhlasili. Ostatní věci, které jste uvedl, skutečně odpovídají uzavřené 
smlouvě, velmi se ohrazuji proti tomu, že by kniha byla jen mojí záležitostí, celá rada 
podpořila vznik této knihy. Tato kniha byla aktualizací knihy, která vyšla v r. 1997- 
Nakladatelství Milpo vydalo přes 100 knih o Praze, o jednotlivých MČ a vždy na půdorysu 
smlouvy, kterou uzavřela MČ. Je mi líto, že jste dostal interpretaci smlouvy i celého toho 
koloběhu opravdu ve velmi podivném znění. A protože těch lží tam bylo uvedeno hodně, 
nechci jednu po druhé tady komentovat, ale sepíšu Vám je.  
 
Petr Šula – TOP 09 
Já děkuju, nicméně tu smlouvu, kterou jsem si vytáhl a která je dostupná všem zastupitelům, 
tak si myslím, tak zní velmi jasně, celá knížka má být placena z inzerce, případně z darů a 
nikde se tam neuvádí to, že by inzerci měl dostat nakladatel, nicméně budu velmi čekat na to, 
jakým způsobem všechny tyto mé dotazy zodpovíte, protože včetně zálohové faktury, 
z jakého důvodu, nebo jestli je běžné, že MČ půl roku před vypršením termínu a bez toho, aby 
si zkontrolovala, co v té knize je, proplatí 396 tisíc, rád si na to počkám.  
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Já jsem chtěla ještě uvést asi na pravou míru jeden velmi silný argument, tato kniha, která je 
velmi reprezentativní, byla nejlevnější knihou, kterou vydala MČ od r. 1991. Příjmy, které 
přišly od inzerentů MČ, snížily tu cenu, která byla dohodnuta na částku kolem 100 tisíc 
korun, protože tato částka, která je na účtu MČ, vlastně snižuje částku, kterou jsme zaplatili za 
tisíc knih. Já si myslím, že bude úplně správné, až budeme znova hovořit o té knize, aby ji 
zastupitelé měli na stole a věděli, že ta kniha je pěkná, je dobrá a tvořili ji autoři, kteří Prahu 
12 mají rádi a velmi dobře ji znají. Je mi líto, že jste ji zatím nemohli obdržet.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Beníku, jestli se k tomu ještě chceš vyjádřit. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
Já takhle. Přesně jak říká paní doktorka, na téma kniha o Praze 12 křížem krážem, o tom se 
tady bude mluvit ještě příště a bude se o tom. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Jak dlouho se o tom bude mluvit? 
 
Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
Samozřejmě, já chci říci, že jsem paní Dr. Rázkovou poznal v r. 1996 právě ve chvíli, kdy 
tahle kniha vznikala, ten první díl. Paní Dr. Rázková tenkrát byla vedoucí tiskového oddělení 
a vlastně v tom r. … 
 
Petr Šula – TOP 09 
Nevím, jestli to souvisí s tím bodem. 
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Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
Neskákejte mi do řeči pane Šulo, Vy jste také mluvil dlouho. Já jen aby zastupitelstvo vědělo. 
Já jsem si podrobně, mám všechny materiály k té knize, velmi detailně jsem si analyzoval 
veškeré dění kolem této knihy, kolem podobných knih, které vychází v jiných MČ hl. m. 
Prahy. Podrobně jsem analyzoval i rok 1996, kdy byl tehdy starosta pan Petr Hána z ODS a 
měl tam svojí předmluvu k té knize a chci zde deklarovat, že MČ má teda právní kancelář, 
která bude nějakým způsobem jednat s vydavatelstvím Milpo. My ve vedení MČ budeme 
velmi detailně a velmi zodpovědně diskutovat o těch jednotlivých náležitostech té knihy a já 
můžu potvrdit to, co tady říkala paní Dr. Rázková, která se v případě té knihy stává jakýmsi 
symbolem, jakýmsi terčem útoků, znevážení atd. Ale k tomu přijde řeč pane kolego a já v této 
chvíli zodpovědně mohu říci, že budu bedlivě sledovat jednání advokátní kanceláře s Milpem, 
chystám si další vlastní podněty v této záležitosti a to, co tady Vy říkáte, prostě není pravda, 
budeme to rozporovat a dotáhneme to do zdárného konce. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Děkuji, já už nebudu. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Můžu ještě k tomu ještě maličko, protože bylo zmíněno mé jméno. Kolega se mi zeptal, já 
jsem odpověděl, nebudu fabulovat. Protože samozřejmě jakoby abych to trošku uvedl na tu 
míru, my jsme se jako zbytek rady kromě 25. září jsme to schválili a od té doby jsme o tom 
nevěděli nic, takže se to řeší, řeší se to celkem důkladně, jak říká starosta, je na to objednaný 
posouzení od advokáta, který má specializaci právě na tenhle segment tohohle práva, tj. na 
práva duševních vlastnictví, co se týče těch dalších věcí, co si o tom myslím já nebo někdo 
z rady, tak můj názor víte, to jsem Vám řekl po telefonu, co si o tom myslím já, to není 
směrodatný, a uvidíme, jak se říká lidově, co z toho vyleze. Samozřejmě, my to musíme řešit, 
aby městská část byla v podstatě na svých právech tam, kde má být, když to řeknu takhle. 
Nikdo z nás z toho nemá radost, jak to dopadlo, nebudu hodnotit, jestli knížka je hezká nebo 
není, to je věc subjektivní, jestli knížka ve skutečnosti stála nebo nestála, to nejsme schopni 
ohodnotit, protože já nevím, kolik stojí vydání knížky, nevím jaké jsou autorské honoráře, 
tyhlety věci neznám, abychom nezabředli do diskuze, jestli je knížka taková nebo maková , 
jestli má, jestli je tam tolik inzerce, jak to někdo nazval, v minulosti jsem zaslechl 
developerský katalog, můžeme si myslet o tom cokoliv, jak jsem po telefonu řekl, mě akorát 
zajímají na tom ty peníze, nebo kdo s tou knížkou odsouhlasil, jestli jsou tam fotky takový 
nebo makový, mě zajímají ty peníze, aby nás někdo nepopotahoval kvůli tomu, že dejme 
tomu jsme se o to nestarali, nebo něco takovýho, ano můžete říkat, že jsme blbý, že jsme to 
nechali bejt, já jsem se o to začal zajímat asi týden před vánocemi , když jsem si přečetl tu 
smlouvu, to je celý. Ale jakoby ty debaty o tom, kdo to odsouhlasil nebo neodsouhlasil, já to 
neodsouhlasil, já to viděl až někdy po tom zastupitelstvu toho 22. A ten obsah hodnotit 
nebudu. Opravdu počkejme si všichni na to, co sepíšou ti advokáti, a musím garantovat, že 
vedení MČ se k tomu postaví čelem a budeme to řešit. 
 
Petr Šula – TOP 09 
Děkuju, nebudu to prodlužovat. Já souhlasím s paní Rázkovou, že ona byla předkladatelkou, 
hlavní organizátorkou, ale zodpovědnost jde za celou radou. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
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Pane kolego, Vy jste dostal nějaké informace, to platí pro celé zastupitelstvo, pakliže někdo 
chce znát jiný pohled na celou kauzu, jsem k dispozici všem, kdo to bude chtít vysvětlit. Celá 
ta záležitost je čistá, jedinou vadou na kráse je to, že tam mám úvodní slovo. 
 
Petr Šula – TOP 09 
To říkal i pan Gross, jestli se nepletu, smlouva je k nahlédnutí v Tedu, takže všichni 
zastupitelé mohou nahlédnout. Skutečně se tady mluví o 360 tisících, jsou to veškeré náklady, 
nikde se nepíše o tom, že by inzerce měla patřit nakladateli a počkáme si na odpověď. 
 
Milan Maruštík - starosta 
No, tak pokud ji vybíral nakladatel, tak asi patří nakladateli, to je právě předmět toho 
posouzení.  
Dalším je paní Rybářová. 
 
Mgr. Zlatuše Rybářová – ODS 
Rybářová – ODS 
Já navážu na svého kolegu, protože informace, které jsme tu dostali, jsou pro mě naprosto 
zdrcující, je to pro mě velké překvapení, já jsem to nečekala, že pan Kůla přijde s takovouhle 
informací, Šula, pardon, můj kolega dva roky, omlouvám se. Nicméně je chvályhodné pane 
starosto, že se tím zabýváte dál a já se domnívám, že tahleta záležitost právě patří  
kontrolnímu výboru, právě by ji měl prostudovat i kontrolní výbor, měl by se tím zabývat, 
proto já dávám návrh usnesení : Zpráva o činnosti  1/bere o činnosti zprávu o činnosti a 2/ 
ukládá kontrolnímu výboru ZMČ za 2.1. prověřit postup k vydání publikace Praha 12 křížem 
krážem, viz rozpočtové změny a úpravy – rozpočtová opatření 9. série, a to včetně smluvního 
vztahy, 2.2. prověřit finanční prostředky, které plynou z inzerce a které náleží městské části. 
Já se domnívám, že tohleto je přesně to, co by měl kontrolní výbor udělat, proto ho tu máme a 
ať dopadnou jednání, jak dopadnou, tak kontrolní výbor by se měl tímto postupem zabývat. A 
abych to trošku odlehčila, tak já jsem chtěla vystoupit původně s něčím úplně jiným, takže 
tímhle jsem začala, to odkládám, a to platí, ale já Vám chci poděkovat, já Vám chci hlavně 
poděkovat za předklad na str. 13 Rada 100-005-16, a to je přihláška ochranné známky 
Antifetfest. Přátelé to byl Váš majstr štych, protože sice to je pro někoho zanedbatelná věc, 
nicméně Antifetfest je soutěž, která tady vznikla ještě za Petra Hány, já si pamatuju, že já, 
Petr Hána a Marie Vašáková, kterou moc pozdravujte, která se domnívám, že i ten název 
vymyslela, takže jsme tady dělali soutěž, která nejdřív začala základními školami, pak se 
k tomu přidávali další a další, a dneska tato soutěž má věhlas na celém hlavním městě a 
tohleto bylo potřeba, protože ta soutěž je opravdu ojedinělá, jedinečná a má svůj úspěch a má 
smysl v prevenci, co se týká protidrogových záležitostí, takže na konec mého řečnění, i když 
předkládám předklad na změnu usnesení, Vám moc děkuji, že jste odsouhlasili známku 
Antifetfest. Děkuju.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já na to musím zareagovat, protože já děkuji za to, že děkujete. Je úplně jedno, za koho to 
vzniklo, je důležité jaký to má dopad, jakou to má další hodnotu. Takže pokud je to věc jako 
je Antifetfest, který tady máme deset let a letos se nám ho podařilo s Lenkou i v rámci agendy 
21 podpořit i tím nejlepším z Antifetfestu za těch deset let, stejně tak to budeme podporovat i 
nadále, chceme znova pořádat to, co jsme pořádali poprvé i minulý rok a myslím si, že 
doopravdy v tomhletom případě si to tu podporu zaslouží, proto jsme tak učinili, protože tady 
bylo nebezpečí, že ta známka může být zneužita, nebo že může být jiný název, aby to někdo 
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obešel, takže tímhletím způsobem jsme se snažili přihlásit k tomu našemu Know how, to jen 
tak na okraj. 
Rád to vyřídím a Lenka určitě taky, takže to bude mít stereo.  
 
Bc. František Adámek - člen rady 
Já jen jestli můžu k návrhu usnesení, který předložila paní kolegyně Rybářová. Já nemám 
s tím meritem absolutně žádné problémy, je to přesně řekněme ta chvíle, kdy kontrolní výbor 
by si to měl vzít, máme to právo to odložit atd., mám pouze trošičku pochyby o prakticky, 
dělal jsem to čtyři roky předsedu kontrolního výboru, o praktickém výkonu toho usnesení. 
Tady zazněla informace, kterou řekl kolega pan Marhoul, mám pocit, že lépe řečeno pan 
starosta, že objednávkou objednal právní posouzení u firmy, tj. u firmy, která se zabývá 
autorským právem. Ty určité problémy, které teď zazněly, já bych to usnesení spíš vyřešil 
v pozdějším čase, protože oni stejně teď nebudou moc dělat, pokud si nezadají za peníze a na 
koho to je, zaplatíme nové jiné právní posouzení atd. S tím já mám pouze problém, proto to 
říkám, děkuju.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Takže další přihlášenou, paní Rybářová s technickou. 
 
Mgr. Zlatuše Rybářová – ODS 
Já si myslím, že my si, kolego rozumíme, já se domnívám, že klidně můžou začít. Klidně 
můžou začít, začít se prohrabovat v papírech, zjišťovat názory, zastavit to jednání, počkat si 
na to, co Vy budete mít, klidně můžou začít, opravdu klidně můžou začít.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Dobře, tak uvidíme, jak se toho zhostí paní předsedkyně, která tu už bohužel není. Já se 
přiznám, že jsem tady nebyl, neznám to usnesení, předpokládám, že ho paní Mgr. Rybářová 
dala návrhovému výboru, takže to mají, další přihlášenou je paní Hana Jandová, potom se 
připraví Jiří Fremr, Petr Serafín, Eva Tylová, Marek Fajfr.  
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Jandová – TOP 09 
Já stejně jako kolegyně asi odsunu své původní body a asi nikoho moc nepřekvapí, že se také 
chci vrhnout na str. 44, R-101-008-16 rozpočtové změny a úpravy, týká se to té položky 250 
tisíc. Já se přiznám, že dost dobře nerozumím několika věcem, a to, na co se bere právní 
kancelář na autorská práva. A chtěla bych se, protože tu smlouvu jsem si přečetla včera a 
chtěla bych se zeptat, počítám, že na to budete umět nebo tajemník úřadu odpovědět, v té 
smlouvě je stanovena cena 360 tisíc. MČ předá podklady. O ničem jiném to není, zaplatí se do 
třiceti dnů po předání díla. Mně, vzhledem k tomu, že v novinách a na webu proběhla výzva 
podnikatelům, že je možné v té knize inzerovat, tak ač nejsem právník, chtěla bych se zeptat 
Vás, a to bez toho, že byste si k tomu Vy najali právní kancelář, z čeho z té smlouvy vyplývá, 
že v té knize bude jakákoliv inzerce? Na základě čeho vůbec MČ vyzývala podnikatele, aby 
tam inzerovali, když ve smlouvě nic takového není? Tam je, že cena je konečná a že za to 
městská část zaplatí 360 tisíc. Nerozumím tomu. A myslím si, že to není věc mezi Milpem a 
MČ, ale to je o naplňování té smlouvy. Tam v té smlouvě, ano v důvodové zprávě, jak to 
citoval kolega, ale důvodová zpráva není smlouva a může tam být důvodová zpráva k úplně 
jinému materiálu, nemá to vůbec žádný dopad na smluvní vztah, který uzavřela rada, nebo-li 
městská část s tím vydavatelem, takže bych se chtěla zeptat, na základě čeho to městská část 
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inzerovala. Druhý můj dotaz je, jestli je pravda co tu zaznělo, že došlo k proplacení té 
zálohové faktury?  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Ano, to pravda je, to došlo k tomu proplacení té zálohové faktury, došlo k tomu někdy, peníze 
byly odeslaný někdy v červenci. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Pak se tedy ptám, co od té doby udělal pan tajemník, protože v té smlouvě je jasně napsáno, 
že úhrada bude až po uzavření smlouvy. Tudíž tady někdo porušil vnitřní pravidla, není to 
poprvé, měl by za to nést zodpovědnost a pokud vím, tak je nějaké pravidlo, které platí án 
blok, že městská část zálohy neplatí, tj. ví to všichni úředníci, kteří mají tu, teď nevím, jak se 
to přesně jmenuje, příkazní právo a stalo se to před čtyřmi lety a nejmenovaný vedoucí 
odboru za to měl i krácený plat, tak to není věc, která by se v tomto úřadě nestala, bylo to také 
pod paní Dr. Rázkovou, ale tudíž si myslím, že tady nefunguje vnitřní kontrolní systém, a to 
je můj podnět kontrolnímu výboru a i panu tajemníkovi, abychom dostali informaci o tom, jak 
je tady nastaven kontrolní systém, zda vůbec odpovídá zákonu i finanční kontrole, protože ten 
příkaz na tu zálohovou fakturu nemohl podepsat jen ten jeden vedoucí, muselo to projít 
ekonomickým odborem. Ta smlouva tam musí také ležet. To prostě můžu říci, že to ten úřad 
šel tedy opravdu do kopru, když tady zcela s klidem projde takováhle věc. Jsou náročnější 
věci, chápu, že to lidi přehlídnou, ale tohle to mi už přijde trošičku moc, takže já bych prosila 
informaci o tom, jak je tady nastaven oběh dokladů, kdo to má všechno podepisovat a jak 
úřad brání tomu, aby se něco takového stalo. Není to poprvé, to přece není možný, to je 
poměrně velké pochybení a potom bych chtěla poprosit, jestli bych mohla dostat kopii 
k celému tomu případu, ne popsáno, zaplatil, podepsal. Já bych ráda kopii těch faktur a prostě 
složku jako takovou, protože si myslím, obzvlášť proto, že se to stává a je mi to líto, ale 
v souvislosti s paní Dr. Rázkovou, ať je v jakékoliv funkci již asi potřetí nebo počtvrté, tak si 
myslím, že my jako zastupitelé bychom ten úřad měli začít chránit. Tady musí být pravidla, 
která se musí dodržovat a ti úředníci se nesmí bát, protože tady ten vedoucí odboru měl jít za 
tajemníkem, za samosprávou a říci, já jsem tady tlačen k něčemu, co dělat nemám. Řekněme 
si to otevřeně, že není třeba brát právní služby, ano, teď dostat ty peníze z tý firmy, to je 
pravda, ale už jednou, to tady nejde, já už to ani neberu jako opozice, koalice, třeba za dva 
roky přijde úplně někdo jinej, neznalej, ale ty lidi musí vědět, že jsou tady předpisy, za který 
můžou být i zavřený, vždyť si to uvědomte, a že teda naše společná jaksi věc by měla být, aby 
ten úřad byl od samosprávy odcloněn a úředník, který nedodrží svoje práva, tak za to holt 
bude zavřený, protože tady se vymění samospráva, začne se všecko vyšetřovat, ale odnesou to 
ti lidi, ale to určitě nemohl člověk udělat sám o sobě, protože číst umí, svoje povinnosti zná a 
ví, jak to dopadlo s vedoucím odboru majetku, kdy se na to přišlo ještě brzo a prostě se to 
vyšetřilo, byl postižen on, takže já bych o tohle chtěla poprosit, protože je tu plno věcí, který 
vůbec na to není právní kancelář a je to, mělo by to být naší ctí, že ten úřad tady bude nějak 
postaven a ti lidi budou mít jistotu, že my jako zastupitelé prostě budeme se snažit, aby se 
tady to právo, já nevím jak to říci, mě to přijde nedůstojné.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Já než předám slovo panu tajemníkovi, já na to musím reagovat, já s tím, co tady zaznělo od 
paní kolegyně Jandové, v těch věcech, na základě čeho byla ta inzerce, to se přiznám, že 
nevím, kdo k tomu dal pokyn, můžete si myslet, že jsem lempl a blbec, já jsem se o to 
nestaral, to šlo mimo mě a kdo nechal proplatit tu fakturu, no tak jako my máme vnitřní 
směrnici o oběhu účetních dokladů, kde jsou popsaný ty tři stupně, příkaz celé operace, 
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správce rozpočtu, hlavní účetní. Tak správce rozpočtu, tak je to OPR, pan Ing. Schwarz, 
hlavní účetní, to jsou holky zespoda a potom jako co se týče odboru ekonomického, ve finále 
toho, že dostanou celý ten likvidační záznam, tak oni to jen celé proplácejí. Odbor 
ekonomický tu věcnou věc neřeší. Ano, měli se ozvat s tím, že to nechtějí proplatit, protože 
oni tu smlouvu maj, já se přiznám, že když jsem se na to ptal, tak mi bylo zodpovězeno tak, že 
se na to moc odpovídat nechtělo, to je věc jejich, na druhou stranu je musím trošku obhájit 
v tom, že když přijde mi k proplacení poslaná faktura, na které je podepsaná paní starostka 
tehdejší, nedokážu si představit, nechtěl bych být v kůži vedoucího odboru, který by řekl, 
podívejte se, já Vám to neproplatím. Uznávám, že bohužel je to pochybení, řeknu to na 
rovinu, nestal se žádný trestný čin, ty knížky tady jsou, takže není to o tom, že by se ty peníze 
ztratily, rozhodně o 5 a půl měsíce, jak tu říkal pan kolega Šula, se to proplatit nemělo, otázka 
je, jestli se to může zpětně vrátit, peníze byly proplaceny, je to poučení pro příště, je to 
poučení pro úředníky, předpokládám, že pan tajemník to nějak postihovat nebude, protože 
dostal tu zálohovou fakturu k proplacení, tak co mohli asi tak dělat. Je to velké poučení na to, 
abychom si dávali sakra pozor, aby se to neopakovalo, protože jsou z toho velké 
nepříjemnosti, a ve finále to spadne na ty, kteří jsou dole. Celkově to je nemilý, nepříjemný, 
popasujeme se s tím tak, že tu směrnici o oběhu účetních dokladů nějakou formou oprášíme, 
aby tam byla přímo napsána ta odpovědnost, aby ti úředníci, když přijde něco, co se nezdá, 
aby to odmítli a nepropláceli, dokud se ty věci nevyjasní. Opakuji s tímto konkrétním 
případem, zpětně už s tím nic neuděláme, faktura už byla proplacená, já když jsem se začal 
koncem listopadu po tom pídit, tak mi to dali, potom mi dali i tu konečnou fakturu, tam 
jakoby, to nebudu nějak moc komentovat, ono ta konečná faktura příliš nesedí s tou 
zálohovou fakturou, tam jsou také rozpory, ale to jsou věci, které se budou nějakou formou 
řešit a bohužel, řeknu na rovinu, to se nikdy stát nemělo, nic víc Vám k tomu říci nemůžu, ale 
je to pochybení, je to poučení pro příště.  
 
Tomáš Hejzlar - tajemník 
Děkuju, Hejzlar, já bych jenom poděkoval kolegovi Marhoulovi, protože to řekl velmi pěkně, 
chtěl bych říci, že dejte nám prosím čas, protože kvůli tomu jsme právě to zadali těm 
právníkům, abychom přesně zjistili, co se kde stalo. Jestli se někdo z Vás domnívá, že tady 
máme barák plný odborníků na autorská práva apod., k tomu můžu říci jen dvě věci, nemáme 
odborníky na autorská práva a pokud bychom se měli např. bránit nějakou žalobou apod., tak 
ke všemu tomu budeme potřebovat nějaký odborný posudek, který jako úřad nejsme schopni 
udělat. My na to potřebujeme odbornou firmu, která to potvrdí, která to tzv. orazítkuje, dá na 
to to svoje odborný ověření, že tohleto skutečně můžeme udělat. Ten rozbor ještě nemáme, 
takže až ten rozbor budeme mít, tak z něho samozřejmě vyvodíme patřičné důsledky, např. 
nějakou úpravou toho kontrolního systému, já si nemyslím, že bychom měli úplně špatný, ale 
vždycky tam funguje lidský faktor a může se stát, že selže zkrátka. Takže to je z mojí strany 
všechno, na ty Vaše ostatní otázky samozřejmě odpovíme písemně, protože toho bylo hodně a 
teď z hlavy připravovat, to bych asi neřekl všechno tak, jak je to pravda a nebylo by to přesný, 
takže děkuji.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Zbyněk asi se hlásil.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Před kolegou Boublíkem ještě Jiří Fremr, Petr Serafín, Eva Tylová, Marek Fajfr, a teprve 
potom Zbyněk Boublík, tak aby to šlo v pořadí, tak pan Fremr, paní Jandová a pan Šula, to tu 
budeme do večera kvůli tomu. 
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Ing. Jiří Fremr - ODS 
Fremr – ODS 
Já bych měl taky pár dotazů, tak nejdřív na str. 9 usnesení č. 8, tady se mluví o tom, že byla 
připravena nová směrnice o zadávání veřejných zakázek, tak by mě jenom zajímalo, v čem je 
pozměněná rámcově proti tý minulý.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Když tak já bych poprosil o odpověď pana tajemníka, i když bych byl schopen odpovídat 
sám, ale on je jako předkladatel té směrnice, tak ho nechci připravit o zásluhy. 
Tomáš Hejzlar - tajemník 
Hejzlar 
Ta směrnice doznala zjednodušení, dalo by se velmi jednoduše říci, já nevím, jestli jste četl 
obě verze tu starou i tu novou, mírně se tam posunuly ty hranice, protože jak nám neustále 
vytrvale stoupají ceny, tak ty starý hranice přestaly vyhovovat, protože místo toho, abychom 
něco dělali, tak jsme pořád soutěžily i věci, který byly podle mého soudu, teda nejen podle 
mého, zbytečný soutěžit, to je jedna věc a druhá věc, ze čtyř kategorií zakázek malého 
rozsahu jsme udělali tři, to je všechno. Skutečně zjednodušení, aby nám to příliš nebránilo 
v práci, protože když pak já vím, že jsou municipality, kde se soutěží i tužky, když si úředník 
chce koupit propisku, která stojí v krámu 10 Kč, tak udělá soutěž, tak ji krásně vysoutěží za 9 
Kč, ale strávil s tím asi tak 4 hodiny času a když ten úředník bere brutto já nevím 150 Kč, tak 
si to můžu snadno spočítat, na kolik ta propiska opravdu přišla. Vždy se musí uvažovat o tom, 
jestli ta soutěž v dané chvíli má vůbec cenu. Samozřejmě ta směrnice nebrání v tom, když to 
bude z nějakýho důvodu důležitý, klidně udělat výběrové řízení na něco, co stojí jen 10 tisíc. 
Když budeme mít pocit, že to má smysl, tak nám v tom nebrání, ale když prostě víme, že 
potřebujeme nějaký židle a je potřeba je koupit a tak se podíváme na internet, tam to najdeme, 
nikdo nám jinou cenu nenabídne. 
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
Dobře, pane tajemníku, už to nemusíte rozebírat, děkuju. 
Potom na stránce 13 se mluví, to je usnesení č. 3 dohoda o ukončení příkazní smlouvy 
k veřejný zakázce na rekonstrukci bývalý školní družiny v ulici K Dolům. Proč došlo 
k ukončení tý příkazní smlouvy? 
 
Milan Maruštík – starosta 
Ví na to odpověď pan tajemník, proč skončila smlouva? Dokáže na to fundovaně odpovědět? 
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
Mám to zopakovat pane tajemníku? 
 
Milan Maruštík – starosta 
Pro jistotu prý ano. Poprosím, děkuju. 
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
100. rada MČ dohoda o ukončení příkazní smlouvy ze dne 26.2.2016 k veřejné zakázce na 
služby s názvem rekonstrukce bývalé školní družiny ulice K Dolům. 
 
Milan Maruštík – starosta 
Jo, to je komunitní centrum? 
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Tomáš Hejzlar - tajemník 
Hejzlar 
To byla, my jsme měli nasmlouvanou na provedení, nebo přípravu výběrového řízení na 
novýho dodavatele jednu firmu z důvodů, který tady nechci rozebírat, prostě jsme s ní 
ukončili smlouvu a vysoutěžila se jiná firma. To je všechno. 
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
To by mě právě zajímalo, ty důvody. 
 
Tomáš Hejzlar - tajemník 
No nebyla dejme tomu spokojenost. 
 
Bc. František Adámek - uvolněný člen rady 
To byla ta návaznost, jak jsem odpovídal kolegovi Fajfrovi, proč jsme si najali tu novou 
firmu, z důvodu neserióznosti jsme ukončili a najali jsme si jinýho. Děkuju. 
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
No, tak poslední, strana 57, 102 - Nová radnice ustavení členů a náhradníků hodnotící komise. 
Tady je schválení ustanovení člena rady hodnotící komise, ale je to bez těch členů.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
No, pane kolego, tyhlety tisky ty dělám já, vždycky to nechávám advokátní kanceláři, já už 
jsem to tady říkal asi před 20 minutama na dotaz pana kolegy Šuly, je to z toho důvodu, že  
průběh zadávacího řízení je neveřejný ze zákona a i složení u těch velkých zakázek tý 
hodnotící komise k otevírání obálek je neveřejný z toho důvodu, aby ti zájemci nevěděli, když 
to řeknu laicky, koho mají chodit otravovat. Ono to tak prostě bohužel je, Praha je malá, 
klidně se může stát, že Vás klidně může někdo kontaktovat, z toho důvodu je to neveřejný, 
oni to nevědějí sami, de facto ti zájemci, oni budou účastni otevírání těch obálek, uvidí 
složení té komise až na místě, má to vyloženě pragmatický charakter, není to tak, že by se 
někdo z nás styděl, nebo se bál, že jsme tam. Řeknu to na rovinu, to se občas stává, ty 
zkušenosti jsou, že se ti různí zájemci snaží kontaktovat členy hodnotící komise a upřímně 
řečeno asi nikdo z nás, kteří tam jsme nemá zájem, aby jako „hele, moh by ses někde sejít 
někde na kafi s takovýma“, jako nechci. 
 
Ing. Jiří Fremr  - ODS 
Možná by tam ten důvod nebylo špatný napsat, takhle to vypadá, jako že je to nějaký tajný 
bratrstvo. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Jo jasně, v tu chvíli nenapadlo mi to tam uvádět z důvodu, aby neprobíhal nějaký lobbing 
nebo ovlivňování, ale upřímně řečeno na druhou stranu, jelikož ty hodnotící kritéria, ta hlavní 
hodnotící kritérium je ekonomická výhodnost nabídky, ty dílčí jsou dvě, tj. tam je samozřejmě 
je cena a plus ekonomický kritérium, tj., že ti uchazeči mají navrhnout zkrácení milníku, a to 
z toho důvodu, aby byl ten barák postaven v nějaký kratší době, abychom se mohli 
přestěhovat a opustit ty nevyhovující budovy, protože upřímně řečeno, ten provoz baráků, kde 
my jsme, tak je docela drahý. Když tak plácnu, kdybyste si představili provoz v teskáči ročně, 
na to, že tam sedí dva lidi většinou, ono jich tam sedí víc, tak provoz stojí 800 tisíc ročně. 
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Jenom abychom byli v obraze. Každý rok v těch budovách stojí moc a moc peněz, podle mě 
nesmyslně. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Tak další je pan Serafín. 
 
Ing. Petr Serafín – ČSSD 
Dobrý večer, Serafín, já jsem ještě dneska nemluvil, vrátím se k tomu, co tady kolegyně 
Zlatka Rybářová dala do usnesení. My to teda budeme prověřovat celou tu akci, budeme se 
pitvat asi po třech liniích zároveň, což je docela zajímavé. Asi bude fungovat nějaký kontrolní 
odbor na městské části, určitě se tím bude zabývat a předpokládám, pak to bude prověřovat 
právní kancelář a pak ještě kontrolní výbor, čili to bude mít navzájem nějaké koordinace nebo 
jak to bude, já si to nedovedu představit, čili mluvím za člena kontrolního výboru. My tu 
předsedkyni nemáme, samozřejmě kontrolní výbor to tady slyší, jsou tu tři členové 
kontrolního výboru, vyzývat je, aby začali okamžitě pracovat, na to není třeba usnesení, 
protože je to podnět zastupitelů, kteří byli přítomni na této radnici, podněty jsou dva, pokud 
slyší, Hanka Jandová plus Zlatka, takže já z toho důvodu dávat usnesení, jestli ukládá, 
považuju celkem za duplicitní, to je jen můj názor.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Víte co, já to nechávám tydlecty věci tedy návrh na usnesení, protože předpokládám, že 
kolegyně Rybářová předložila návrhovému výboru, uvidíme, jak se s tím zastupitelstvo 
popasuje, samozřejmě výsostným právem kontrolního výboru je kontrolovat všechny 
samosprávný činnosti, který tady jsou a i kdyby Vám to zastupitelstvo neuložilo, tak to udělat 
můžete sami, pokud Vám to zastupitelstvo uloží, tak to vypracovat musíte a dát zprávu o 
kontrolní činnosti a dát to na zastupitelstvo. Já tady nemůžu říkat kontrolnímu výboru co máte 
dělat jak to máte dělat, ne že bych to nevěděl, ale já nemůžu úkolovat kontrolní výbor, jestli si 
rozumíme. Předpokládám, že budete vycházet z podkladů, které si nechává zpracovávat MČ. 
Co se týče usnesení, nechme tomu jako volný průběh, uvidíme, jestli bude usnesení přijato 
nebo přijato. 
Další přihlášenou je Ing. Eva Tylová. 
 
Ing. Eva Tylová  - SZ s podporou Pirátů a LES 
Mnoho z toho, co jsem se chtěla zeptat, bylo zodpovězeno, takže mě zbývá na str. 55,  102 
rada R 102-017-17 obytný soubor Komořanská dokumentace k územnímu rozhodnutí. Já jsem 
chtěla vysvětlit vlastně k čemu je to usnesení, protože mě zarazilo, že bod 1/ to je jasné 
konstatuje, že MČ má se společností Central Group Komořany uzavřenu darovací smlouvu a 
zarazil mě ten bod 2/ nesouhlasí, což je dobře, že rada nesouhlasí, ale chtěla jsem se zeptat, co 
bylo podnětem k tomu nesouhlasu, konkrétně nesouhlasí s jakýmkoliv zvýšením počtu či 
výšky obytných objektů, obytného souboru Komořanská, jelikož by to bylo v přímém rozporu 
s uzavřenou smlouvou. Takže můj dotaz je, co vlastně tohle iniciovalo, to jakoby navozuje 
dojem, že Central Group přišel s nějakým navýšením.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Paní kolegyně, asi na tohlecto bude odpovězeno písemně, protože tu kompetenci územního 
rozvoje má na starosti naše kolegyně radní paní Rázková, která tady teď není, takže my ji to 
přetlumočíme, ať Vám odpoví písemně, možná asi víme, o co se jedná, ale asi bychom tady 
trošku fabulovali, takže ona Vám na to odpoví. 
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Ing. Eva Tylová  - SZ s podporou Pirátů a LES 
Dobře, děkuji, a potom na straně 26 rada č. 100 R 100-028-16, týká se to souhlasu s prodejem 
pozemku, který tedy není svěřený městské části, je to pozemek pod budovou České pošty, což 
jako na jednu stranu chápu, že se asi jedná o sjednocení pozemku a budovy, na druhou stranu 
to vyvolává, hlavní město tím ztratí kontrolu nad poměrně významnou částí Sofijského 
náměstí, protože samozřejmě se může stát, že Česká pošta z nějakého důvodu tuto pobočku 
opustí, budovu prodá a já nevím, může tam vyrůst nekontrolovaně, nebo takhle, tím, že 
nebude mít pozemek ani hlavní město, tak nekontrolovaně i nějaký developerský záměr a 
víme, že developeři nikdy nemají dost. Těm nestačí jen 4 – 5 pater, to je urputný boj, ženou to 
nahoru, čím výš, tím lépe. Taková drobná vsuvka nakonec. 
 
 
Milan Maruštík - starosta 
Nevím, jestli ta odpověď bude dostačující pro Vás, ale ten fakt, že se sjednotí pozemek 
s budovou, je samozřejmě v souladu se zákonem, druhá věc je investovat do budovy, která 
není na vlastním pozemku, byť je to státní orgán, je také problém a na základě toho byla 
svolána schůzka, nebo jsme se sešli s generálním ředitelem Českých pošt, který nám v rámci i 
dalších jednání, které jsme tam měli, potvrdil, že v případě, že budou akceptovat nabídnutou 
cenu od magistrátu, kterou ještě nemají, tak mě bude osobně informovat a následně dáme do 
kupní smlouvy nebo magistrát dá do kupní smlouvy pozemku, že v případě prodeje budeme 
mít předkupní právo. To znamená, že kdyby nastal ten problém, kdy pošta řekne, já už ten 
objekt nepotřebuji, já to chci prodat, tak my bychom měli, ne my, ale Praha jako taková, by 
měla v tom případě předkupní právo to vykoupit zpátky. 
 
Ing. Eva Tylová - SZ s podporou Pirátů a LES 
Dobře, děkuju. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Tak dalším přihlášeným je pan Marek Fajfr.  
 
Rev. Marek Fajfr  - TOP 09 
Já bych poprosil, aby ta kniha byla daná zároveň s materiály na další zastupitelstvo, abyste 
měli čas si to pročíst, protože já jsem jen v tom trošku zalistoval a jsem třeba překvapen 
z toho, že paní bývalá starostka se tady vyjadřuje ke kanalizaci v Točné, jako je to spíše 
politická deklarace, pak str. 178 zase paní Daniela Rázková získala ocenění křišťálového 
srdce a je tam vyfocena, trošku mě to překvapuje a zaráží, že jsem si myslel, že je dobře 
zpracována a že jako si dal udělal dobrou propagaci, ten materiál je výborně zpracován 
fotograficky, ale překvapuje mě, že do takové jakoby univerzální knihy se takhle někdo 
zviditelňuje, za sebe bych řekl, že 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Pane kolego, do budoucna, můžeme získat u Zprávy o činnosti rady, potom je bod různé, tam 
se můžeme bavit. 
 
Rev. Marek Fajfr  - TOP 09 
Rozumím, já s tím nemám problém, klidně to nechme v různém. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
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Takže teď je přihlášen ještě pan kolega Zbyněk Boublík, paní Jandová, Petr Šula a znova 
Jandová a ještě pan Kůla. 
Zbyňku je to na tobě, tak ten už nechce, takže paní Ing. Jandová, je to na Vás. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Já se ještě stručně vrátím ke svému předcházejícímu vystoupení, musím říci, že mě trošku 
mrzí, že pan tajemník proto, aby posoudil vnitřní kontrolní systém, potřebuje právní rozbor 
dle autorského zákona, jestli jsem to dobře slyšela, to ve mně příliš velký optimismus 
nevzbuzuje, rovněž tak posouzení té smlouvy jako takové mi přijde, že není o autorském 
právu, ale o tom, že ta smlouva je velmi jasná a stručná. Určitě pak jsou další problémy, 
takhle chtěla bych požádat, jestli městská část alespoň od té společnosti získala informaci, za 
kolik tam je ta inzerce. A teď bych se, šla bych na str. 36 usnesení R 100-048-16, je to 
vyjádření k dokumentaci ke stavebnímu povolení Centrum důstojného stáří, tedy vlastně 
soukromý dům seniorů, rada vzala tu projektovou dokumentaci na vědomí. Přiznám se, že 
z toho vůbec nechápu, jestli s ní souhlasí nebo jestli si rozmýšlí, že se ještě odvolá do toho 
stavebního řízení, protože „bere na vědomí“ tomu nerozumím. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
No, já jsem, paní inženýrko tenhleten materiál předkládal za paní Dr. Rázkovou na radě, 
tohleto usnesení nemůžete brát jako jedno čisté usnesení samo o sobě, ale sama dobře víte, že 
RMČ se k tomu záměru vyjadřovala už asi 7x a že ten záměr Centra důstojného stáří 
v Herrmannově ulici samospráva jednoznačně podporuje. To znamená tím bere na vědomí, 
samozřejmě podporujeme i ten projekt, tak to je, je to otázka výkladu, my jsme k tomu 
s kolegy na radě přistoupili takto, takto má informaci i vedoucí stavebního odboru a myslím 
si, že nemůžete jakkoliv říkat, že bychom tomu záměru nefandili. Fandíme mu a věříme, že to 
zařízení bude stát, že by to bylo první soukromé zařízení pro seniory nebo se zvláštním 
režimem na tomhletom území. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Děkuji za vysvětlení, ale pak tady nechápu kontrolní systém a teď už vůbec nechápu, jak se 
rada vyjadřuje k dokumentaci k územnímu řízení, tak že Vy si jdete za panem vedoucím, něco 
mu řeknete, jak myslíte usnesení, ale to se na mě nezlobte, rada má právo buď se vyjádřit do 
toho územního rozhodnutí, když probíhá a je veřejný jednání a nebo se rozhodne usnesením. 
Tak buď se mi to líbí a nebudu se do toho odvolávat, pak souhlasím, ale jestliže to vezmu na 
vědomí, tak zcela s klidem může zástupce tam jít vyjádřit nějaký zjištěním, že s tím 
nesouhlasí. A to, že jdete a řeknete, že pan vedoucí má vědět a jak si má vysvětlit „beru na 
vědomí“. Jako občan nebo zastupitel to opravdu nevím, tak jsem ráda, že alespoň tenhleten 
dům zatím pokročí, ale ty postupy při vší úctě se mi zdají podivný, teda. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
Paní inženýrko, je to naprosto jednoduchá věc, já Vám to vysvětlím. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
To jsem ještě nezažila. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
Já jsem s Vámi zažil už ledacos. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
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Ježíšmárjá, pane Boublík, to prosím vysvětlete. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
Zažil, paní inženýrko, zažil jsem s Vámi ledacos, mnoho humorných příhod na tomto 
zastupitelstvu. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Já bych mohla být Vaší maminkou. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
Ne, paní inženýrko, já jsem nechápal, že máte takový smysl pro humor a tak dvojsmyslné 
myšlení. 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
A vidíte, tak dlouho mě znáte.  
 
Mgr. Zbyněk Boublík - zástupce starosty 
Dámy a pánové, jsme na půdě zastupitelstva MČ v Pískové ulici, takže můj komentář „zažil 
jsem toho hodně s paní inženýrkou“ znamená že se to týká této místnosti a účasti minimálně 
sta lidí, kteří jsou vždy tady. Paní inženýrko, Vy dobře víte, že v kanceláři MČ pracuje pan 
architekt Pajskr, který je tzv. městským architektem, který zprostředkovává kontakt 
samosprávy se stavebním odborem, navíc tento záměr má asi 7 kladných usnesení RMČ a my 
jsme zkrátka a dobře vzali na vědomí, tenhle projekt se nám líbí a podporujeme ho. Tečka. 
Ostatní Vaše zde slovní kreace jsou ryze Vaše osobní spekulace, já Vám za radu říkám, že ten 
projekt se nám líbí a jednoznačně ho podporujeme. 
 
Bc. František Adámek - uvolněný člen rady 
Já jen jestli můžu doplnit paní magistro. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Inženýrko. 
 
Bc. František Adámek - uvolněný člen rady 
Inženýrko, promiňte, Vy jste zkušená politička komunální, letitá, rozumím tomu, že řada se 
může vyjádřit, kladně k nějaký studii, dokonce se může vyjádřit kladně i k územnímu řízení, 
ale promiňte, já jsem v komunální politice 30 let skoro, 25 a nedovedu si představit, že bych 
se kladně vyjádřil k dokumentaci pro stavební řízení. Já nejsem asi stavař ani architekt, a jestli 
víte, co je stavební řízení, tak to je naprosto odborný proces a vůbec se neodvážím představit, 
že bych s tím souhlasil. Já nejsem schopen polovinu toho, co tam je napsáno, ani pochopit 
v těch výkresech, jestli Vy jo to vás obdivuju, možná jste to studovala, ale rada usoudila, že 
prostě, jak to řekl kolega Boublík na základě i svých minulých stanovisek k tomuto záměru, 
teď to prostě berem na vědomí, prostě být politik neznamená být odborník na všechno. Možná 
u někoho jo. Děkuju. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Já se omlouvám, že jsem Vás takhle teda napadla, já jsem byla donucena se vyjadřovat za 
těch 8 nebo 10 let velmi často k té dokumentaci a protože vím, že tady ta rada velmi často se 
odvolává, tak se nezlobte, že jsem si dovolila požádat o vysvětlení něčeho „beru na vědomí“. 
Většinou, když se podíváte, tak buď souhlasí nebo nesouhlasí. No, teď už jsem i zapomněla, 
co jsem ještě chtěla. 
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Pak bych se chtěla zeptat na str. 46 a 47, tam jsou ta dvě výběrová řízení, teda ty dvě výzvy 
malého rozsahu na poskytování právních služeb a právního poradenství a je tady 
vyjmenováno 5 – 6 firem a zároveň na druhé straně další zakázka malého rozsahu 
administrace veřejných zakázek a je oslovený stejný počet a stejné firmy. Já se chci zeptat, 
teď už si nepamatuju, jedna ta zakázka je určitě do dvou milionů, pokud je i ta druhá do dvou 
milionů a jsou stejné firmy osloveny, tak se dost dobře může stát, že vysoutěží obě ty zakázky 
stejná firma a pak se vlastně ta městská část vystavuje tomu, že dohromady ta firma získá 
zakázky, které přesahují limit pro 2 miliony, a sice ten nový zákon o veřejných zakázkách 
řadu řízení velmi zjednodušil, zejména teda i těch velkých zakázek, ale dělení zakázky i 
nadále dovoleno není a naopak má úřad velmi zvažovat, aby nedošlo k dělení zakázek, jestli 
nevypisuje dvě obdobné zakázky tak, že ty firmy by tu službu mohly poskytovat jakoby 
v jedné soutěži, protože to může jedna firma vyhrát a opravdu právní kancelář, bude-li to 
třeba na 4 miliony, může dávat i právní rady, když je k tomu odbornice, teda když má k tomu 
odborníky a i na ty zakázky, když jste je oslovili stejně. Já se teda domnívám, že se tady velmi 
snadno můžeme dostat, nebo Vy, že ta firma, která to vyhraje, tak přesáhne tou zakázkou ty 2 
miliony, to si myslím, že na to by tady snad ještě právníci mohli stačit. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Já bych dal přednost technický, pan Serafín. 
 
Ing. Petr Serafín – ČSSD 
Jestli jsem dobře rozuměl dotazu, tak paní kolegyně směšuje vysčítávání zakázek podle firem 
a vysčítávání zakázek podle předmětu. Nesmí se dělit zakázka na daný předmět na dvě a je 
úplně jedno, jestli jedna firma má podle předmětu jednu zakázku a pak ještě druhou zakázku, 
která není obdobná, takže nevidím žádný důvod jako. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Nejsem pracovník ministerstva, ale z posledního školení bylo jasně řečeno, že se má 
zvažovat, jestli ty služby, tady jsou oslovený stejný firmy, kdyby to byla volná soutěž, tak 
tomu rozumím, že ten předmět je trochu jinej, ale vzhledem k tomu, že ty firmy jsou stejný a 
jsou to advokátní kanceláře, které zjevně a ta advokátní kancelář může zjevně pro MČ 
poskytovat jak právní služby, tak dělat i administrace zakázek, a je to v jednom roce, téměř 
v jednom dni napsáno, já se domnívám, že to správně není, ale můžete si na to udělat právní 
posouzení. 
 
Milan Maruštík – starosta 
Pan Šula, tak je spokojen, výborně, já tu mám ještě jednu písemnou interpelaci od paní 
Tylové, já se pokusím odpovědět tady na mikrofon. Jo, tak jestli mi to dokážete zformulovat, 
tak se pokusím odpovědět, nebo řeknu, že odpovím písemně. 
 
Ing. Eva Tylová  - SZ s podporou Pirátů a LES 
Já budu ráda, pokud odpovíte písemně. Začátkem prosince ředitel Pražského celního úřadu 
oslovil všechny starosty, protože Celní úřad převzal kontrolu podle nového zákona od 1. ledna 
a požádal o součinnost, tak jsem chtěla a budu ráda, pokud to bude písemně, informaci o tom, 
jakým způsobem tu součinnost budete poskytovat. Jinak pro ty, co to nevědí, ale je to 
samozřejmě veřejné, protože ministerstvo financí to zveřejňuje pravidelně, které výherní 
automaty, když bych to tak úplně zjednodušila, které přístroje ještě mají licenci, protože to 
odebírání licencí, tam kde je nulová tolerance, je po přístrojích nikoliv po hernách, což obecně 
se neví, je to tedy po přístrojích, proto to byl takový obrovský díl práce, kterou ministerstvo 
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financí pod panem náměstkem Závodským odvedlo, nicméně na území Prahy 12 podle stavu 
k 31.12. už bylo asi jen 6 nebo nevím 8, maximálně 12, z hlavy si to nepamatuju, ale je to 
v ulici K Nouzovu a na Sofijském náměstí, v jednom je myslím 8 přístrojů a v jednom 4 a 
všechny ostatní jsou nelegální, takže bude potřeba pokud tady nějaké jsou, proti nim zahájit 
řízení, což bude dělat Celní úřad a městská část bude poskytovat součinnost. Děkuji.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já na to neodpovím, odpovím písemně, nicméně řeknu, že schůzka s Celní správou je 
dohodnuta, o tom postupu, jak budeme postupovat hlavně proti těm černým hernám v našem 
případě, kterých je víc, tak určitě není problém potom dát nějakou informaci, ale přesto Vám 
odpovím písemně, protože možná že to stihnu, že už bude po té schůzce, protože teď nevím, 
jestli příští týden, takže tak. 
 Paní Rázková se hlásí, prosím. 
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Vážené kolegyně, vážení kolegové, já se omlouvám, že jsem musela odejít zrovna ve chvíli, 
kdy jste měli na mě dotazy, ale dítě mrzlo na jednom místě, kde není dopravní spojení, tak 
jsem ho musela jet vyzvednout, takže se omlouvám a ráda bych odpověděla na dva dotazy, 
nebo témata, které zazněly a které se týkají mojí kompetence. Jednak Central Group. Central 
Group naše stanovisko, zamítavé k výstavbě, dám to také písemně, bylo zamítavé také z toho 
důvodu, že nakreslily o jeden dům více než je v příloze smlouvy, kterou jsme s investorem 
uzavřeli. Měli jsme za to, že musíme upozornit také úřad na to, že vlastně chtějí realizovat 
jiný projekt, také jsme telefonicky informovali o tom, že s tím máme problém, to je první věc, 
dám to tazateli nebo tazatelce také písemně a potom to co se týká pošty, zde chci říci, že 
Změna pro Prahu 12 se v radě vyslovila zásadní nesouhlas s prodejem pozemku pod poštou, 
protože tento pozemek považujeme za strategický a velmi důležitý pro městskou část. Zde se 
vlastně může rodit nové centrum obce a ve chvíli, kdy pošta změní svůj záměr a prodala by 
nemovitost s pozemkem, tak nám nepomůže ani ujednání, že v případě, že se budou chystat 
k prodeji, nám pozemek nabídnou, protože je nad slunce jasné, že prostě ten pozemek už bude 
mít úplně jinou cenu, než za kterou ji koupěj od magistrátu, proto my s tím máme problém, a 
proto také Změna vyvolala jednání s poštou v její centrále. Mimo jiné jsme projednali také ty 
záležitosti, které se týkají provozu pošty. Já se domnívám, že bychom společně měli velmi 
naléhat na Magistrát, aby k prodeji nedošlo.  
 
Milan Maruštík – starosta 
Paní Jandová. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Já bych měla doplňující dotaz na paní Dr. Rázkovou. K tomu Central Groupu v Komořanech, 
mám to chápat tak, že je v souladu s územním plánem, že ten Central Group na tom pozemku 
může postavit o barák víc? A nebo ta žádost nebyla v souladu s územním plánem? Takže? 
Není slyšet, vzdálený hovor. 
Jasně, takže je to nevymahatelný, a je to tak, jak jsme to říkali my, že to má zůstat louka, 
bude-li to stavební pozemek, nakonec Central Group dojde k tomu nakonec postaví ne to co je 
v projektu, ale to, co mu umožní stavební zákon.  
 
Milan Maruštík – starosta 
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Tak, já bych asi uzavřel debatu k tomuto bodu, poprosil bych Honzu, aby mi sem šel najít ty 
správný dokumenty, a asi budeme řešit návrh usnesení, pokud se nemýlím, ještě někdo? Jo, 
ještě tady máme jednu ruku, tak prosím teda, ještě pan Kůla. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Je potřeba, aby se hlásilo víc lidí, od toho tady přece jsme, snad nechcete jít domů? 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Tak na str. 25 rada č. 100 026. bod, tady zamítavé stanovisko Golf and Country Club 
Hodkovičky tam požaduje nebo žádali o prodej nějakých pozemků 650 m a 360 m, a pokud 
vím, tak sportu přejeme tady na radnici většinou, tady je to zamítnuto se zdůvodněním, že se 
nachází v území systému ekologické stability v lokálním biocentru. To mi zní jako že štyf 
spadnul do trýbu, tak bych se chtěl zeptat, jestli i ostatní části toho golfového hřiště, které je 
poměrně rozsáhlé, nejsou také náhodou v tom systému ekologické stability v lokálním 
biocentru, jestli by se jim to přece jen nemohlo povolit, mně se zdá, že je to tam všecko stejný 
na tom hřišti a že ta biologická kvalita je stejná, čili proč jsme jim to doopravdy, jak to s tím 
je? 
 
Milan Maruštík - starosta 
Michal. 
 
Michal Pinc - zástupce starosty 
Já bych zkusil odpovědět. Jestli si správně pamatuju, nikdo by neměl problém to podpořit, ale 
vyšli jsme vstříc požadavkům, podle mýho, životního prostředí, které nám to nedoporučilo, 
vede nám nějaký biokoridor nebo nějaký takový problém tam byl.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Když tak můžu poprosit, je tady pan Ing. Tatai? Kdo z Vás je kompetenčně příslušný 
odpovědět, předpokládám, že pan Ing. Pajskr, architekt MČ, jestli můžu poprosit o odpověď?  
 
Ing. Pajskr Michal - architekt městské části 
Pajskr – dobrý večer 
Pokud si dobře vybavuju tu situaci, tak ty pozemky, o které ta společnost žádala na pronájem 
toho golfového hřiště, tak jsou součástí toho lokálního biocentra, které se nachází na 
pozemcích v území MČ Praha 12. Ten zbytek toho golfového hřiště je na Praze 4 a tam to 
lokální biocentrum již není.  
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Jo, jo. Děkuju. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Tak pane Kůlo, jste s tím spokojenej? 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
No, tak spokojený nejsem, ale chápu tu odpověď. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
No, tak už je tu trochu rozvolněnější atmosféra, Eva Tylová chce k tomu něco říci a Zbyněk 
k tomu chce něco říci. 
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Ing. Eva Tylová  - SZ s podporou Pirátů a LES 
Já jen dvě věty. Neodolám to tady říci. Golfové hřiště vypadá velice krásně, vypadá to takový 
zelený, ovšem ta zeleň je velice jedovatá, aby se ten trávník tam udržel, tak je potřeba to 
zasypávat neustále jedy, které hubí sedmikrásky, ne tu trávu ne, ale ty sedmikrásky, ale 
představa, že je to nějaká ochrana životního prostředí golfové hřiště, samozřejmě je to asi 
lepší než nějaký průmyslový areál nebo tak, ale jinak z principu tam prostě sypou jeden jed za 
druhým, který putuje jednak do těch pampelišek, které hubí a potom také do spodní vody 
apod. Tak pokud tam bylo nějaké biocentrum, nebo USEZ, tak tam už určitě není, i když to 
vypadá hezky zelený, takové hezký plastový zelený. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Dobře, děkujeme paní Ing. Tylové, že nám objasnila, jak funguje prostředek jménem Bofix, 
který se na ty jednoděložné plevele používá, předpokládám, že každý kdo má zahradu, tak 
používá stejný prostředek, prodává se v takové velké láhvi, ředí se to, je na tom napsáno, že to 
je prudce jedovaté, že se nemá používat do přírody, ale prostě to tak je. Zbyněk Boublík, nic? 
Tak prosím pane inženýre pokračuje. 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Na str. 44 a 45 máme 101. Rada, bod 009 a bod 10 tam se to týká pasportizace podkladů pro 
energetickou certifikaci budov a zpracování energetické koncepce, to je zakázka malého 
rozsahu a tam mě mrzí a ještě udělám takovou odbočku před vánocemi, jak byla ta anketa, tak 
jsem se tam dovolával politické kultury a teď najednou tady zjišťuji, že jsme za zakázku 
malého rozsahu udělali výjimku, ona je malého rozsahu a my jsme udělali výjimku ze 
zveřejnění, a nevzpomínám si, že by v důvodové části bylo, že to je nějaká strategická nebo 
proč to tam nemůžeme napsat, proč jsme tu výjimku teda museli udělovat a ještě bylo takové 
zajímavé, že to je vypsané myslím 19. prosince a 5. ledna to končí, tak jak tomu máme 
rozumět tomuhletomu? 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Můžu na to odpovědět? No tak proč je omezen počet uchazečů, na to jsem odpověděl 
několikrát v minulosti, je to většinou daný tím, že předmět toho plnění má nějaká specifika a 
upřímně řečeno, každý kdo je zadavatelem veřejných zakázek, tak ví, že se mnohdy hlásí 
firmy, že mají kvalifikaci, že to viděly z rychlíku a ještě někde z Schikanzenu v Japonsku. 
Tak z toho důvodu se používá to, že se to omezí na těch 5 uchazečů dle zákona o veřejných 
zakázkách, de facto ten institut omezení, není to nic proti ničemu, nikdo není diskriminován, 
v podstatě na základě průzkumu trhu, tak se vybere těch 5 předpokládaných uchazečů, aby se 
nám tam s prominutím nehlásily firmy, které byly založeny před týdnem, které nemají ani 
pořádné reference a nic, tak se to udělalo touto formou. Případně pokud by se na to náš pan 
Bc. Pokorný, který je náš energetický manažer, který je zaměstnancem úřadu se specializací 
na toto chtěl reagovat a rozvést to, chcete na to reagovat? 
Když tak případnou písemnou odpověď předejte panu inženýrovi, když tak vystoupíte. Stačí 
ta odpověď? 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Já jsem se ptal na tu výjimku. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Já jsem odpovídal obecně. Pokud by ten seznam – okruh uchazečů… 
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Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Promiňte, na to se neptám. Výjimku jsme udělili z toho zveřejnění na webu a máme tady 
v této zemi 1200 energetických specialistů, z toho určitě nějaké nezanedbatelné procento by 
se s tím, pasportizaci teda udělá každý šikovný projektant nebo projekční firma, tak o tom asi 
není pochyb a ta energetická koncepce, to máte pravdu, to je jako odborná záležitost, ale 
nejmíň tak stovka z těch 1200 by se s tím vyrovnala a je to poměrně velký rozsah těch 80 
budov, tak možná tak 20 – 30 firem by se našlo v republice, který by to, ale na to se neptám, 
tak replika na Vaši odpověď, ale proč je výjimka, že jsme to nezveřejnili na webu? 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Pane kolego, právě z toho důvodu, jak my něco zveřejníme, tak zkušenost s těma firmami, 
který se přihlásily, tak oni na to hoděj na tu nejnižší nabídkovou cenu a my na to občas 
koukáme, že za ty peníze se to udělat prostě nedá. Navíc je problém s těma referencema a 
podobný věci.  Tady byl proveden průzkum trhu, to prováděl pan Bc. Pokorný, ten za to ručí 
hlavou, že jsou to firmy, které jsou schopny to udělat, aby právě jsme nepřehrabovaly 
množství 50 nabídek a zkoumali jsme podle výpisu z živnostenskýho rejstříku, jestli jsou to 
schopny udělat, jestli mají papíry, jestli to někdy vůbec dělaly, což je problém to někdy 
dohledat, tak je udělena ta výjimka, že se prostě poptá těch 5 přímých jakoby možných 
zájemců nebo-li uchazečů o plnění, nebo o ten předmět té veřejné zakázky. Jako na tom není 
nic špatného, to se běžně dělá, ano jako my máme tu směrnici, která je všeobecně přijímána, 
používána a todle, je tam myslím, že je to nějaký odst. 3 tý směrnice, tam je napsané, že je 
možnost udělovat ty výjimky. My těch zakázek malého rozsahu děláme hromady, těch 
výjimek není tolik, dělají se jen v odůvodněných případech. Já se přiznám, že u týhlectý 
konzultační poradenský činnosti jsem velký příznivec těch výjimek, a to z důvodu, protože 
upřímně řečeno, to máte jako u těch advokátů, co jsme se bavili minule. Většina těch lidí mají 
určitou užší  specializaci. Já znám hromadu advokátů, znám docela dost těch lidí, a upřímně 
řečeno, spousta těch lidí, ty činnosti, co děláme tady, většina neumí. Jeden dělá trest, druhý 
dělá nějakou specializovanou činnost apod. Jo, z tohoto důvodu děláme výjimky a omezuje se 
to na nějaký počet uchazečů. Není to kvůli tomu, že bychom chtěli někoho dohodit, upřímně 
kdybychom to chtěli udělat, to jsou zakázky malého rozsahu tak to dáme napřímo, jsme mimo 
režim zákona, nemusíme zdůvodňovat. Chápu, že Vás to zajímá, ale myslím, že odpověď 
jsem dal celkem dostatečnou. 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Dobře, pak bych to vůbec škrtnul z té směrnice, pak je to tam zbytečný. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Já jsem byl protagonista to se přiznám v jedné věci, jako je hromada územních samosprávních 
celků, kde žádnou tu směrnici nemaj, také jsou bez toho živi a jsou, my tady máme směrnici, 
jakoby, musím říci, říkal to pan tajemník, ona nám mnohdy komplikuje život, na druhé straně 
každý pochopí, ta směrnice nemůže být sešroubovaná už na minimum, zas nějaký vnitřní 
předpis je dobrý mít, aby si každý nedělal co chce, pak by se to muselo udělat nějakým 
vnitřním předpisem, kdo a do jaké výše může podepisovat, jako já nejsem zase to, že bychom 
to mohli zrušit, ale teoreticky, de facto prakticky žádnou směrnici nepotřebujeme. To že ji 
tady máme, tak ji máme. Je tady možnost nějakých výjimek a ty výjimky se aplikují 
v některých odůvodněných případech. 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
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Já s Vámi souhlasím a rozumím Vašim argumentům, ale tam máme zákon a tam v tom zákoně 
je napsáno a já budu volně interpretovat, zní to ustanovení ten §, že i k těm malým zakázkám 
máme přistupovat jako k těm velkým a to zveřejnění na webu bych považoval za základ. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Já vím, co tím myslíte, na to se vedly různé polemiky, já jsem si četl i nějaké nedá se říci 
judikáty, jakoby to jsou výklady nebo rozhodnutí, protože na tohle téma ty diskuze tady byly 
už vedený, tak já jsem si na to už něco načetl, tam bylo napsáno, že prostě ano, nesmí to být 
diskriminační, musí to být transparentní. Co se týče diskriminací, tak jeden z důvodů co občas 
jsou napadený, tak jsou nastavený kvalifikační podmínky. Jenže my jsme v zakázkách malého 
rozsahu, kde je v podstatě pouze výzva, není tam kvalifikace, není tam zadávací dokumentace 
s požadavkem na nějakou kvalifikaci. V tomhletom je pojetí složitý, to jsou veřejný zakázky 
malého rozsahu, ty nejsou v režimu zákona, což je základní paradox. ÚHOZ pokud nepřijde 
nějaký podnět, tak to ani nezkoumá, navíc u toho podnětu nemá pravomoc o čemkoliv 
rozhodnout, on maximálně napíše, to jste udělali nějak tak nebo todle. My jsme samozřejmě 
v rámci toho, abychom fungovali s péčí řádného hospodáře, protože je to naše povinnost ze 
zákona, tak se snažíme, abychom ta služba, kterou my chceme, aby byla provedena kvalitně a 
s adekvátní cenovou nabídkou. To si myslím, že mi potvrdí všichni kolegové, co tady kdy 
s něčím byl, to, co je bohužel nejlevnější, takových levných věcí máme plný šuplíky. 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Dobře, na tu kvalitu se budu těšit. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
á předpokládám, že bude dostatečná, já vím, že se tím zabýváte profesně, že děláte celý život 
energetiku, můžeme Vás k tomu přizvat, abyste věděl, co se tady děje, abyste neměl pocit, že 
jste diskriminovaný a transparentně odstrčený, takže se nebojte. 
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Dobře, děkuji za odpověď.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Chci se zeptat, má ještě někdo potřebu se na něco zeptat? Jelikož tu nikoho nevidím, tak 
diskuzi k bodu Zpráva o činnosti rady uzavírám, ptám se návrhového výboru, jestli by nám 
mohl sdělit, jaké jsou všechny návrhy usnesení, předpokládám, že tam jsou minimálně dva, tj. 
jeden původní od rady plus druhý od kolegyně Zlatuše Rybářové. 
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
Tak já přečtu ten pozměňovací návrh, co předložila paní kolegyně Rybářová. 
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Prosil bych o klid v sále.  
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
Takže jednička by zůstala, tj. bere na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 12 v době od 98. 
Jednání RMČ Praha 12 dne 22.11.2016 do 102. Jednání RMČ Praha 12 dne 9.1.2017, a pak 
by následoval bod 2/ ukládá kontrolnímu výboru Zastupitelstva 2.1 prověřit postup vydání 
publikace Prahy 12 křížem krážem, viz rozpočtové změny a úpravy, rozpočtové opatření 9. 
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série, a to včetně smluvního vztahu a 2.2. prověřit finanční prostředky, které plynou z inzerce 
a které náleží MČ Praha 12.  
 
Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Kolegyně, kolegové, všichni jste srozuměni, o čem budeme hlasovat? Takže já nechávám 
hlasovat o tomto návrhu, to znamená to doplnění, máme bod 1/, tj. bere na vědomí a pak další 
bod, že ukládá kontrolnímu výboru zjistit jakoby ten průběh toho vydání, když to řeknu 
zkráceně, takže kdo je pro to? 
Pro – 21 
Takže tento návrh na doplnění usnesení byl přijat, chci se zeptat, jo. 
Kdo je proti? 
Proti – 4 
Kdo se zdržel? 
Zdržel se  - 3 
Dobře, návrh byl přijat. Chci se zeptat návrhového výboru, zda tam mají nějaký doplňující, 
pozměňující návrh usnesení, nic dalšího. Takže budeme hlasovat o usnesení jako celku. Ten 
první bod máte před sebou, ten druhý bod jsme odhlasovali, že bude připojen, tak dávám 
hlasovat, kdo je pro navržené usnesení. 
Pro – 22 
Kdo je proti? 
Proti – 0 
Zdržel se – 6 
Dobře, děkuji, takže bod Zpráva o činnosti rady máme za sebou.  

Usnesení č. Z-16-011-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   bere na vědomí  

Zprávu o činnosti Rady městské části Praha 12 v době  od 98. jednání Rady městské 
části Praha 12 dne 22.11.2016 do 102. jednání Rady městské části Praha 12 dne 
9.1.2017 

2.   ukládá  
2.1.  kontrolnímu výboru ZMČ 

2.1.1.  prověřit postup k vydání publikace „Praha 12 křížem krážem". 
Viz rozpočtové změny a úpravy - rozpočtová opatření IX. série, a to včetně 

smluvního vztahu 
2.1.2.  prověřit finanční prostředky, které plynou z inzerce, a které náleží MČ 

Praha 12 
pro: 22, proti: 0, zdržel se: 6 

14.  Darovací smlouva se společností Modřanský háj s.r.o. na převod pozemku parc. č. 
3856/24 v k.ú. Modřany do svěřené správy městské části Praha 12 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Mgr. Jan Marhoul, B.A. - zástupce starosty 
Jdeme k dalšímu bodu dnešního jednání, což je, chvilku strpení. 
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Třináctku jsme projednali. Takže máme před sebou bod č. 14/ což je darovací smlouva se 
společností Modřanský háj, s.r.o. na převod pozemku parc. č. 3856/24 v k.ú. Modřany do 
svěřené správy MČ Praha 12, chtěl bych požádat první místostarostku paní Dr. Rázkovou 
o uvedení tohoto bodu.  
 
PhDr. Daniela Rázková - 1. zástupkyně starosty 
Předkládám Vám ke schválení darovací smlouvu na pozemek, který nám daruje 
společnost Modřanský háj a je to za účelem stavby školského zařízení. Myslím, že není 
potřeba nic, už se zvedají modré lístky. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak já bych k tomuhle bodu otevřel rozpravu, má k tomuhle bodu nějaký dotaz, 
připomínky, ne, můžeme tedy hlasovat o tomto usnesení, tak dávám hlasovat o tomto 
usnesení.  
Kdo je pro toto usnesení? 
Pro – 28 – jednomyslně 
Já děkuju.  

Usnesení č. Z-16-012-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   schvaluje  

uzavření darovací smlouvy na pozemek parc. č. 3856/24 v k.ú. Modřany, mezi 
městskou částí Praha 12 jako obdarovaným a obchodní společností Modřanský háj 
s.r.o., IČO: 284 60 863, sídlem Bucharova 2641/14, 158 00 Praha 5, jako dárcem, za 
účelem budoucí stavby školského zařízení. 
Viz příloha tohoto usnesení 

2 .   ukládá  
2.1.  Mgr. Kamilu Poláchovi - pověřený zastupováním vedoucího odboru OKM 

2.1.1.  zajistit podpis smlouvy dle bodu 1 tohoto usnesení ze strany obchodní 
společnosti Modřanský háj s.r.o 

Termín: 7.2.2017 
2.1.2.  předložit podepsanou smlouvu dle bodu 2.1.1. k podpisu Milanu 

Maruštíkovi, starostovi 
Termín: 14.2.2017 

pro: 28, proti: 0, zdržel se: 0 

15.  Autobusové obratiště Komořany (Pod Lesem) 
Předkladatel: Rada MČ Praha 12 

Milan Maruštík - starosta 
A máme tady skoro poslední bod dnešního jednání, a to je autobusové obratiště 
Komořany, Pod Lesem, poprosil bych Lenku Vedralovou, aby nás seznámila s tímto 
návrhem. 
 
Lenka Vedralová - uvolněná členka rady 
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Takže dobrý večer Vám všem, já si Vám dovolím předložit materiál a prosím Vás o 
schválení a jde nám o to, aby se nám podařilo vymístit autobusy z náměstí v Komořanech, 
tak aby mohla proběhnout jakási revitalizace tohoto náměstí. Myslím si, že se jedná o 
nezávadný materiál. Má-li k tomu někdo nějaký dotaz, ráda zodpovím. 
 
Milan Maruštík - starosta 
To už je hlasování? Ne ještě ne.  
 
Ing. Bořivoj Kůla, MBA – TOP 09 
Kůla, já bych se jen chtěl zeptat, jak to vypadá termínově s tou otočkou? 
 
Lenka Vedralová - uvolněná členka rady 
Tento záměr už je znám vedení TSK, které bude v případě schválení tohoto materiálu na 
dalších projektových věcech pracovat, a doufám, že ho zařadí i do rozpočtu na tento rok, 
pak samozřejmě ještě záleží stavební povolení atd., nebude to určitě jednoduché, ale 
uděláme maximum pro to, aby se to stihlo do dvou let.  
 
Milan Maruštík – starosta 
Kdo byl další? Ještě se někdo hlásil do debaty, ano? 
 
Ing. Jiří Fremr - ODS 
Já jsem se chtěl zeptat akorát na jednoduchou věc, jestli už to bylo projednaný s Ropidem 
alespoň nějak rámcově a jestli nebude mít event. nějaký finanční nároky. 
 
Lenka Vedralová - uvolněná členka rady 
S Ropidem to projednáno bylo a Ropid vyčíslil navýšení na prodloužení těch autobusů 
zhruba na 2,5 milionu korun, které si nárokuje už v rozpočtu na tento rok, takže Ropid 
s tím počítá a je to i odsouhlaseno z jejich strany. Ne, ne, nás to nebude stát nic.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Tak ještě někdo se hlásí do diskuze, do rozpravy? Není tomu tak, já teda nechávám 
hlasovat o tomto bodu, počkáme chviličku, až se nám seřadí sčítací automaty dnešního 
dne, tak už jsou v řadě, tak poprosím, kdo je pro toto usnesení? 
Pro – 26 
Je někdo proti? 
Proti – 0 
Zdržel se někdo? 
Zdržel se – 0 

Usnesení č. Z-16-013-17 

Zastupitelstvo MČ Praha 12 
1.   bere na vědomí  

studii nazvanou "AO KOMOŘANY (POD LESEM)" zpracovanou v 08-10 / 2016 
společností DOPRAVNÍ A INŽENÝRSKÉ PROJEKTY s.r.o 

2 .   souhlasí  
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se záměrem umístění autobusového obratiště na pozemcích parc. č. 722, 752/1, 
777/1, 787/11, 787/18 a 787/44 v k. ú. Komořany, tj. v prostoru mezi ul. Na Šabatce, 
Na Jitřence a Pražským okruhem 

3 .   požaduje 
3.1. v navazujícím stupni projektové dokumentace stavby 
  3.1.1. zajistit, aby v žádném případě nedošlo ke snížení stávajícího protihlukového 
zemního valu, do něhož zasahuje část autobusového obratiště, a v případě posunutí 
zemního valu byl nový zemní val navržen tak, aby bylo zajištěno splnění hlukových 
limitů v přilehlé zástavbě 
  3.1.2. prodloužit stávající protihlukový zemní val severním směrem včetně osázení 
doprovodnou zelení 
  3.1.3. synchronizovat navrhované světelné signalizační zařízení se všemi 
světelnými signalizačními zařízeními na Komořanské ulici, a to až po křižovatku s 
ul. Gen. Šišky včetně 
3.2. předložit městské části Praha 12 k vyjádření navazující projektovou 
dokumentaci autobusového obratiště 

4 .   konstatuje,  že 
investorem světelného signalizačního zařízení bude v souladu s usnesením 
Zastupitelstva městské části Praha 12 č. Z-09-011-15 investor obytné zástavby na 
pozemku parc. č. 755 v k. ú. Komořany (CENTRAL GROUP Komořany a.s.) 

5 .   doporučuje  
v prostoru obratiště situovat objekt zázemí pro řidiče autobusů 

6 .   ukládá  
6.1.  Lence Vedralové - uvolněné člence rady 

6.1.1.  informovat investora stavby (ROPID) o stanovisku zastupitelstva 
Termín: 31.1.2017 

pro: 26, proti: 0, zdržel se: 0 

16. Dotazy, podněty, připomínky  
Milan Maruštík - starosta 
Není tomu tak, takže já Vám děkuju za poslední hlasování, děkuju Vám za Váš dnešní čas 
s náma, ano různé, ale tam nehlasujeme.  
Tak a teď teda otevřu poslední bod, a to je různé, dotazy, připomínky a další podněty, tak 
a já teď jsem tady ztratil, můžete zvednout ty ruce, ať to posbírám, paní Rázková, prosím. 
 
PhDr. Daniela Rázková – 1. zástupkyně starosty 
Rázková – Změna pro Prahu 12 
Já jsem dostala během jednání z pléna dotaz, jak bylo vysoké technické zhodnocení Czech 
British school za dobu jejich působení v areálu K lesu. Dovolte, abych Vám řekla teda 
tuto částku, protože myslím, že pro všechny z nás je důležitá, je to 113,431.279,55 Kč. Je 
to teda výše technického zhodnocení, která se bude odepisovat, a po deseti letech případně 
pak uhradíme tu zbytkovou částku, kdyby Czech British school ze školy odešla.  
 
Milan Maruštík - starosta 
Děkuju, paní kolegyně Aubrechtová se hlásila.  
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Ing. Pavla Aubrechtová – TOP 09 
Aubrechtová – TOP 09 
Já mám dotaz, který, teda interpelace k tomu byla asi před 5 měsíci, týká se to parcely č. 
4555/1 k.ú. Modřany, jinak je to, jak je sídliště Baba III., tak je to to oplocené území, 
majitelkou je paní Klimánková, tak by mě zajímalo, jaký je vývoj této situace a ráda bych 
docela podrobně, neboť lidi na Babě III. to velmi zajímá. 
 
Milan Maruštík - starosta 
Já bych v tomto případě zvolil písemnou odpověď, jestli to nevadí, abychom zbytečně 
tady nezdržovali už, protože ono to bude asi na víc řádků než na tři, takže kdo se hlásil 
dál. Ano, pane kolego, já Vás vidím. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Já už jsem to nakousl, mě by zajímalo, jestli někdo z rady dělá také nějakou kontrolu toho 
obsahu, když už se podepisovaly faktury, co tam je, jak jsem už zmínil informace, které 
směřují k jedné osobě, jestli tam probíhala nějaká kontrola tisku, jestli to někdo redigoval 
nebo to je můj dotaz. Vidím, že asi nikdo, což je škoda, protože jsou tam opravdu některé 
věci, věřím, že jak jsem zmiňoval, abyste ty knížky dostali v rámci materiálů na budoucí 
zastupitelstvo a měli čas si zastupitelé také pročíst, prohlídnout si některé obrázky, 
myslím si, že je to škoda, když se propagují jen určité osoby v té knize. Ještě jednu 
připomínku mám, jestli jsem se dozvěděl od naší vlastně sousedky, že má nějaké pozemky 
nebo camfous nějakého pozemku na tom centrálním budoucím náměstí v Komořanech, 
jestli o tom víte? 
 
Milan Maruštík - starosta 
Víme o tom, je tam malinkatý kousek, ale Michal Pinc, prosím. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Je tam ještě nějaký malý podíl na tom rohu, a chceme s ní vejít v jednání a zkusit ho 
odkoupit. Myslím, že tu půlku jednu už jsme, nevím to přesně, půlku pozemku už jsme 
vykoupili a zbývá tam nějaký podíl na tom pozemku. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Jen, aby se to urychlilo, že bychom rádi tam viděli nějaké kroky, aby se podnikaly. 
 
Michal Pinc – zástupce starosty 
Určitě, plánujeme to, že se s ní sejdeme. 
 
Rev. Marek Fajfr – TOP 09 
Trošku jsme se právě báli, vypadají, že jsou to rozumní lidé, tak snad tam nebudou žádné 
nějaké problémy, abyste tam mohli realizovat to co, co máte vy v záměru jako rada, 
děkuju. 
 
Milan Maruštík - starosta  
Já bych Vás poprosil, jestli byste nezapůsobil na nějakou rozumnou cenu, když tam máte 
nějaké vazby. Děkuju.  
 
Ing. Jan Polomský - KSČM 
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Polomský, jen krátce, jestli zajišťujeme finančně oddělení pasů a občanských průkazů, 
pokud ano, tak bych se velice přimlouval, aby se tam udělala mírná úprava osvětlení, kde 
se ti lidé fotí, protože ty fotografie vycházejí velice strašně. Když se vezme nějaký 
fotograf, který to tam jenom připraví, aby to ty dámy mohly zapnout, vyfotit, určitě by to 
prospělo spokojenosti především té něžnější části naší MČ. 
 
Tomáš Hejzlar – tajemník úřadu 
Hejzlar. Já zkusím odpovědět. On je tady kolega Pokorný, který to má přímo na starosti, 
ale pokud vím, tak ty fotokabinky tzv. jsou přesně daný, my se samozřejmě zeptáme, jestli 
by se tam nedalo něco změnit, ale obávám se, že se s tím nebude moc nic udělat, protože 
na to je nějaký předpis, který přesně stanovuje, v jakém prostředí, jak to má být osvětlený, 
apod. věci, aby to mělo tu vypovídací, prostě je to daný předpisem, co tam má být a jak to 
má být nasvícený. My se můžeme zeptat, to určitě uděláme, jestli se to nedá nějak 
vylepšit, ale může se klidně stát, že nám řeknou, že nikoliv, ještě kolega Pokorný to když 
tak doplní. 
 
Bc. Dušan Pokorný – vedoucí odboru občansko-správních agend 
Dobrý večer, dámy a pánové, Pokorný – OSA 
Co se týče těch občanských průkazů a cestovních dokladů tak samozřejmě je to tak, jak 
říká pan tajemník, je tam předepsaná norma na to osvícení, já mohu udělat jediné, a to, že 
zítra zavolám na CDBP, to je náš správce, aby nám provedli revizi, která má koneckonců 
probíhat tento rok tak jako tak, a mohou zkontrolovat ten správný osvit, případně nám 
můžou předvést vylepšení fotografií, a to tam taky tu možnost máme, a to je v programu, 
víc opravdu udělat nemohu. 
 
Milan Maruštík - starosta  
Děkujeme. To už je soukromý zájem. Ještě se někdo hlásí, nebo, ano paní Jandová ještě. 
 
Ing. Hana Jandová – TOP 09 
Jandová. Já jsem si vzpomněla, že jsem slíbila několika členům komise životního 
prostředí před Vánoci, že tady budu tlumočit a panu tajemníkovi už jsem to říkala, že 
chtěli, abych veřejně odbor pana Pokorného pochválila, že tam velmi dobře, že jsou velmi 
spokojeni se službami při vydávání pasů a občanských průkazů, sice jsem říkala, že 
můžou napsat sami, že to určitě úřad potěší, ale požádali mě, abych to tady vyřídila, panu 
tajemníkovi už jsem to říkala před Vánoci, tak teda plním svůj úkol a myslím si, že tento 
odbor chválí řada lidí, který teda ani nechtějí, abychom to tady tlumočili, takže tím jsem 
splnila svoji povinnost. 
 
Milan Maruštík - starosta  
Já děkuji. 
 
Mgr. Zlatuše Rybářová - ODS 
Tak já taky přistoupím k bodu různé. 
Já jsem chtěla poprosit pana starostu, protože na minulém jednání zastupitelstva 
domnívám se, že slíbil, že se bude zabývat otázkou, jak je obsazený kontrolní a finanční 
výbor z hlediska počtu. Počtu! Počtu členů. Určitě si pamatujete, že finanční výbor, nevím 
kolik má, asi 5 členů, my jsme tam navrhovali, náš klub navrhoval pana Fremra, pak 
nakonec se nám to nepovedlo, tak bych chtěla požádat pana starostu, aby se zamyslel nad 
tím, jestli nerozšíří počet členů zastupitelstva v kontrolním a finančním výboru, teď díky 
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tomu schválenému usnesení tak kontrolní výbor je tříčlenný, bude se zabývat touhle 
otázkou, tak třeba jestli by těch členů nemohlo být víc a my jsme konečně nemohli mít své 
zastoupení jako ODS, děkuji. 
 
Milan Maruštík - starosta  
No jedině o dva. No já se nad tím tedy zamyslím, ono je to těžký, mě to špatně myslí, ale 
slibuji, že se alespoň lehce zamyslím. Ano, pan kolega Boublík ještě. 
 
Mgr. Zbyněk Boublík – zástupce starosty 
Já jsem chtěl ještě k tomu pracovišti pana Bc. Pokorného, on málokdo si to uvědomuje, 
ale to pracoviště neslouží jen občanům naší městské části, ale já mám ohlasy i z druhého 
konce republiky, až z Ostravy, protože ty databáze jsou jednotné, takže občanku, pokud 
tady někdo přebývá, si může vyřídit někdo s tralým pobytem v Ostravě, takže tohleto 
pracoviště přesahuje svojí pověstí daleko hranice našeho hl.m. Prahy, to je potřeba si 
uvědomit a takto to také brát. 
 
Milan Maruštík - starosta  
Já bych v této souvislosti předeslal, že to není jen pracoviště občanských průkazů, ale 
stejná pochvala asi by patřila živnostenskému, kde je také větší nárůst klientů, nejen z MČ 
Praha 12, takže já bych to v tuhletu chvíli postavil alespoň tak trošičku na stejnou úroveň, 
víme o tom. 

17. Závěr 
Milan Maruštík - starosta  
Tak, má ještě někdo něco, není tomu tak, tak já mám před sebou šťastnou to povinnost 
ukončit 16. zasedání ZMČ Praha 12, já bych Vám poděkoval všem za účast, děkuju Vám 
za to, že jste to s náma, se mnou a s kolegou vydrželi v rámci mluveného slova a budu se 
těšit na příště a přeju Vám hezký večer.  

 
 

 
Zasedání skončeno v 19:15 hodin.  
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Renáta Adámková   ……………………………………….. 
 
Ing. Jan Polomský   ……………………………………….. 
 
 
    .......................................................... 

Milan Maruštík 
starosta 

 


